
مسوول ستاد بازسازی عتبات عالیات در استان اصفهان از تعهد 
اجرای پروژه های مختلف به ارزش 80 میلیارد ریال توسط این 

ستاد در عتبات خبر داد.
علی حیدری درحاشیه بازدید شیخ ضیاء زین الدین تولیت حرم 
مطهر حضرت علی )ع( با هیات همراه از پروژه ملی فرش بافی 

عتبات عالیات در کاش��ان، در گفت وگو با خبرنگار 
اصفهان زیبا در کاشان گفت: ...
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شهردار اصفهان در دیدار با شهروندان منطقه یک اعلام کرد: 
موانع اجرایی خط یک مترو برطرف ش��ده است و احداث دو 
ایستگاه مترو، انقلاب و میدان امام حسین)ع( بیش از دوسال 
و نیم طول می کش��د و قبل از تکمیل این دو ایستگاه، مسیر 

خط یک مترو باز می شود.

 ش��هردار اصفهان با بیان اینکه احداث ادامه خط ش��مال- 
جنوب مترو در میدان ش��هدا و چهارراه تختی در حال انجام 
اس��ت، عنوان کرد: دوکیلومتر این خط از ایستگاه مدرس تا 

ایستگاه شهدا آزادسازی ش��ده و تملک ایستگاه 
چهارراه تختی در حال انجام است. 

روزنامه خبری،  فرهنگی 
اجتماعی صبح ایران 
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شهردار اصفهان در حاشیه دیدار با  اهالی منطقه یک خبر داد:

احداث ایستگاه های متروی انقلاب و میدان امام حسین)ع( 
با نظارت میراث فرهنگی 

آغاز عملیات ریل گذاری قطار سریع السیر اصفهان- تهران

استاندار اصفهان: 

ارزش های دفاع مقدس باید معرفی شود

مسوول ستاد بازسازی عتبات عالیات 
در اصفهان:

تعهد 80 میلیارد ریالی استان 
 اصفهان برای انجام 

پروژه های عتبات عالیات

روز خوب، روز بد

فرهنگسرای رسانه برگزار می کند؛

سیاست چندصدایی در آموزش 
وتربیت کودکان باعث شد؛

ای کاش بسکتبال هم مثل 
والیبال بود

 همایش »رسانه، تربیت، 
زندگی« در تالار ادب اصفهان

ریزش نوآموزان در پیش 
دبستانی های اصفهان

موزه حمام رهنان به یک مرکز 
فرهنگی تبدیل می شود

مدیرکل بهزیستی اصفهان:

خدمات بهزیستی افزایش یافت

۴ برنامه برای کاهش 
زمان رسیدگی 
به پرونده ها

از هیچ تلاشی برای 
آزادی مسجدالاقصی 
دریغ نمی کنیم

زیر پوست فقر

سـیل خشکسالی 
اصفهان را بـرد

به زودی انجام می شود؛
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روزنامه خبری
 فرهنگی اجتماعی صبح ایران 
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رییس جمهور قدس و مسجد الاقصی را محبوب همه مسلمانان 
و مقص��د نهایی برای همه مس��لمانان برای نماز در این مس��جد 
برشمرد و گفت: جهان اسلام و مسلمانان جهان نخواهند گذاشت 
که قبله اول مسلمانان در اشغال غاصبان و متجاوزان باقی بماند.

به گزارش اصفهان زیبا به نقل از پایگاه اطلاع رس��انی ریاس��ت 
جمهوری، حجت الاسلام والمسلمین دکتر حسن روحانی دیروز 
دوش��نبه و در اجلاس روز جهانی مس��جد، با بیان اینکه مسجد 
الاقصی، مس��جد انبیاء و اولیاء اس��ت، گفت: دول��ت جمهوری 
اسلامی ایران مانند گذش��ته، از هیچ تلاش و کمکی برای نجات 
مسجد الاقصی و آزادی قبله اول مسلمانان و کمک به ملت مظلوم 
فلس��طین دریغ نخواهد کرد و مطمئن هستیم پیروزی نهایی از 
آن مس��لمانان خواهد بود. دکتر روحانی در آغاز سخنانش، روز 
جهانی مس��جد را روز تجلیل از مکان عبادت مومنان و مخلصان 

دانس��ت و با اش��اره به آغاز حرکت های مردمی و نهضت  اسلامی 
از مسجد، خاطرنش��ان کرد: کدام مس��جد بدون روحانی و عالم 
می توان��د کارکرد خود را داش��ته و کدام روحانی بدون مس��جد 
می تواند جایگاه مناسب برای بیان سخن حق داشته باشد. رییس 
جمهوری، وظیفه و رسالت امروز روحانیت را بسیار سنگین تر از 
گذش��ته قلمداد کرد و گفت: اگر انقلاب اس��لامی در برابر همه 
دسیسه ها و توطئه ها به پیروزی رسید، با امیدی بود که روحانیت 
در دل مردم بوجود آورد و آن امید را در دل مردم زنده نگاه داشت. 
به گفته امام راحل )ره(، آن روز که همه روش��نفکران از پیروزی 
نهضت اس��لامی و انقلاب مأیوس ش��ده بودند، روحانیت بود که 
ایستاد و انقلاب را زنده نگاه داشت. دکتر روحانی با اشاره به حضور 
روحانیت در صف اول نهضت اس��لامی، به حادثه خونبار مدرسه 
فیضیه در دوم فروردین س��ال ۱۳۴۲ و ش��هادت اولین روحانی 

در مسیر نهضت اسلامی یعنی س��ید یونس رودباری اشاره کرد 
و گف��ت: روحانیت در همه ح��وادث و در تحمل 
زندان و شکنجه و تبعید و حتی شهادت پیشتاز 
بود و در همه مراح��ل، روحانیت هم پرچم و هم 
بار مسوولیت را بر دوش گرفت. رییس جمهوری 
خاطرنش��ان کرد: اگر اتص��ال روحانیت از یک 
سمت به قرآن، ش��ریعت و دین مبین اسلام و از 
سمت دیگر به مردم نبود، انقلاب پیروز نمی شد 
و در جنگ تحمیلی پیروز نمی شدیم و امروز هم 
نمی توانس��تیم در برابرتوطئه استکبار بایستیم. 
اگر روحانیت و مرجعیت نبود، امروز عراق شاهد 
امنیت نسبی نمی شد و اگر امام)ره(، مقام معظم 
رهبری و فریاد روحانیت شیعه و سنی و مقاومت 
نبود، امروز غزه همانند س��رو س��ربلند و شاداب 
در برابر اش��غالگران نبود. دکتر روحانی در ادامه 
با اش��اره به اذعان تاریخ نویس انگلیسی و مولف 
کتاب »تاریخ ایران« مبنی بر غفلت دنیا از قدرت 
روحانی��ت و س��ازماندهی مس��اجد در پیروزی 
نهضت و انقلاب اس��لامی و اینکه »اگر ش��هید 

بهشتی ها و مساجد تهران و شهرستان ها و سازماندهی روحانیت 
نبود انقلاب به پیروزی نمی رسید«، تصریح کرد: مسجد بار بزرگ 
حرکت و نهضت اسلامی را به دوش کشید تا انقلاب با راهبری های 
امام )ره( به پیروزی برسد.رییس جمهوری با بیان اینکه »بیانات 
و اعلامیه های امام )ره(، قول سدید بود« گفت: امروز قول و کلام 
مقام معظم رهبری نیز قول سدید اس��ت. قول روحانیتی که در 
مسیر اسلام راستین قرار دارد نیز باید قول سدید باشد. زیرا قول 
سدید به معنای راستگویی تنها نیست؛ بلکه سدید یعنی اقتصاد و 
میانه روی و قول سدید یعنی قول صدق، تاثیرگذار، محکم و توأم 
با میانه روی. دکت��ر روحانی با بیان اینکه »همه س��خنان پیامبر 
)ص( قول س��دید بود«، تأکید کرد: امروز نس��ل جوان ما نیاز به 

قول س��دید دارد. ما نمی توانیم دروازه های دنیا را به روی نس��ل 
جوان ببندیم. می گویند و راست هم می گویند که 
باید نسل جوان را از آب مسموم و هوای مسموم بر 
حذر داشت اما چه کنیم که هوا و آب آنچنان آلوده 
شده است که تنها با ماس��ک قوی می توان در برابر 
آن مقاومت کرد. رییس ش��ورای عال��ی جوانان با 
یادآوری اینکه »نس��ل جوان نیاز به توان و قدرت 
ایستادگی در برابر فضای آلوده و نیاز به آگاهی در 
برابر آب های آلوده دارد.«، به وجود انبوه وس��ایل 
ارتباطی در دنیای امروز اشاره کرد و گفت: یک روز 
اگر مومنی رادیویی در خانه داشت، آن را در کمدی 
می گذاشت و در آن را قفل می کرد و کلید آن را در 
جیب می گذاش��ت تا فرزند و همسرش از آن رادیو 
در ساعاتی که نباید، استفاده نکنند، امروز اما از آن 
دوران عبور کرده ایم؛ دنیای امروز شرایط جدیدی 
را پیش روی ما گذاشته است. دکتر روحانی در این 
باره، تصریح کرد: اگر امروز هم به نسل بعدی تلفن 
همراه نرویم و صبر و تأم��ل کنیم، فردا یا پس فردا 
خواهیم رفت. در دنیای امروز کسی که از اینترنت 
استفاده نکند او را نه تنها عالم که حتی دانشجو هم نمی خوانند. 
مگر می ش��ود ابزار های نوین را در دنیای امروز کنار بگذاریم؟ در 
عین حال باید برای بهره برداری صحی��ح از امکانات تازه، آگاهی 
و هوشیاری را در نسل جوان افزایش دهیم. رییس جمهوری در 
ادامه، بار اصلی فرهن��گ را بر دوش روحانی��ت و فرهیختگان و 
اصحاب فرهنگ دانس��ت و گفت: دولت نی��ز در این حوزه کمک 
می کند. اما تردیدی نیس��ت ک��ه دولت در فهم و درک مس��ایل 
دینی و فرهنگی به اندازه عالمان و فرهیختگان حوزه و دانش��گاه 
آش��نایی ندارد؛ دولت حتماً در حوزه معارف و احکام باید از نظر 
علما و حوزه ها استفاده کند و در بسیاری از علوم و فنون نیز باید 

نظر دانشگاه ها را که در حوزه علمی پیشتاز هستند، جویا شود.

جزییات دیدار ظریف 
با رییس شورای اروپا 

به گزارش خبرگزاری رسمی کویت »کونا«، »محمد جواد ظریف«، وزیر 
امور خارجه ایران دیروز دوش��نبه با »هرمان ون رومپوی«،رییس شورای 
اروپا دیدار کرد.بر اس��اس این گزارش، ظریف طی دیدار با ون رومپوی در 
زمینه روابط دو جانبه ایران و اتحادیه اروپا و بهبود اوضاع در منطقه به تبادل 
نظر پرداخت.ظریف در سخنانی در این زمینه و در جمع خبرنگاران اظهار 
داشت:» ما امروز با مقام های رسمی اتحادیه اروپا و بلژیک به بحث و رایزنی 
پرداختیم.نشست اول ما مباحث عمومی را در بر گرفت و شامل مباحثی در 
زمینه ایران، اروپا، موضوع هسته ای و بحث در زمینه تروریست در خاورمیانه 
بود.«وی افزود که در رایزنی با مقام های اتحادیه اروپا بر همکاری دو طرفه و 
موارد نگرانی اروپا مباحثی صورت گرفت.به گزارش این منبع خبری، وزیر 
امور خارجه ایران همچنین امروز با »کاترین اشتون«، ریس فعلی سیاست 
خارجی اتحادیه اروپ��ا و مقام های بلژیکی در زمین��ه آخرین روند پرونده 

هسته ای ایران به گفت و گو پرداخت.

دکترین دفاعی ایران اقدام قاطع 
در برابر دشمن تجاوزگر است 

فرمانده قرارگاه پدافند هوایی خاتم الانبیاء با تأکید بر این که راهبرد مشترک 
و دکترین دفاعی ایران اقدام قاطع در برابر دشمن تجاوزگر است، تصریح 
کرد: در دکترین دفاعی جمهوری اس��لامی ایران چهار مأموریت کشف، 
شناسایی، رهگیری و انهدام در برابر هر گونه تجاوز احتمالی قاطعانه انجام 
خواهد شد. امیر سرتیپ سردار اسماعیلی دیروز در نشست خبری با اشاره 
به گذشت شش سال از عمر قرارگاه پدافند هوایی، خاطرنشان کرد: قرارگاه 
پدافند هوایی از لحاظ حفظ و حراست از دستاوردهای ملی ۳600 نقطه 
گسترش داش��ت که این نقاط پس از تفکیک به مراحل خوبی دست پیدا 
کرده است و اکنون این موضوع در دس��تور کار قرار گرفته که تعداد آن به 
 5000 نقطه گسترش پدافند هوایی از جمله راداری، موشکی، توپخانه ای

 و دیده بانی برس��د. وی با اش��اره به طرح جامع نور ولایت و طرح ساختار 
سازمانی قرارگاه پدافند هوایی خاتم الانبیا )ص(، خاطرنشان کرد: در سال 
90 و 9۱ طرح جامع نور ولایت که طرح جامع پدافند هوایی کش��ور است 
و توس��ط مقام معظم رهبری به تصویب رسیده اس��ت، چگونگی آمایش 
سرزمینی سلاح های پدافند هوایی بود را دریافت کردیم و از همان زمان 

اقدامات لازم را انجام داده ایم. 

بررسی طرح جرم  سیاسی بعد
 از تعطیلات مجلس در صحن 

یک عضو کمیسیون حقوقی وقضایی مجلس از بررسی طرح جرم سیاسی 
در صحن علنی مجلس پس از تعطیلات خبر داد. 

محمدعلی اسفنانی گفت: بررسی طرح جرم سیاسی در کمیسیون حقوقی 
به اتمام رسیده و در نوبت رس��یدگی در صحن علنی قرار دارد. وی افزود: 
پیش از تعطیلات نیز بررسی این طرح در نوبت قرار گرفته بود که زمان لازم 
برای بررسی فراهم نشد اما ان شاءالله پس از تعطیلات سه هفته ای مجلس 

مورد بررسی قرار خواهد گرفت. 

ماموریت های جدید اقتصادی دولت
 به ظریف

هیات وزیران با تصویب آیین نامه اجرایی ماده 9 قانون بهبود مستمر محیط 
کسب و کار، ماموریت های جدید اقتصادی به محمدجواد ظریف وزیر امور 
خارجه محول کرد که براساس آن، مقرر شد بانک اطلاعاتی اقتصادی در 
این وزارتخانه ایجاد شود. هیات وزیران به پیشنهاد مشترک وزارتخانه های 
امور خارجه، امور اقتصادی و دارایی، صنعت، معدن و تجارت، اتاق بازرگانی، 
صنایع، معادن و کش��اورزی ایران و اتاق تعاون مرکزی جمهوری اسلامی 
ایران و به استناد ماده 9 قانون بهبود مستمر محیط کسب و کار- مصوب 
۱۳90- آیین نامه اجرایی ماده 9 قانون بهبود مستمر محیط کسب و کار 

را تصویب کرده است.

خطری از سوی داعش متوجه مرزهای 
ایران نیست

وزیر کشور تاکید کرد: خطری از س��وی داعش متوجه مرزهای ایران 
نیست و آمادگی کامل در مرزها وجود دارد. عبدالرضا رحمانی فضلی 
در جمع خبرنگاران در پاس��خ به سوالی درباره خطر حضور داعش در 
مرزهای ایران تصریح کرد: چنین چیزی نیس��ت و آمادگی کامل در 

مرزها وجود دارد.
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سخنگوی قوه قضاییه در نشست خبری مطرح کرد:

۴ برنامه برای کاهش زمان رسیدگی به پرونده ها
س��خنگوی قوه قضاییه گفت: برای کاهش زمان رس��یدگی به 
پرونده ها ۴ برنامه تدوین شده که بخشی در حال اجرا و بخشی 
در حال تدوین است؛ همچنین در مورد پرونده مدیر سابق ستاد 
سوخت کیفرخواست صادر نشده است. به گزارش اصفهان زیبا به 
نقل از خبرگزاری فارس، حجت الاسلام و المسلمین غلامحسین 
محسنی اژه ای در ادامه ش��صت و هشتمین نشست قوه قضاییه 
به مطالبات رهبری در مورد کاهش روند رس��یدگی به پرونده ها 
اش��اره داش��ت و گفت: ۴ برنامه در حال اجرا و بررسی است که 
نهایی می شود که در این زمینه مشخص می شود چه اقداماتی را 
می توان انجام داد تا زمان رسیدگی کاهش پیدا کند. سخنگوی 
قوه قضاییه اظهار داشت: بخشی از این عملکرد و تمرکز در جذب 
نیروی بیشتر و قاضی بیش��تر و تخصصی کردن است. وی ادامه 

داد: کاهش زمان رسیدگی و دسترس��ی آسان مردم به عدالت و 
قوه قضاییه از مواردی بود که حضرت آقا بدان اش��اره داشته اند 
که برنامه ای در این زمینه در حال تدوین و اجرا است. سخنگوی 
قوه قضاییه تصریح کرد: ۴ برنامه تدوین شده که بخشی در حال 
اجراست و بخشی در حال تدوین است و می خواهیم با توجه به 
فناوری نوین مردم آسان تر به عدالت دسترسی پیدا کنند.وی در 
مورد متوسط زمان رسیدگی به پرونده ها گفت: نهایت تلاش را 
می کنیم که مدت زمان رسیدگی را کاهش دهیم و اگر متوسط 

رسیدگی ها ۳ ماه باشد نهایت تلاشمان را می کنیم که کمتر شود 
البته پرونده هایی نیز داریم که زمانشان ۳ تا ۴ سال طول می کشد 
که پرونده های پیچیده ای هستند. ما در این پرونده ها با انتخاب 
کارشناسان و تسریع روند کارشناسی سعی می کنیم زمان فرآیند 

را کاهش دهیم. 

   برخی مفاسد فرهنگی خلاف شأن جمهوری اسلامی 
رخ می دهد

غلامحسین محسنی اژه ای سخنگوی قوه قضاییه در ادامه بیست 
و هشتمین نشست خبری خود با اصحاب رسانه در پاسخ به سوال 
یکی از خبرنگاران  که خطاب به وی گفت، متاسفانه شاهد رشد 
چشمگیر برخی برنامه ها نظیر فشن شو و نمایشگاه های غیرقانونی 
مد و لباس هستیم که با مسایل اسلامی منافات دارد،آیا دستگاه 
قضا در این خصوص اقدامی انج��ام می دهد؟ گفت: من چندین 
بار عنوان کرده بودم که ما کشوری اس��لامی هستیم و مردم ما 
مسلمان هستند و طبیعتاً بعضی از اتفاقات که شئون اسلامی را 
زیر پا می گذارد نباید در کشور رخ دهد.وی افزود: امروز با کمال 
تأسف می گویم که برخی از مفاس��دی رخ می دهد که در حوزه 
مسایل فرهنگی و خلاف شأن جمهوری اسلامی است و همگان 

انتظار داریم که متولیان امر دقت بیشتری کنند.

رییس جمهور دراجلاس روز جهانی مسجد:

ازهیچتلاشیبرایآزادیمسجدالاقصیدریغنمیکنیم

دولت جمهوری 
اسلامی ایران 
مانند گذشته، 
از هیچ تلاش و 

کمکی برای نجات 
مسجد الاقصی و 
آزادی قبله اول 

مسلمانان و کمک 
به ملت مظلوم 
فلسطین دریغ 

نخواهد کرد

به گزارش قلم��دون نیوز بعد از ت��لاش مقامات 
کش��ورمان برای از س��ر گیری روابط ب��ا دولت 
عربس��تان ، ابتدای این هفته نماینده عربستان 
در سازمان ملل برای از سر گیری روابط کشورش 
با ایران برای  ما ش��روط و شروط گذاشت و اعلام 
کرد اگر ایرانی ها عناصر مس��لح به منطقه اعزام 
کنند ما از برقراری ارتب��اط مجدد با آنها اس��تقبال نخواهیم کرد.از 
آنجایی که ما ایرانی ه��ا دل کوچکی داریم و نم��ی توانیم دلخوری 
کسی از خودمان را ببینیم و در صدد بر می آییم تاهر جور شده دلش 
را به دس��ت آوریم ،در دولت جدید هم به هر دری زدیم تا اگر ش��یخ 
 نش��ین های عزیز کدورتی ،گله ای چیزی از ما دارند برطرف کنیم و

  لا اقل کاری کنی��م که پس فردا ح��اج آقا و حاج خان��م هایمان که 
می روند آنور،شرطه های سعودی کمتر سخت بگیرند و بیشتر سنگ 
بدهند بزنیم به شیطان اما گویا ما هرکاری می کنیم بازهم دوستان 
راضی نمی شوند و مدام پشت چشم برایمان نازک می کنند.این شد 
که تصمیم گرفتیم با یک پرواز سریع السیر خبرنگارمان آمیزقلمدون 
را به مقر سازمان ملل بفرستیم و ضمن مصاحبه با نماینده عربستان 

شروط پیشنهادی وی را به گوش دل بشنویم .
آمیزقلمدون:س��لام آقای نماینده ،از اینکه زم��ان اندکی از اوقات 

خوشتان در ینگه دنیا را به ما اختصاص دادید سپاسگذاریم

نماینده عربستان:دوس��ت عزیز عجله کنید چون با برو بچه های 
ولیعهد و این ها قرار گذاشتیم برویم جایی.

آمیزقلمدون:می شود بفرمایید کجا؟ 
نماین�ده عربس�تان:نه... ببین همی��ن کارها را می کنی��د که ما 

...دوستتان نداریم.... اصلا من می روم...
آمیزقلمدون:نه خواه��ش می کنم .اصلا  به من چه ! برویم س��راغ 
مصاحبه خودمان . آقای نماینده منظور ش��ما از این عناصر مسلحی 

که گفتید ایران به کشورهای منطقه می فرستد چه کسانی است؟ 
نماینده عربستان:منظورم آدم های مسلح و جنگ طلب است که 

دست به کشتار و خونریزی و کارهای وحشتناک می زنند
آمیزقلمدون:یعنی همان گروه داعش؟

نماینده عربستان:بچه های داعش را می گویی؟ آنها که ازخودمانند.
آمیزقلمدون:بله فکر می کنم خطرناک ترین گروه تروریستی منطقه 

همین داعشی ها باشند،اینطور نیست؟
نماینده عربستان:نه بابا چه خطری؟ اینها یک گروه جوان با نمک 

جویای نامند .همین
آمیزقلمدون:یعنی اینکه س��ر مردم بی گناه را گوش تا گوش می 
برند و اماکن متبرکه را ویران می کنند و ه��زار تا جنایت دیگر بابت 

بانمکی است؟ 
نماینده عربس�تان:نه عزیزم نگرفتی ...باب��ت همان حس جویای 

نامی است. این ها یک عده جوانند که دوس��ت دارند مشهور بشوند 
من خودم با چند تا شان حرف زدم ،خیلی هایشان استعداد بازیگری 
و مجری گری و آوازخوانی دارند اما چون در کش��ورهای خودش��ان 
هیچ کس استعداد آنها را کشف نکرد تصمیم گرفتند خودشان دست 

به کار بشوند 
آمیزقلمدون:دست به کار چی؟

نماینده عربس�تان:ببین عزیزم تو خیلی دوزاریت کج است. برای 
اینکه تو یک فوتبالیس��ت مش��هور یا خواننده معروف یا یک بازیگر 
محبوب بشوی باید زیر ساخت ها فراهم بشود،فدراسیون و وزراتخانه 
و اداره و و سازمان و کلی چیزهای دیگر می خواهد،همه این ها هم یک 
دولت و یک حکومت می خواهد ،بچه های داعش هم تصمیم گرفتند 
اول حکومت تشکیل بدهند ،بعد فدراسیون و وزارتخانه و بعد بروند 

دنبال استعدادشان
آمیزقلمدون:دستش��ان درد نکن��د ،واقع��اً چه بچه ه��ای پرکارو 

پرتلاشی!
نماینده عربستان:بله. پس چی؟ به این می گویند مدیریت نیروی 

انسانی
آمیزقلمدون:من تا حالا فکرمی کردم این دوستان در زمینه انواع 

صلاخی با  چاقو و نیزه و قمه و سایر ادوات سرد استعداد دارند
نماینده عربس�تان:ببین این هم اس��تعداد خودش را می خواهد 
شما تا حالا دو تا فیلم از سر بریدن افراد توسط داعش دیدی که یک 

جور باشد؟
آمیزقلمدون:نه والا . بنازم به این خلاقیت واقعاً!

نماینده عربستان:دقیقاً ...ما در داعش با یک سری ریشوی گرگ 

صفت زده طرف نیستیم.این ها تبلیغات رسانه ای علیه این زبان بسته 
هاست. بچه های ما همه تحصیلکرده و با فرهنگند.

آمیزقلمدون:پس به نظر شما داعشی ها اصلا خطرناک نیستند؟
نماینده عربس�تان:نه ،اصلا ،آنه��ا فقط دنبال ی��ک راه برای بروز 
استعداهایشان هس��تند.این گروه هایی که ایرانی هارا الگو قرار می 

دهند خطرناکند
آمیزقلمدون:مثلا چه گروه های؟

 نماینده عربس�تان:مثلا همین مردمی که سعی می کنند مقابل 
داعش بایستند یا حماس و حزب الله که در برابر اسرائیلی ها مقاومت 

می کنند . این ها همه خطرناکند.
 آمیزقلمدون:چرا این آدم ها خطرناکند؟

 نماینده عربستان:مگر شما نمی دانی؟ این ها یک عده آدم جانی و 
خلاف کار و قسی القلبند که از کشورهای دیگر به این منطقه سرازیر 

شدند تا آرامش ما و بقیه را به هم بزنند
 آمیزقلمدون: واقعا؟

 نماینده عربستان: بله.این ها بزرگترین دشمن بشریتند وهمین ها 
هستند که نمی گذارند بچه های بااستعدادی مثل تو استعدادهایشان 

را بروز بدهند
 آمیزقلمدون:جدا؟ یعنی من یک آدم با استعدادم که استعدادهایم 

نیاز به بروز دارد؟
 نماینده عربستان: بله . حتما ،اصلا باید

 آمیزقلمدون: آقای نماینده می ش��ود من هم عضو داعش بشوم تا 
اس��تعدادهایم بروز پیدا کند؟ ) و اینجا بود که آمیزقلمدون ما برای 

بروز استعداهایش اغفال شد و به داعش پیوست... نه شوخی کردیم(

آمیزقلمدون و همه چیز درباره داعش
آمیز قلمدون درجرگه سیاست

لیلا
نیکخواه
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گروه 
ایران

اطلاعیه منطقه یازده شهرداری اصفهان

روابط عمومی منطقه 11 شهرداری اصفهان  

نوبت دوم

نظر به اینکه قس�متی از یکباب منزل مسکونی به پلاک ثبتی 18/3260 بخش 14 
ثب�ت اصفهان به کد نوس�ازی 25-111662-4  متعلق به آقای احمدرضا رفیعی در 
طرح بازگش�ایی گلوگاه و تعریض گذر قرار دارد و با توجه به اینکه توافقی حاصل 
نگردیده لذا به جهت ضرورت اجرای طرح و برابر ماده واحده قانون نحوه تقویم ابنیه 
و املاک و اراضی مورد نیاز شهرداری مصوب 28 آبان 1370،  بدینوسیله به نامبرده 
و کلیه مدعیان احتمالی ابلاغ می گردد حداکثر ظرف مدت یکماه از تاریخ نشر این 
آگهی نس�بت به معرفی یک نفر کارش�ناس به عنوان معتمد و 5 نفر کارشناس به 
عنوان مرضی الطرفین به شهرداری منطقه 11 واقع در رهنان  خیابان شهیدان غربی 
اقدام نمایند. لازم به ذکر است که کارشناسان می بایست جزء کارشناسان رسمی 
دادگستری و متخصص در رشته راه و ساختمان بوده و در مهلت قانونی تعیین شده 

معرفی گردند.
رستوران موزه بدیهی است در صورت عدم معرفی کارشناسان برابر مقررات اقدام خواهد شد.

اصفهان  خیابان امیرکبیر  

  سفارشات: 09133083751
  رزرو: 031-33874400

س�ازمان نوسازی و بهس�ازی شهر اصفهان 
تعداد یک واحد مس�کونی واقع در خیابان 
اب�ن س�ینا، کوچه کدخ�دا، کوچه ش�هید 
ج�وادی را از طریق مزایده پیش فروش می 
نماید. متقاضیان م�ی توانند جهت دریافت 
اسناد و مشخصات، از تاریخ نشر این آگهی 
لغایت ده روز پس از نش�ر آگهی نوبت دوم 
ب�ه دبیرخانه س�ازمان واق�ع در خیابان ابن 
س�ینا، مقابل بانک مل�ی، کوچه کدخدا بن 
بس�ت دوم مراجع�ه نمایند. تلف�ن تماس: 

 031-34484892-4
سازمان نوسازی و بهسازی شهر اصفهان 

آگـهی تـجـدیـد مـزایـده 

نوبت اول

نوبت دوم



ریيس كميس��يون امور اقتصادي و گردشگري شوراي اسلامي 
شهر اصفهان با اش��اره به اینکه اعضای ش��ورای اسلامی شهر 
اصفهان از اماك��ن و بناهای تاریخی بازدی��د كردند و طرحی را 
برای حمایت از این آثار تاریخی و فرهنگی در دستور كار دارند، 
گفت: اگر امروز تاس��ف می خوریم كه چرا زاینده رود خشکيد، 
با ادامه روند فعلی، چند سال آینده باید تاسف بخوریم كه چرا 

ميراث تاریخی و فرهنگی اصفهان از دست رفت.
سيد كریم داوودی با ذكر این نکته كه اداره كل ميراث فرهنگی، 
صنایع دستی و گردش��گری بودجه محدودی دارد و به تنهایی 
نمی تواند از ای��ن آثار نگهداری كند، افزود: با توجه به ش��رایط 
موجود، شورای اس��لامی ش��هر اصفهان طرحی را آماده كرده 
است كه بر اساس این طرح، ش��هرداری متولی ساختمان های 

تاریخی شود.
وی با تاكيد بر اینکه اگر این مهم محقق ش��ود هم بودجه برای 
آن در نظر گرفته می ش��ود و هم حفظ و نگهداری آثار تاریخی 
بر عهده مدیریت شهری خواهد بود، تصریح كرد: پيگيری این 
طرح بر عهده كميسيون امور اقتصادي و گردشگري شوراست 

و از شهرداری خواس��ته ایم با اداره كل ميراث فرهنگی، صنایع 
دستی و گردشگری استان نشس��ت هایی را برگزار كنند تا در 

نهایت اداره و نگهداری این ساختمان ها را بر عهده بگيرند.
داوودی ضمن خاطرنشان ساختن این موضوع كه هر چند اداره 
و نگهداری آثار تاریخی از وظایف شهرداری نيست و مشکلات 
فراوانی دارد، اظهار داش��ت: به عنوان یک اضطرار و با توجه به 
اینکه این آثار تاریخی در معرض خطر هستند، چنانچه اداره كل 
ميراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری اداره و نگهداری آنها 
را واگذار كند، آماده ایم به خاطر شهر و مردم مباحث نگهداری، 

مرمت و ... این آثار را بر عهده بگيریم.
وي افزود: بودجه اي كه از طرف شهرداري به این مهم اختصاص 
داده خواهد شد ش��اید حدود۳۰ برابر بودجه ميراث فرهنگي 
باش��د و ما آمادگي خود را اعلام مي كنيم، ولي باید تفاهم نامه اي 
 در این راستا امضا شود تا اداره آثار تاریخی به شهرداري واگذار 

شود.
ریيس كميس��يون امور اقتصادي و گردشگري شوراي اسلامي 
شهر اصفهان با ذكر این مهم كه در شهرهای تاریخی مدیریت 

واحد شهری باید وجود داشته باشد، گفت: طبق مطالعاتی كه 
انجام ش��د، از 152 كشور در دنيا، 14۳ كش��ور مدیریت واحد 
شهری داشتند و كش��ور ما جزو هفت كش��ور باقيمانده است 
كه مدیریت واحد ش��هری ندارد و نتيجه این شده است كه در 
خصوص آثار تاریخ��ی و ميراث فرهنگی هر دس��تگاه و نهادی 
 به صورت پراكنده مس��ووليت بخش��ی از این آث��ار را بر عهده

 دارد.
داوودی ضمن تاكيد بر اینکه مي��دان امام )ره( نياز به مدیریت 
واح��د دارد، افزود: مدیری��ت واحد برای تمام مس��ایل مربوط 
 به این ميدان و اقدام در راس��تای حل آنان مثم��ر ثمر خواهد 

بود.
وی از دیگر سو با یادآوری اینکه در كنار توجه به جاذبه تاریخی 
نيازمند توجه به جاذبه های ش��هری نيز هس��تيم، خاطرنشان 
كرد: باید فضای ش��هری را برای گردش��گران و مسافران آماده 
كنيم و اصفهان نياز به برنامه ریزی در این راستا دارد كه ایجاد 
حركت های فرهنگی اجتماعی قوی در سطح شهر می تواند در 

این زمينه موثر باشد. 

داوودی با تاكيد بر اینکه باید فضای ش��هر زنده باش��د، گفت: 
اجرای تئاترهای خيابانی، برنامه های فرهنگی، ارایه آثار هنری 
در مسير آثار تاریخی و تفریحی و ... می توانند نقش مهمی در 
 ایجاد فضای شهری زنده و شاداب داشته باشند كه باید برنامه ها

را در این جهت ساماندهی كرد.  

ریيس كميسيون فرهنگي، اجتماعي و ورزشي شوراي اسلامي 
شهر اصفهان از اجرایي شدن برنامه نبض فرهنگ شهر در این 

كلانشهر خبر داد.
اصغر آذربایجاني، موض��وع نقد حوزه فرهنگ��ي را كه با عنوان 
س��ال فرهنگ و كرس��ي هاي آزاداندیش��ي مورد تاكيد مقام 
معظم رهبري اس��ت، یک��ي از مصوبات كميس��يون فرهنگي، 
اجتماعي این شورا بيان كرد و گفت: این كميسيون مصمم است 
سلسله نشست هایي را بر اساس موضوع محور، دستگاه محور 

 و برنامه محور براي نقد حوزه فرهنگي كلانشهر اصفهان برگزار 
كند.

ریيس كميسيون فرهنگي، اجتماعي و  ورزشي شوراي اسلامي 
شهر اصفهان، با بيان اینکه برنامه نبض فرهنگي شهر با موضوع 
برررسي وضعيت تئاتر شهر اصفهان آغاز شده، از تشکيل گروهي 
از متخصصان و صاحب نظران جهاد دانشگاهي دانشگاه اصفهان 
براي كار و هماهنگي در ای��ن زمينه خبر داد و اف��زود: در این 
برنامه با برگزاري نشس��ت هاي متمركز گروهي با حضور افراد 

متخصص، موضوع به صورت كارشناس��ي بررسي و دیدگاه ها 
مطرح مي شود و این دیدگاه ها در قالب مجموعه اي در جلسات 
عمومي تر با حضور مدیران دس��تگاه هاي مرتبط مورد بحث و 

كارشناسي قرار مي گيرد.
ریيس كميسيون فرهنگي، اجتماعي و ورزشي شوراي اسلامي 
شهر اصفهان با اش��اره به اینکه نتایج نشس��ت هاي گروهي در 
جلس��ات عمومي ارایه و دیدگاه و نقطه نظرات مدیران مربوطه 
پيرامون موضوع م��ورد نظر مطرح مي ش��ود، گف��ت: حاصل 

 اینگونه جلسات تحليلي منطقي، علمي و كارشناسي شده از نقد
 آن موضوع به عنوان راهکار اساس��ي و اجرایي براي برون رفت

 از آس��يب ه��ا در اختي��ار دس��تگاه ه��ا و نهادها ق��رار خواهد 
گرفت.

وي، از شروع برنامه نبض فرهنگ شهر با موضوع تئاتر بر اساس 
برنامه محور و دستگاه محور در شوراي اسلامي شهر خبر داد و 
اظهار اميدواري كرد: نشست هایي براي نقد حوزه فرهنگي به 

صورت ماهانه برگزار شود.

عضو شورای شهر خواستار شد:

حقوق ساکنان اطراف مطب های پزشکان 
رعایت شود

ریيس كميس��يون عمران، شهرسازي و معماري ش��وراي اسلامي شهر 
اصفهان با اشاره به اینکه در حال حاضر سه گروه از مشاغل شامل پزشکان، 
وكلا و مهندسان می توانند از منازل خود به عنوان دفتری برای محل كار 
استفاده كنند، گفت: در بين این سه گروه می توان گفت شاید تنها تعداد 
مراجعان وكلا و مهندسان به ميزانی باشد كه سبب ایجاد مزاحمت برای 
س��اكنان موجود در اطراف محل كار آنها نشود، اما در خصوص پزشکان 
اینگونه نيست. عبدالرسول جان نثاری با یادآوری این مهم كه ممکن است 
به صورت روزانه بيماران بسياری به مطب پزشکان مراجعه كنند، اضافه 
كرد: این موضوع و تعدد مراجعه، سبب ایجاد مزاحمت برای كسانی شده 

است كه در اطراف این مطب ها ساكن هستند.
وی ضمن تاكيد بر اینکه تقاضا داریم مسوولان مجوز انجام كار به پزشکان 
را در منازل آنها ندهند، تصریح كرد: حقوق ساكنان در اطراف این مطب ها 
باید رعایت شود و مسوولان مربوطه باید به این موضوع توجه لازم را داشته 
باشند. ریيس كميسيون عمران، شهرسازي و معماري شوراي اسلامي 
شهر اصفهان ادامه داد: درست نيست كه سه پزشک به صورت مشترک 
یک واحد از یک ساختمان را اجاره كنند و در حالی كه تعداد مراجعان به 
آنها زیاد است، شاهد باشيم كه تعداد صندلی ها برای نشستن بيماران در 
زمان انتظار محدود باشد و این كار در راستای تکریم شهروندان و بيماران 
نيست. جان نثاری ضمن خاطرنشان س��اختن این مهم كه در حالی كه 
پزشکان هزینه های بالایی از بيماران برای ویزیت می گيرند كه نباید شاهد 
چنين وضعيت هایی باشيم، اظهار داشت: مدیریت درمان استان باید به 
این موضوع توجه ویژه ای داشته باشد و از دیگر سو، پزشکان نيز باید ملزم 
به ایجاد شرایط مطلوب برای حضور بيماران در مطب های پزشکی باشند.

عضو شورای اسلامی در مراسم بهره برداری 
از نماد میدان حج:

نام گذاري میدان حج زمینه فعالیت هاي 
ارزشي را در شهر فراهم می کند

 در مراس��می رس��مي، بهره برداري از نماد ميدان حج و همچنين آیين 
كلنگ زني و نام گذاري  این ميدان در منطقه 7  آغاز ش��د.  عضو شوراي 
اسلامي شهر اصفهان در حاش��يه این مراسم اظهار داش��ت: نام گذاري 
ميادی��ن، در حقيقت تداعي كننده یک معني اس��ت و ح��ج كه یکي از 
محورهاي وحدت مس��لمانان است، باید بيش��تر بروز و نمود پيدا كند و 
اینکه ميداني به این نام داشته باشيم مي تواند در تحکيم فضایل اخلاقي 

افراد موثر باشد. 
عليرضا نصر اصفهاني تصریح كرد: هر اقدامي كه انسان را به یاد خدا بيندازد 
و انسان را به فضيلت هاي اخلاقي و ارزش هاي دیني نزدیک كند، جزو 
وظایف و تکاليف مدیریت شهري است و در راستاي تحقق شهر اسلامي 
باید در این راستا گام برداریم. وي ادامه داد: ميادین شهر به نام مشاهير، 
شهدا و بزرگان و ... شده كه جزو داشته ها و مفاخر ماست و قطعا این اقدام 
مي تواند زمينه دیگر فعاليت هاي ارزش��ي را در شهر نيز فراهم كند، لذا 

اميد است زمينه هایي براي اقدامات بعدي این چنيني نيز فراهم شود. 

عضو شورای شهر عنوان کرد؛

بی تاثیر بودن داروهای آنتی بیوتیک دار 
بر  بیماران

ریيس كميسيون سلامت و بهداشت شورای اسلامی شهر اصفهان با اشاره 
به اینکه آنتی بيوتيک ها بيشترین داروهای تجویزی هستند، گفت: در حال 
حاضر مقاومت های آنتی بيوتيک رو به افزایش است و امروز شاهد بی تاثير 
بودن داروهای آنتی بيوتيک دار بر بيماران هستيم و همين مساله گلایه 
بيماران را در قبال عدم پاسخ بدن به این داروها به دنبال دارد كه این مساله 
نگران كننده است. غلامحسين صادقيان ضمن تشریح علل این موضوع 
افزود: درمان های غير استاندارد بر بيماران، تجویزهای غير منطقی دارو از 
سوی برخی پزشکان و مصرف بی حد و اندازه آنتی بيوتيک در دامپروری ها 

و دامپزشکی ها از عوامل مقاومت دارویی است.
وی با ذكر این مهم كه امروز درصد بالای مصرف آنتی بيوتيک ها در دنيا 
در دامپزشکی و دامپروری بوده، تصریح كرد: خوشبختانه در ایران ميزان 
مصرف آنتی بيوتيک در دام ها به این ميزان فاجعه بار نيست و در تعاملات 
صورت گرفته با جهاد كشاورزی سعی شده كه به سمت  توليد مرغ های 
بدون آنتی بيوتيک بروند كه گام هایی نيز در این مسير برداشته شده است.

این عضو شورا ادامه داد: دولت باید به سمت مرغ های بدون آنتی بيوتيک 
برود و در سبد كالای مردم قرار بگيرد.

صادقيان با اع��لام اینکه ميزان توليد فعلی مرغ ب��دون آنتی بيوتيک در 
اصفهان جوابگوی نياز و درخواست مردم نيست، خاطرنشان كرد: در این 
راستا كميته غذای سالم و ایمنی تغذیه در شورای اسلامی شهر اصفهان 
تشکيل شد تا مساله مصرف مرغ های آنتی بيوتيک دار و عوارض ناشی از 

آن بر سلامتی جسم مصرف كنندگان پيگيری شود.
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روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماع��ی صب��ح ای��ران 

در راستای شعار سال و کرسی های آزاداندیشی صورت می گیرد؛

برگزاری سلسله نشست هاي ماهانه براي نقد حوزه فرهنگي کلانشهر اصفهان

ریيس شورای اسلامی شهر اصفهان با اشاره 
به اینکه تركيب، تنوع و افزایش تعداد اعضای 
 ش��ورای اس��لامی ش��هر اصفهان نسبت به 
دوره های قبل، رویکرد و محتوای حركت های 
شورا را دچار تغيير جدی كرد، گفت: خانواده 
11نفره دوره های قبل شورای شهر اصفهان 
شش سال و نيم این مسير را حركت می كرد و با توجه به تعداد 
اعضای محدود، امکان هماهنگی بيشتری بود و اقداماتی انجام 
دادند كه قابل تقدیر است و از زحمات هر سه دوره قبل اعضای 

شورای اسلامی شهر اصفهان سپاسگزاریم.

   ساختمان فعلی در شان شورا نیست
مهندس رضا امينی به افزای��ش دوبرابری اعضا در دوره چهارم 
ش��ورا را اش��اره كرد و افزود: در حالی اعضای شورای اسلامی 
ش��هر اصفهان دو برابر ش��د كه به مدت ش��ش ماه از داشتن 
یک مکان حداقل��ی برای اس��تقرار اعضا هم مح��روم بود و به 
سختی بعد از ش��ش ماه در محل فعلی مس��تقر شد كه هنوز 
هم با مشکلات جدی مواجه اس��ت؛ چرا كه این ساختمان نيز 
در شان شورا نيست و اساسا برای شورا س��اخته نشده است و 
 اميدواریم مشکلات تکميل ساختمان اصلی شورا كه به دلایلی 
متوقف ش��ده، رفع شود تا ش��ورا در مکانی شایس��ته شان آن 

مستقر شود.

   افزایش تعداد کمیسیون های شورا در دوره جدید
وی ضمن یادآوری اینکه شورای جدید بعد از انتخاب شهردار 

یک كميس��يون به كميس��يون های قبلی اضافه ك��رد، اظهار 
داشت: در دوره جدید، كميسيون بهداشت و سلامت و خدمات 
شهری به سه كميسيون قبلی اضافه ش��د و در نتيجه اعضا در 
موضوعات بيشتری درگير شدند و با توجه به ابلاغ سياست های 
كلی سلامت توسط مقام معظم رهبری، مسووليت شورا نيز در 

این حوزه بيشتر شد.
مهندس امينی از دیگر سو به گسترش حوزه فعاليت شورا اشاره 
كرد و ادامه داد: در دوره چهارم به واسطه تخصص های مختلف 
اعضای جدید، حوزه های بيش��تری به گس��تره فعاليت شورا 
اضافه شد كه می توان به حوزه هایی همچون مباحث سلامت، 
بانوان، ورزش، گردشگری و ... اشاره كرد و همين موضوع باعث 
شد تا مطالبات بيشتری از سطوح مختلف شهر به وظایف شورا 

اضافه شود. 
 وی اف��زود: موضوعات هر ك��دام از این حوزه ه��ای جدید در 
كميسيون های تخصصی بررسی، تجزیه و تحليل و متناسب با 

هر حوزه تصميم گيری می شود.

   شورا، شهر را قفل نکرده است
ریيس شورای اسلامی ش��هر اصفهان با تاكيد بر اینکه اینگونه 
نيست كه شورا شهر را قفل كرده باشد، گفت: تركيب21 نفره 
ش��ورای چهارم، با تنوع و تضارب افکار، اقتض��ای همفکری و 
مباحثه بيشتر در زمينه های تخصصی را در شورا بيشتر كرده 
است و حدود چهار تا پنج گروه و گرایش فکری متنوع در شورا 
در حال فعاليت هستند و شوراي اس��لامي شهر اصفهان براي 
تحقق حقوق و مطالبات مردم از هيچ تلاشي دریغ نکرده و براي 

جلوگيري از تخلفات و اصلاح امور نيز از ابزارهاي نظارتي خود 
استفاده خواهد كرد.

   تصویب 100 لایحه ارسالی از سوی شهرداری
مهندس امينی با تش��ریح این موضوع كه در یک سال گذشته 
هر آنچه توس��ط مس��وولان ش��هرداري در قالب لایحه به این 
 شورا ارسال شده به تصویب رسيده است، گفت: از حدود 1۰۰ 
لایحه ای كه در طول یک سال گذش��ته از سوی شهرداری به 
شورا وصول ش��ده، تقریبا همگی مصوب ش��ده است و تعداد 
 لوایح تصویب نش��ده ش��هرداری به انگش��تان یک دست هم 

نمی رسد.  
وی با ذكر این مطلب كه زمينه های كار و مطالبه حقوق مردم 
در شورا ترسيم شده اس��ت، افزود: اگر معنای قفل كردن شهر 
این باشد كه ش��ورا نتوانسته است برای ش��هرداری كار ایجاد 
كند، این موضوع جزو وظایف ش��ورا نيست، بلکه شورا وظيفه 
تنظيم بودجه و ریل گذاری برای حركت های كلان در ش��هر 

را بر عهده دارد.

   افزایش3 برابری بودجه محرومیت زدایی
مهندس امينی از افزایش بودجه طرح های بزرگ و یا نيمه كاره 
شهر در این دوره یاد كرد و گفت: بودجه قطار شهری اصفهان 
هفت براب��ر  و طرح هایی مث��ل محروميت زدایی تا س��ه برابر 
افزایش پيدا كرد و به بعضی طرح ها مثل تکميل مصلی اصفهان 
بالغ بر یک ميليارد تومان اختصاص داده شد و یا برای موزه دفاع 
مقدس بودجه ای معادل 1/5 ميليارد تومان در نظر گرفته شد 

تا ظرف یک سال به بهره برداری برسد.

   همکاری شورا با شهرداری در تدوین بودجه
وی با یادآوری این نکته كه پيشنهاد طرح هایی كه شهرداری 
ش��روع كرده بود و باید ادامه پيدا می كرد و تکميل می ش��د 
ب��ا موافقت ش��ورا همراه ش��د، تصریح ك��رد: مي��زان دخالت 
 ش��ورا و تغييراتی كه برای بودج��ه 9۳ اعمال ك��رد، كمتر از 
1۰ درصد بود و این نکته، افزایش5۰ درصدی همکاری شورا 
 با ش��هرداری در تصویب بودجه در مقایسه با سال 92 را نشان 

می دهد.
ریيس شورای اسلامی شهر اصفهان، افزایش زمينه های حضور 
بانوان، افزایش حضور سطوح مختلف سازمان های مردم نهاد، 
دعوت های متعدد، جلسات متعدد با رویکرد تعامل بين بخشی 
را از اقدامات موثر و مفيد ش��ورا طی یک س��ال گذشته ذكر و 
خاطرنشان ساخت: شورا با همه دستگاه های اجرایی استان كه 
مسووليتی در حوزه شهری دارند جلس��ات همفکری و تعامل 
داشته است و كارگروه های تخصصی تشکيل داده است كه به 

صورت زیرساختی در حال برنامه ریزی هستند.

   در بیان نظرات، عدالت و انصاف رعایت شود
مهندس امينی، شورا را نماینده مردم و تبلور اراده مردم دانسته 
و ادامه داد: تذكر، یادآوری، ارایه طرح و پيش��نهاد و نظارت از 
جمله حقوق مردم اس��ت كه از طریق ش��ورا مطالبه می شود 
 و اراده شورا براس��اس اراده مردم ش��کل مي گيرد و این شورا 
انتقال دهنده نظرات و دیدگاه هاي مردم است و در بيان نظرات 

باید عدالت و انصاف رعایت شود. 
وی با تاكيد ب��ر اینکه در اعلام نظر همه بای��د رعایت انصاف را 
داشته باشند و سياه نمایی نشود، اظهار داشت: اقداماتی كه در 
سال های گذشته انجام شده است، باید قدر و منزلت آنها بيان 
ش��ود و از طرفی كاس��تی ها و نواقص نيز به خصوص از سوی 
رسانه ها باید منتقل شود تا در برنامه ریزی ها مدنظر قرار گيرد. 

   امیدواریم تعامل به معنای وحدت اتفاق بیفتد
ریيس شورای اسلامی شهر اصفهان با اشاره به اینکه پيشرفت 
و آباداني كلانشهر اصفهان با استفاده از ظرفيت ها و توانمندي هاي 
این ش��ورا و به دور از اختلافات امکانپذیر اس��ت، خاطرنشان 
كرد: اميدواری��م تعامل به معنای وحدت اتف��اق بيفتد و مردم 
شاهد شکوفایی و پيشرفت و توس��عه شهرشان باشند و از این 
 وضعيت شورا و تنوع آن استفاده كرده و كمتر شاهد اختلافات

باشيم.
مهندس امينی، تعامل و وحدت را عاملی دانست كه در صورت 
تحقق، منجر به حمایت همه جانبه ش��ورا خواهد شد و گفت: 
 این نوید را به مردم می دهم كه ش��ورا این آمادگی را دارد كه 
صددرصد هم در تدوین بودجه، هم در تدوین برنامه های كلان، 
هم در كم كردن فاصله بين مح��لات، هم در اجرای طرح های 
بزرگ مثل قطار شهری، كاهش آلودگی هوا و هم در طرح های 
بزرگ اجتماعی مخصوصا در بخ��ش بانوان اقدامات موثر خود 

را پيگيری كند.

   مدیران شایسته ای در شهرداری وجود دارد
وی ادامه داد: هر اندازه كه كالبد و فيزیک شهر بزرگ تر شود و 
اقدامات موثری انجام شود اما زمينه رفاه برای مردم تامين نشود 
و به لحاظ كيفی امکان تحقق كيفيت زندگی برایش��ان محقق 

نباشد، راه به جایی نخواهيم برد.
مهندس امينی با تاكيد بر اینکه رویکرد شورا مبتنی بر تعامل 
است، گفت: تلاش می كنيم ریل گذاری اساسی برای شهرداری 
انجام ش��ود تا در مس��ير درس��ت حركت كند. ریيس شورای 
اسلامی شهر اصفهان همچنين با ذكر این نکته كه در شهرداری 
مدیران شایس��ته ای وجود دارد، گفت: مدیران شایسته ای در 
ش��هرداری وجود دارد كه در هيچ نهاد دیگری به این زیبایی و 
پاكدامنی و اثرگذاری نمی توانند كار كنند و حوزه كاری آنها به 

واقع وسيع است و نباید زحمات آنها نادیده گرفته شود.

مهندس رضا  امینی،  رییس شورای اسلامی شهر اصفهان تاکید کرد؛

ضرورت قدردانی از اقدامات انجام شده در سه دوره قبل و تلاش برای پیشرفت و توسعه شهر
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رییس کمیسیون امور اقتصادي و گردشگري شوراي اسلامي شهر اصفهان تاکید کرد:

در صورت تفاهم با میراث فرهنگی، شهرداری متولی آثار تاریخی می شود

 عضو كميسيون حمل و نقل، محيط زیست و فناوري اطلاعات 
شوراي اسلامي شهر اصفهان با تاكيد بر ضرورت ارزیابی ترافيکی 
هر پروژه ای در شهر، گفت: امروزه در دنيا هر جایی كه بخواهند 
مدرس��ه، مغازه، مس��جد، مهد كودک و ... اح��داث كنند، ابتدا 
ارزیابی ترافيکی می شود تا مشخص شود چه آثاری هم بر شهر و 
هم بر محدوده خویش دارد و تا چه ميزان برای مردم تاخير و یا 
مشکل ایجاد می كند و چه بسا آیا سودی برای مردم دارد یا خير.
 غلامرضا شيران با اظهار تاسف از اینکه ارزیابی ترافيکی پروژه ها

در كش��ور و ش��هرهای ما انجام نمی ش��ود، افزود: فرم گرفتن 

 تجاری های خطی كنار خيابان های م��ا نمونه بارز این موضوع 
است. وی ادامه داد: وقتی رشته تجاری ها كنار خيابان است، هر 
واحد تجاری مثل مغازه و ... یک توقف و اصطکاک خواهد بود و 
این موضوع نه تنها منجر به تصادف می شود، بلکه روی ظرفيت 
 نيز اثر می گ��ذارد و به طور كلی ش��خصيت خياب��ان را از بين 

می برد.
عضو كميسيون حمل و نقل، محيط زیست و فناوري اطلاعات 
شوراي اسلامي شهر اصفهان با اشاره به اینکه برای تعریف درست 
رابطه كاربری زمين و حمل و نق��ل و ترافيک طبقه بندی معابر 

معرفی شد، تصریح كرد: طبق این اصول، معابر پنج وظيفه دارند 
كه دو وظيفه اصلی آن، عبور و دسترسی است. 

وی اضافه كرد: در عبور، ضوابطی وجود دارد كه فقط بایس��تی 
عبور كنيد؛ بدین معن��ی كه كاربری اطراف به درس��تی و فقط 
برای عبور تعریف ش��ده اس��ت، در نتيجه كاربری تجاری دیگر 
 بی معناست. از طرفی، در دسترس��ی، عبور بی معناست و باید 

سرعت ها را پایين بياورید تا مردم دسترسی داشته باشند.
شيران با اشاره به اینکه در خيابان های ما رعایت این اصول نشده 
است، اظهار داشت: حتی در آزادس��ازی خيابان ها، بدون توجه 

به نوع كاربری و وظيفه، خيابان با زحمت زیاد ساخته می شود 
اما مشکل ترافيکی حل نمی ش��ود و چه بسا در مواردی مشکل 
ترافيکی هم اضافه می شود و این نشان می دهد كه هنوز درک 

درستی از این موضوع نداریم.
عضو كميسيون حمل و نقل، محيط زیست و فناوري اطلاعات 
شوراي اسلامي شهر اصفهان خاطرنش��ان كرد: رابطه كاربری 
زمين و حم��ل و نقل و ترافي��ک باید به درس��تی تعریف و قبل 
از اجرای پروژه ها باید ارزیابی ترافيکی آنها انجام ش��ود و نباید 

نسبت به این مهم بی توجه بود.

عضو شورای اسلامی شهر تاکید کرد:

هر پروژه شهری قبل از  اجرا نیاز به ارزیابی ترافیکی دارد



مسوول ستاد بازسازی عتبات عالیات در اصفهان:

تعهد 80 میلیارد ريالی استان اصفهان 
برای انجام پروژه های عتبات عالیات

حرمت سادات متولی: مسوول س��تاد بازسازی عتبات عالیات در 
استان اصفهان از تعهد اجرای پروژه های مختلف به ارزش 80 میلیارد 

ریال توسط این ستاد در عتبات خبر داد.
علی حیدری درحاش��یه بازدید ش��یخ ضیاء زین الدین تولیت حرم 
مطهر حضرت علی )ع( با هیات همراه از پروژه ملی فرش بافی عتبات 
عالیات در کاش��ان، در گفت وگو با خبرنگار اصفهان زیبا در کاشان 
گفت: ساخت سرویس بهداشتی مجهز و مورد نیاز حرم عسگریین، 
کاشی کاری ایوان شرقی حرم، ساخت مطهر حرم عسگریین و ترمیم 

کاشی معرق باب قبله تعدادی از این پروژه هاست.
وی تصریح کرد: ساخت سرویس بهداش��تی مجهز حرم عسگریین 
 از مرحله س��فت کاری خارج شده وتا پایان س��ال قابل بهره برداری 

است.

   اجرای پروژه های هنری اصلی مشارکت ستاد بازسازی 
عتبات عالیات استان اصفهان

به گفته وی، مشارکت اصلی ستاد بازسازی عتبات عالیات در استان 
اصفهان در اجرای کارهای هنری و تولید آثار هنری برای حرم ها از 

دیگر مسوولیت های این ستاد است.
مسوول ستاد بازس��ازی عتبات عالیات در استان اصفهان، مشارکت 
این ستاد در س��اخت صحن حضرت زهرا)س(، س��اخت طلاکاری 
درهای حرم علوی، امام حسین)ع( و حرم عس��گریین)ع(، دوخت 
 روپ��وش ملیل��ه دوزی حرم ام��ام حس��ن عس��گری)ع(، روپوش 
ملیله دوزی حرم طفلان مسلم )ع( و اعزام پزشکان متخصص برای 
مداوای زائرین در درمانگاه  حضرت زین��ب)س( در کربلا را از دیگر 

پروژه های تعهد80 میلیارد ریالی این ستاد برشمرد.
حیدری، اجرای پ��روژه ملی مذهبی فرش بافی عتب��ات عالیات در 
کاشان را از دیگر پروژه ها برش��مرد و گفت: این پروژه با استفاده از 
بهترین مواد طبیعی، طرح خاص و اصیل کاش��ان با دستان توانمند 

بانوان بافنده و حمایت خیرین در حال اجراست.
وی ارزش معن��وی بافت فرش ها ک��ه با عش��ق و ارادت هنرمندان 
 کاشانی عجین ش��ده اس��ت، بی نظیر دانس��ت وگفت: پیش بینی

می شود بافت این فرش تا پایان سال آینده به اتمام برسد.

   اجرای طرح اعزام پزشکان متخصص از اصفهان به کربلا
 به گفت��ه وی، آغ��از ط��رح اع��زام پزش��کان متخص��ص از جمله 
چشم پزش��ک، دندانپزشک، متخصص پوس��ت و پزشک عمومی و 
پیراپزشک از استان اصفهان از سال گذش��ته یکی دیگر از اقدامات  

ستاد بازسازی عتبات عالیات در این استان است.
مسوول ستاد بازس��ازی عتبات عالیات در استان اصفهان در ادامه با 
اشاره به فعالیت های11ساله س��تاد گفت: اجرای پروژه ها با پروسه 
زمانی کوتاه مدت، میان مدت و بلندمدت و ارزش های مالی غیرقابل 

بیان در عتبات اجرا می شود.
حیدری اجرای پروژه ها  با عش��ق و ارادت قلبی مجریان آن به اهل 
بیت)ع( را تاکید کرد وگفت: بیشتر پروژه های عتبات با هدف ایجاد 
رفاه و ارایه خدمات هر چه بیش��تر به زائرین در حوزه های مختلف 

اجرا می شود.
وی با تاکید بر اینکه استان اصفهان همگام با سایر استان های کشور 
پروژه های خاصی را طی این11س��ال در عتبات اجرا کرده اس��ت، 
گفت: توسعه حرم های مطهر، بازسازی آن، ایجاد فضاهای خدماتی و 
رفاهی و بهداشتی، ارسال مصالح ساختمانی و اعزام نیروهای داوطلب 

کار، تعدادی از این فعالیت هاست.

   اع�زام 100 داوطلب کار ب�رای عتبات/ ارس�ال مصالح 
ساختمانی به ارزش 5 میلیارد ريال

این مس��وول، اعزام 100 داوطلب کار برای عتبات از استان اصفهان 
طی پنج ماهه سال جاری را یادآور ش��د و گفت: حدود پنج میلیارد 
ریال مصالح س��اختمانی نیز طی این مدت از این اس��تان به عتبات 

ارسال شده است.
حیدری اجرای فعالیت های فرهنگی این س��تاد را خاطرنشان کرد 
و گفت: ارسال گلاب ناب کاش��ان برای عطرافشانی حرم های مطهر 
از آغازآیین گلابگیری در کاش��ان تا پایان س��ال ب��ه عتبات، آیین 
 درختکاری، مش��ارکت در فعالیت های اجتماع��ی، پیاده روی های
 خانوادگ��ی و برگزاری مس��ابقات ورزش��ی از جمله ای��ن اقدامات

است.

   10 میلیارد ريال کمک های نقدی مردمی 
وی در پایان تصریح کرد: 10 میلیارد ریال وجه نقد، طلا و زیورآلات 
درقالب کمک های مردمی به ستاد بازسازی عتبات عالیات در استان 

اصفهان طی پنج ماهه نخست امسال اهدا شده است.
گفتنی است؛ بازدید شیخ ضیاء زین الدین تولیت حرم مطهر حضرت 
علی )ع( با هیات همراه، مسوولان ستاد بازسازی عتبات عالیات در 
کش��ور و اس��تان اصفهان از پروژه ملی فرش بافی عتبات عالیات در 

کاشان با برنامه های متنوعی برگزار شد. 
علی اکبر کاظمی، معاون فرهنگی ستاد بازس��ازی عتبات عالیات، 
هادی انصاری عضو س��تاد بازس��ازی، جمش��ید گودرزی معاون و 
مس��وول امور هنری و صنعتی ستاد بازس��ازی عتبات عالیات، علی 
حیدری مسوول ستاد بازس��ازی عتبات عالیات در استان اصفهان، 
محمدحس��ین ایران پورمس��وول کارگاه آفرینش های هنری ستاد 
بازس��ازی عتبات عالیات اس��تان اصفهان و دیگر مس��وولان ستاد 
بازسازی در کش��ور، استان و کاشان، ش��یخ ضیاء زین الدین تولیت 
حرم مطه��ر حضرت علی )ع( و هیات همراه را در س��فر به کاش��ان 

مشایعت کردند.

شهردار اصفهان در دیدار با شهروندان منطقه 
یک اعلام کرد: موان��ع اجرایی خط یک مترو 
برطرف ش��ده اس��ت و احداث دو ایس��تگاه 
مترو، انقلاب و میدان امام حسین)ع( بیش از 
دوسال و نیم طول می کشد و قبل از تکمیل 
این دو ایس��تگاه، مس��یر خط ی��ک مترو باز 

می شود.
 شهردار اصفهان با بیان اینکه احداث ادامه خط شمال- جنوب 
مترو در میدان ش��هدا و چهارراه تختی در حال انجام اس��ت، 
عنوان کرد: دوکیلومتر این خط از ایس��تگاه مدرس تا ایستگاه 
شهدا آزادسازی شده و تملک ایستگاه چهارراه تختی در حال 

انجام است. 
دکترسید مرتضی س��قائیان نژاد با اش��اره به۲0 ایستگاه مترو 

خط یک گفت که  ایس��تگاه های این خط احداث شده و تنها 
 احداث دو ایستگاه انقلاب و میدان امام حسین )ع( باقی مانده 

است.
 وی ازاحداث ایس��تگاه های میدان امام حس��ین )ع( وانقلاب

در دو س��ال ونیم خبرداد و افزود: ایس��تگاه مت��رو میدان امام 
حسین )ع( بزرگ ترین ایستگاه قطارشهری خط شمال-جنوب 

است و ایستگاه انقلاب در خیابان عباس آباد احداث می شود.
ش��هردار اصفهان از نص��ب بنرهایی ب��رای اطلاع رس��انی به 
شهروندان در زمینه  ایجاد محدودیت های ترافیکی در هسته 
مرکزی ش��هر خبر داد و گفت: عملیات اجرایی ایستگاه مترو 
میدان امام حسین)ع( آغاز شده و میدان امام حسین )ع( بر روي 
خودروها بسته شده است، بنابراین شهروندان باید از مسیرهای 
جایگزین اس��تفاده کرده و در احداث ایستگاه های میدان امام 

حسین )ع( و انقلاب همکاری کنند.
 شهردار اصفهان با بیان اینکه  با  احداث دو ایستگاه باقی مانده 
خط یک، مترو در تمام ابعاد آماده سرویس دهی به شهروندان 
خواهد ش��د، عنوان کرد: با حضور معاون اول رییس جمهور و 
رییس س��ازمان میراث فرهنگی و گردش��گری کشور موضوع 
خط یک مترو در مسیر میدان امام حسین)ع( به میدان انقلاب 

بررسی شد. 
دکتر س��قائیان نژاد اف��زود: هماهنگ��ی های لازم ب��ا میراث 
فرهنگی و گردش��گری و اس��تانداری انجام ش��ده و  بر اساس 
بررس��ی های کارشناس��ی و توافق ه��ای ص��ورت گرفته، تا 
آخرین مراحل احداث ایس��تگاه های میدان امام حس��ین)ع( 
 و انقلاب با نظارت میراث فرهنگی و متخصصان مربوطه انجام 

می شود. 
به گفته وی، موانع اجرای��ی خط یک مترو برطرف ش��ده و بر 
اساس اعلام استاندار، درسفر اخیر معاون اول رییس جمهوری 
و رییس سازمان میراث فرهنگی و گردشگری کشور به اصفهان 

تمام مشکلات خط یک رفع شده است.
 شهردار اصفهان گفت: احداث دو ایستگاه مترو انقلاب و میدان 
امام حسین)ع( بیش از دوسال و نیم به طول می انجامد و قرار 
است قبل از تکمیل این دو ایستگاه، مسیر مترو در این خط باز 
شود.  دکتر سقائیان نژاد با بیان اینکه مناطق یک و سه از مناطق 
قدیمی و مرکزی شهر به شمار می روند، عنوان کرد: این مناطق 
از نظر قدمت از مراکز اصلی تش��کیل اصفهان اولیه هس��تند و 
نمادهای  میراثی و تمدنی در این مناطق  از شهر اصفهان آشکار 
اس��ت و این مناطق حت��ی از مناطق قدیمی و میراثی کش��ور 

محسوب می شوند. 
ش��هردار اصفهان به آغاز دور جدید ملاق��ات مردمی خود در 
مناطق 1۵ گانه ش��هر اش��اره کرد و گفت: بیش��تر مشکلات 
ش��هروندان در منطقه یک مباحث فرهنگی و مذهبی به ویژه 

در زمینه مساجد بود.  

دکترسقائیان نژاد با بیان اینکه بافت مناطق یک و سه قدیمی 
است و بنابراین گسترش آنها محدود است، تصریح کرد: طرح های 
عمرانی و خدماتی متعددی در منطقه یک اجرایی شده است. 
روکش آسفالت خیابان صاحب روضات و پیاده روسازی خیابان های 
باب الرحمه، طالقانی، فروغی، مسجد سید و خلجا از طرح هایی 
هس��تند که به گفته ش��هردار اصفهان در  منطقه یک اصفهان 

حال انجام است.
وی ب��ا اش��اره ب��ه اینک��ه پارکین��گ صاح��ب روض��ات 
با ظرفی��ت ۲00 خ��ودرو آماده مناقصه اس��ت، عن��وان کرد: 
ف��از اول خیاب��ان اردیبهش��ت حدفاص��ل مس��جد س��ید تا 
میردام��اد نیزآم��اده مناقص��ه اس��ت.  ش��هردار اصفه��ان به 
آزادس��ازی و تملک خیابان خلج��ا با اختص��اص 11میلیارد 
 توم��ان اعتب��ار در س��ال ج��اری اش��اره ک��رد و گف��ت:

۶0 درصد آزادسازی این خیابان انجام شده و تملک توسعه خانه 
شهید بهشتی ۶0 درصد پیشرفت داشته است.

دکتر س��قائیان نژاد از اختصاص ش��ش میلیارد تومان اعتبار 
برای آس��فالت معابر منطقه یک خبرداد و عنوان کرد: تاکنون 
۲/۲ میلیارد تومان برای آسفالت این منطقه هزینه شده است. 
به گفت��ه وی، با توجه به اینک��ه بهترین مدیری��ت آب در دنیا 
اس��تفاده از روش آبیاري تحت فش��ار و کلکتور است، بنابراین 
کلکتوری در منطقه یک برای تامین منابع آب توس��عه فضای 

سبز به بهره برداری رسیده است.
ش��هرداراصفهان گفت: پارک های محلی شهدای چهارسوق، 
 رحیم خان، ش��اداب و الزهرا توس��عه یافته تا ع��لاوه بر ایجاد 
پارک های بزرگ در این منطقه، نش��اط و س��رزندگی را برای 

ارتقای کیفیت زندگی به ارمغان آورد.
شهردار اصفهان با اش��اره به۹0 مس��جدی که  در منطقه یک 
وج��ود دارد، عن��وان کرد:کمک ب��ه مس��اجد از اولویت های 
شهرداری  اصفهان اس��ت تا برغنای معنوی منطقه یک افزوده 

شود.

مدیرکل راه و شهرسازی اس��تان اصفهان گفت: در سفر اخیر 
معاون اول رییس جمهور به اصفهان، فاینانس پروژه ملی قطار 
سریع السیر اصفهان- تهران قطعی و مقرر شد به زودی عملیات 

ریل گذاری آن آغاز شود.
محمود محم��ودزاده با تاکید بر اینکه عملیات زیرس��ازی این 
پروژه ملی در استان اصفهان و قم با بیش از 8۵ درصد پیشرفت 
فیزیک��ی به اتمام رس��یده اس��ت، اظهار داش��ت: عملیات۳0 
 کیلومت��ر باقی مانده انته��ای پ��روژه ملی قطار سریع الس��یر 
اصفهان- تهران در ش��هر اصفه��ان در آین��ده ای نزدیک آغاز 
می شود. وی نقش این پروژه ملی را در توسعه اقتصاد و ارتباط 
س��ریع اصفهان با تهران مهم ارزیابی کرد و افزود: امیدواریم تا 

سال ۹۵ این پروژه به بهره برداری برسد. 
مدیرکل راه و شهرسازی اس��تان اصفهان بیان داشت: مسافت 

زمانی سفر این قطار کمتر از دو ساعت است. 

   پروژه های مس�کن مهر اصفهان ۲1۶ هزار واحد/ 
بالاترين آمار بعد از پايتخت 

وی با اش��اره به آخرین وضعیت مسکن مهر اس��تان اصفهان، 
اظهار کرد: پروژه مسکن مهر این استان با ۲1۶ هزار واحد بعد 

از تهران بالاترین آمار در سطح کشور است. 
محمودزاده تصریح کرد: از این تعداد ۴0 هزار واحد روس��تایی 
و ۲۵ هزار واحد شهری و مابقی در سه دسته شهرهای جدید، 
ش��هرهای بالای ۲۵ ه��زار نفر و زی��ر ۲۵ هزار نف��ر جمعیت 
تقسیم بندی شده اس��ت. وی با بیان اینکه 8۶ درصد از پروژه 
مسکن مهر استان محقق ش��ده، گفت: این استان دارای رتبه 

نخست در تحویل مسکن مهر کشور است. 
مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان عمده مشکلات مسکن 
مهر را در شهرهای جدید از جمله شهر جدید فولادشهر خدمات 
روبنایی و زیربنایی عنوان کرد و بیان داش��ت: امیدواریم طی 
جلساتی که با مسوولان استان و مصوباتی که برای تامین اعتبار 
این خدمات صورت گرفته، در آینده ای نزدیک ش��اهد تحویل 

مابقی واحدها به متقاضیان در این شهر باشیم. 
وی تاکید کرد: باقی مانده پروژه های مسکن مهر استان اصفهان 

در نیمه اول سال ۹۴ تحویل متقاضیان می شود. 

   بهره برداری ۳00 کیلومتر از راه های استان اصفهان 
محمودزاده به فعالیت های بخش راه اشاره کرد و گفت: استان 
اصفهان به لح��اظ موقعیت جغرافیایی و مجاورت با ۹ اس��تان 

بیشترین درصد ترافیک حمل و نقل بار و مسافر را داراست. 
وی مه��م تری��ن اه��داف ای��ن اداره کل را توس��عه ش��بکه 
راه��ی و افزایش ضری��ب ایمنی عن��وان کرد و اظهار داش��ت: 
در بخ��ش س��اخت راه ب��ا توجه ب��ه مش��کلات اعتب��اری با 
تلاش تم��ام هم��کاران و پیمان��کاران ح��دود ۳00 کیلومتر 
راه م��ورد بهره ب��رداری ق��رار گرف��ت ک��ه ای��ن ام��ر رکورد 
 بی س��ابقه ای در توس��عه ش��بکه راهی اس��تان اصفهان بوده

 است. مدیرکل راه و شهرس��ازی استان اصفهان از اجرای۵00 
کیلومتر روکش آس��فالت در راه های اس��تان اصفهان خبر داد 
و اف��زود: در این راه ها نص��ب علائم ایمنی و هش��دار دهنده و 

گاردریل در حال اجراست. 

   کاهش ۴0 درصدی آمار تلف�ات جاده ای با تدوين 
کامل سند ايمنی راه ها 

وی  تصریح کرد: در بخش ایمنی با تدوین سند ایمنی راه ها برای 
نخستین  بار در کشور بر اساس این سند به عنوان یک ابتکار و 
نوآوری، بیشتر شهرستان های استان اصفهان دارای سند ایمنی 
هستند که در هر شهرس��تان به تفکیک راه های اصلی، فرعی، 
 روستایی و شریانی تعداد چهار سند ایمنی تهیه و تدوین شده 

است. 
محمودزاده از شناسایی نقاط پرحادثه استان خبر داد و گفت: 
براساس سند ایمنی و نقشه تصادفات، نقاط پرحادثه و کمبودها 
در سطح جاده های استان شناسایی و تبدیل به نقشه هوشمند 
شده که براس��اس آن نقاط مورد نظر نسبت به اولویت در حال 
اصلاح است. وی خاطرنش��ان کرد: امیدواریم با اجرایی شدن 

کامل این سند حدود۴0 درصد آمار تلفات را کاهش دهیم. 
مدیرکل راه و شهرس��ازی اس��تان اصفه��ان ۷0 درصد تلفات 
 جاده ای را ناش��ی از خطای انس��انی دانس��ت و اف��زود: حدود

۵0 درصد از تصادفات استان ناشی از خواب آلودگی و در نتیجه 
واژگونی خودرو اس��ت و تنها 1۵ درصد تلفات مربوط به نقاط 
پرحادثه گزارش ش��ده که در این زمینه باید فرهنگ س��ازی 

صورت گیرد.

شهردار اصفهان در حاشیه ديدار با  اهالی منطقه يک خبر داد:

احداث ایستگاه های متروی انقلاب و میدان امام حسین)ع( با نظارت میراث فرهنگی 

به زودی انجام می شود؛

آغاز عملیات ريل گذاری قطار سريع السیر اصفهان- تهران

استاندار اصفهان: 

ارزش های دفاع مقدس بايد معرفی شود

استاندار اصفهان گفت: با عمق بخشی به فعالیت های ظاهری، 
تبلیغی و فرهنگی، باید ارزش های افتخارآفرین دفاع مقدس را 

به جامعه معرفی کنیم.
رسول زرگرپور در جلسه س��تاد بزرگداشت هفته دفاع مقدس 
بر ضرورت فراه��م آوردن چارچوب هایی دائم��ی و کلی برای 
بزرگداشت این هفته تاکید کرد و افزود: هفته دفاع مقدس باید 
محل بروز و نمایش همه فعالیت های این حوزه در طول س��ال 
باشد و لازم اس��ت مراسم این هفته در ش��ان و جایگاه اصفهان 
برگزار شود. استاندار اصفهان به فعالیت10 کمیته برای اجرای 
هرچه بهتر مراسم بزرگداش��ت هفته دفاع مقدس اشاره کرد و 
افزود: این کمیته ها فعالیت های خود را برای برگزاری مطلوب 

این هفته با قوت و صلابت انجام دهند. 

زرگرپور مشارکت همه دستگاه های اجرایی، نظامی و انتظامی 
را ب��رای برگزاری هرچه بهتر و باش��کوه تر هفت��ه دفاع مقدس 

ضروری دانست. 
اس��تاندار اصفهان با بیان اینکه برنامه های هفته دفاع مقدس 
فضای کشور را به سمت و سوی دفاع مقدس پیش می برد، اظهار 
کرد: این برنامه ها ضمن اثرگذاری خوب در جامعه، برای نسل 

فعلی نیز موثر خواهد بود. 

 وی ب��ر ض��رورت خلاقی��ت، ن��وآروی و ابتکاره��ای جدید در 
برنامه ها تاکید کرد و افزود: هرچه برنامه ها به س��مت محتوای 

بیشتر و عمیق تر پیش برود، اثرگذاری آنها افزایش می یابد. 
زرگرپور به جایگاه ویژه جهاد و شهادت در استان اصفهان اشاره 
و اظهار کرد: تعداد بالای شهدا، جانبازان و ایثارگران هشت سال 
دفاع مقدس و حضور مردم متدین و ولایتمدار در استان اصفهان 

زمینه ساز جایگاه ویژه استان در جهاد و شهادت شده است. 

زرگرپور با تاکید بر اینک��ه بنیاد حفظ آث��ار و ارزش های دفاع 
مقدس باید برنامه سالیانه ای را تدوین کند، تصریح کرد: مسایل 
و فعالیت های فرهنگی مرتبط با دفاع مقدس باید در قالب هنر 
بیان ش��ود و در این راس��تا جریان مس��تمر فرهنگی هنری در 

اصفهان و در حوزه دفاع مقدس عملیاتی شود. 
وی بر تشکیل دو کمیته تعیین محل دائمی رژه نیروهای مسلح 
و کمیته بررسی مسایل و مش��کلات خانواده شهدا و ایثارگران 
تاکید کرد و افزود: اعضای این دو کمیته باید در کمترین زمان 

مشخص شوند. 
زرگرپور در  این جلسه معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری 
را مامور کرد تا ظرف سه ماه آینده محلی مناسب به عنوان محل 

دائمی رژه نیروهای مسلح پیش بینی کند. 

گروه 
خبر
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خبــــــر

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

گزارش

 مس��عود حس��ین میرزای��ی، دبی��ر اج��لاس و جش��نواره 
بین المللی میراث فرهنگی ناملموس)ICCN۲01۴(، گفت: 
با گذشت شش سال از تش��کیل کنوانسیون میراث فرهنگی 
ناملموس، جمهوری اسلامی ایران توانسته تنها ۳ درصد از کل 

آثار ثبت شده یونسکو را به نام خود ثبت کند.
به گزارش واحد اطلاع رس��انی دبیرخانه اجلاس و جشنواره 
 ،)ICCN۲01۴(بی��ن المللی می��راث فرهنگی ناملم��وس
حسین میرزایی افزود: کل آثار ثبت شده در فهرست میراث 
فرهنگی ناملموس جهان، ۳۲۷ اثر است که 10 اثر آن شامل: 

نوروز)این پرونده به صورت مشترک با کشورهای آذربایجان، 
هند، قرقیزستان، پاکستان، ترکیه و ازبکستان به ثبت رسیده 
)1۳88((– ردیف موس��یقی ای��ران )1۳88( – موس��یقی 
سنتی بخشی های خراسان )1۳8۹( – آیین های پهلوانی و 
 زورخانه ای )1۳8۹(– تعزی��ه، هنر نمایش مذهبی )1۳8۹(

مهارت های س��نتی ف��رش بافی اس��تان ف��ارس )1۳8۹(  
مهارت های س��نتی فرش باف��ی کاش��ان )1۳8۹( – نقالی، 
 هنر داستان گویی-نمایش��ی ایرانی )1۳۹0( – مهارت های

س��نتی لنج س��ازی و لنج ران��ی در خلیج ف��ارس )1۳۹0( 
 مراسم قالی شویان مش��هد اردهال )1۳۹1( متعلق به ایران 

است.
وی افزود: هشت مورد از آثار ثبت ش��ده به عنوان آثار معرف 
و دو مورد آثار نیازمند به پاسداری فوری در فهرست جهانی 
سازمان یونسکو ثبت شده اس��ت که عبارتند از:  نقالی )هنر 
 داس��تان گویی- نمایش��ی ایران��ی( و مهارت های س��نتی

لنج سازی و لنج رانی در خلیج فارس.
وی تصریح کرد: نیاز به پاسداری فوری آثار، بدین معنی است 

که پاسداشت آنها ضرورتی انکارناپذیر است.
گفتنی است؛ کلانش��هر اصفهان از 1۶ تا ۲0 مهرماه میزبان 
اجلاس و جش��نواره بین المللی می��راث فرهنگی ناملموس 

خواهد بود.

   مدیر منطقه ۷ شهرداری اصفهان از انجام مراحل مناقصه طرح 
تقاطع غیرهمسطح ۲۵ آبان تا یک ماه آینده خبر داد.

احمدرضا مصور با اعلام این مطلب اظهار داش��ت: مراحل نهایی 
طرح تقاطع غیرهمس��طح ۲۵ آبان انجام ش��ده و تامین اعتبار 
آن از ط��رف مناطق ۷ و 8 انجام ش��ده که ح��دود هفت میلیارد 
 تومان اس��ت که ممکن اس��ت در زمان اجرای طرح ک��م یا زیاد 
شود. وی با بیان اینکه مراحل مناقصه این طرح تا یک ماه آینده 

انجام می شود، اذعان داشت: معاونت عمران شهرداری اصفهان 
مناقصه این طرح را انجام خواهد داد و بعد از آن عملیات اجرایی 
پروژه آغاز می شود. مدیر منطقه ۷ شهرداری اصفهان تصریح کرد: 

پیش بینی می شود اجرای این پروژه حدود یکسال طول بکشد.
مصور بیان داشت: طرح نهایی این پروژه به صورت عبور دو پل از 
شرق به غرب است و همکف به صورت یک چهارراه بزرگ احداث 

خواهد شد.

سهم ايران از آثار میراث فرهنگی ناملموس  جهانی 
ثبت شده در يونسکو ۳ در صد است

پروژه تقاطع غیرهمسطح ۲5 آبان 
تا يک ماه آينده آماده مناقصه مي شود

 مدی��ر منطق��ه 1۵ ش��هرداری اصفه��ان از پیش��رفت فیزیکی
80 درصدی اجراي اسکلت مجموعه فرهنگی ورزشی گورت در 
این منطقه خبر داد. اصغر کشاورز با اعلام این مطلب اظهار داشت: 
مجموعه فرهنگی ورزشی گورت در زمینی به مساحت حدود ۵۷۷ 
متر مربع در سه طبقه با زیربنایی بالغ بر یک هزار و ۴۷۶ متر مربع 
در محله گورت این منطقه در حال احداث است.  وی با بیان اینکه 
این پروژه در دو فاز اجرا می شود، اذعان داشت: در فاز اول عملیات 
اسکلت این مجموعه انجام مي شود که تاکنون 80 درصد پیشرفت 

فیزیکي داشته و در فاز دوم س��فت کاری و نازک کاری این پروژه 
انجام خواهد شد.  مدیر منطقه 1۵ شهرداری اصفهان تصریح کرد: 
عملیات اسکلت این مجموعه با اعتبار اولیه چهار میلیارد ریال در 
حال انجام است که عملیات آن از ۲8 بهمن ماه سال گذشته آغاز 
شده است. کشاورز عنوان کرد: بعد از اتمام این عملیات، انتخاب 
پیمانکار، سفت کاری و نازک کاری مجموعه انجام خواهد شد که 
در سال جاری اعتباری بالغ بر 11 میلیارد ریال برای این پروژه در 

نظر گرفته شده است.

پیشرفت فیزيکی 80 درصدی اسکلت فاز  اول
 مجموعه فرهنگی ورزشی گورت



IT زنانی که با
 قدرتمند می شوند

قدرتمندترین، با نفوذترین و برترین 
زنان حوزه آی.تی و فناوری برای سال 
2014 میلادی معرفی شدند. به گزارش 
مهر، هر ساله با نزدیک شدن به ماه های 
پایانی سال و آغاز سال میلادی جدید، 
برترین های هر حوزه معرفی می شوند 
تا از تلاش و کوش�ش های آنها تقدیر 
ش�ود. امس�ال نیز همانند سال های 
گذشته، برترین زنان رش�ته آی.تی 

اعلام شدند.

  شرلی سندبرگ
Face Book   

»ش��رلی س��ندبرگ« اولین و برترین زن حوزه آی.تی در 
س��ال 2014 میلادی نام گرفته است. س��ندبرگ از سال 
2008 میلادی به عنوان مدیر بخش عملیات وارد شرکت 

فیس بوک شد.
 اما بع��د از مدتی به عن��وان یکی از اعض��ای هیات مدیره 
فیس بوک انتخاب شد. وی نهمین زن ثروتمند دنیا معرفی 
ش��ده و اکنون نیز لقب برترین زن حوزه آی.تی در س��ال 

2014 میلادی را از آن خود کرده است.

  مگ وایتمن
HP مدیر عامل  

وایتمن حدود س��ه س��ال اس��ت که به عنوان مدیر عامل 
شرکت HP منصوب و معرفی شده است. وی در حالی به 
عنوان پنجمین زن برتر حوزه آی.تی معرفی می شود که 
پیش از این نیز عنوان بیستمین زن ثروتمند دنیا را از آن 
خود کرده بود. در زمانی که وی مدیریت اچ.پی را پذیرفت، 
سهام این شرکت سیر نزولی را طی می کرد، اما این کمپانی 
با ورود وایتمن توانس��ت دوران متفاوتی را تجربه کرده و 

شاخص سهام آن نیز روز به روز افزایش پیدا کند.

  سوزان ووجسکی
  گوگل

 Analytics در پس تمام تبلیغات شرکت گوگل از جمله
Adsense، و... می توان ردپایی از ووجسکی یافت. وی 
همان شخصی است که گاراژش را به سرگی برین و لری 
پیج اجاره داد تا بتوانند فعالیت های خود را انجام دهند. 
وی درحالی به عنوان سومین زن برتر حوزه آی.تی در سال 
جاری معرفی می شود که عنوان دوازدهمین زن ثروتمند 

دنیا را نیز از آن خود کرده بود.

   ماریسا مایر
  مدیر عامل یاهو

مایر 39 ساله حدودا دو سال اس��ت که به عنوان مدیر 
عامل یاهو منصوب شده اس��ت. وی در حالی به عنوان 
یکی از پنج زن برتر سال 2014 میلادی معرفی شده 
اس��ت که در رتبه بندی مجله فورب��ز، هجدهمین زن 
مشهور و ثروتمند دنیا نیز لقب گرفته بود. وی یکی از 

جوان ترین مدیران تکنولوژی است.

   ویرجینیا رومتی
IBM  

 ویرجینی��ا ک��ه اغلب ب��ا اس��م جینی رومت��ی خطاب 
 IBM می شود، اولین مدیرعامل زنی است که درشرکت
منصوب شد. رومتی توانس��ت رتبه دوم موفق ترین زن 
حوزه آی .تی در سال جاری را به خود اختصاص دهد 
و این موضوع در حالی اس��ت که وی مقام دهمین زن 
ثروتمند دنیا را نیز از آن خود کرده بود. اختصاص رتبه 
دوم برترین زن حوزه آی.تی در س��ال 2014 میلادی 
نشان از تلاش ها و کوشش های ویرجینی برای ارتقای 

رتبه آی.بی.ام دارد.

مطالعات محققان نشان می دهد که با اسکن مغزی و بررسی فعالیت های ذهنی پسران نوجوان می توان ریسک 
یا ناهنجاری رفتاری آنها را پیش بینی کرد.

دوره نوجوانی، یکی از دوران های پرمخاطره در زندگی هر شخصی به شمار 
می رود، که توجه و مراقبت بیشتر والدین را می طلبد. پسران نوجوان 
به نسبت دختران با خطرات بیشتری مواجه هستند و احتمال بروز 
رفتارهای خشونت آمیز یا پر مخاطره در آنها بیشتر دیده می شود. 

اما روانشناس��ان، متخصصان اعص��اب و همینط��ور والدین با کمک 
 اس��کن مغزی پس��ران نوجوان نه تنه��ا می توانن��د رفتاره��ای آنها را 
پیش بینی کنند بلکه می توانند به مقابله یا اصلاح رفتارهای نوجوانان قبل 

از بزهکاری بپردازند.
محققان علوم اعصاب دانش��گاه فلوریدا نتایج تحقیقات خود را با عنوان »تفکر متفاوت 
نوجوانان« به چاپ رسانده اند. یکی از اعضای این تیم پزش��کی می گوید:»شناسایی و اصلاح 
رفتارهای پرخطر نوجوانان می تواند به کاهش آسیب های اجتماعی و خانوادگی منجر شود. زیرا در 

جوامع مختلف و به طور سالانه هزینه های هنگفتی صرف این موضوع می شود.«
ذهن انسان همیشه به دنبال انجام رفتارهای پرمخاطره و خشونت آمیز است، اما با ارسال آنها به مغز و به ویژه 
قسمت پیشانی مغز که تفکرهای آسیب رسان و هیجانات ناگهانی را کنترل می کند، مغز مانع از انجام هر گونه 

کاری می شود که می تواند شخص را به خطر بیندازد.
محققان فعالیت قس��متی از مغز که مسوول کنترل رفتارهای هیجانی اس��ت را مورد بررسی قرار داده و نتایج 
تحقیقات نشان داد که اسکن مغزی در پسران نوجوان به نسبت پسران جوان متفاوت است. تفاوت در عملکرد 

مغزی دوره نوجوانی و جوانی، نشان از حساس بودن دوره نوجوانی است.
عواملی مانند استرس، فعالیت زیاد هورمون ها، تنبیه بدنی، مصرف مواد مخدر و... باعث تغییر عملکرد قسمت های 
مغزی در دوران نوجوانی می شود که با اسکن های متفاوت مغزی می توان رفتارهای پرخطر و خشونت آمیز در 

نوجوانان را بررسی و با برگزاری جلسات روان درمانی به کاهش علایم پرداخت.

پیش بینی رفتارهای پرخطر نوجوانان با اسکن مغز

 Accessibility را انتخاب کنید. در این بخش گزینه Personalization 1- وارد بخش تنظیمات گوشی شوید و بخش
را انتخاب و وارد مرحله بعدی شوید.

2- در مرحله بعدی گزینه Dexterity and interaction را انتخاب کنید تا گزینه Air wake up را ببینید.
3- در مرحله سوم Air wake up را فعال کنید.

4- در این حالت وقتی گوشی روی یک میز و یا جایی باشد و صفحه نمایش آن قفل باشد شما تنها با حرکت آرام دست در 
جلوی دوربین جلویی و بخش سنسورهای گوشی می توانید بدون مشکل گوشی قفل صفحه نمایش گوشی خود را باز کنید.

آموزش های کاربردی موبایل  

چگونه بدون لمس صفحه نمایش، قفل گوشی 
گلکسی اس ۵ را باز کنیم؟

تصور کنید در حال آشپزی یا تعمیر ماشین هستید و یک 
پیفام به گوشی عزیز گلکسی اس ۵ شما می رسد از آنجایی 
که دوست ندارید با دست کثیف قفل صفحه نمایش گوشی 

را باز کنید دست به گوشی نمی زنید.
 اما از ی��ک طرف علاقه داری��د بدانید پیغ��ام از طرف چه 
کسی رسیده اس��ت و واقعا چه کسی به ش��ما پیغام داده 
اس��ت. به نظرتان در ای��ن حال��ت چ��ه کاری انجام می 

دهی��د؟ به گ��زارش فاین آی تی سامس��ونگ ب��رای این 
کار در گلکس��ی اس ۵ یک امکان جالب قرار داده اس��ت. 
این امکان جالب که ش��اید خیلی از دوس��تان از آن خبر 
 داشته باش��ند و خیلی ها هم خیر، به ش��ما این امکان را 
می دهد که با حرکت دست روی گوشی قفل صفحه آن را 
باز کنید. چگونه؟ به سادگی برای این کار باید این مراحل 

را انجام دهید:

تکنولوژی و چالش سطل یخ

چالش گوشی کشویی  و نجات مردم از دست آن  

شایعات جدید 
آیفون 6

 اندروید L و 
داستان رونمایی از آن 

 یک ساعت مالتی مدیا 
از کمپانی سامسونگ

از راه دور با موبایلتان عکس بگیرید

آپدیت ویندوز 9، تنها با یک کلیک!

????????

7 

8

7 6 7 

ARM همه ویژگی های ویندوز 9؛ کاشی های زنده، نسخه ویژه 
 استارت منوی جدید و...

6

به نظر می رسد مایکرس��افت برای هر چه گسترده تر شدن نس��ل بعدی ویندوزهای خود برنامه های 
گسترده ای را تدارک دیده است. در جدیدترین خبری که از سوی یکی از نویسندگان ZDNet منتشر 
شده، مایکروسافت علاوه بر انتشار نس��خه پیش نمایش از Threshold برای پلتفرم های دسکتاپ 
یا کامپیوتر، نسخه ای را برای دس��تگاه های مبتنی بر پردازنده های ARM چون تبلت ها و اسمارت 

فون ها نیز ...
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دانـــــش

روزنامــه خــری، فرهنگــی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

آخرین خبرها    رئیس ستاد هوایی و هوانوردی: طراحی مفهومی هواپیمای 150 نفره پایان یافت

 سیستم عامل 
چینی!

چالش آپدیت 
مایکروسافت 

 Twitch به جای گوگل نصیب آمازون شد!کتاب خوان ضدآب به بازار معرفی شدHyperlapse ، اپلیکیشن جدیدی از سوی اینستاگرام

استارتاپ Twitch که در حوزه استریمینگ ویدیو گیم فعالیت می کند، به شکل رسمی با قیمت 970 میلیون 
دلار به شرکت آمازون ملحق شد. پیش تر گوگل بحث های بس��یاری را برای خرید این شرکت آغاز کرده بود.

Twitch بسیار جوان است. این شرکت از سه سال پیش کار خود را آغاز کرد و از بدو فعالیت، مورد توجه بسیار 
گیمرها قرار گرفته است. تا انتهای سال 2013 این شرکت توانسته بود تا 40 میلیون کاربر را جذب کند که به 
شکل متوسط در روز تا 100 دقیقه ویدیو را از این وبسایت مشاهده کرده بودند؛ بنیه محکمی که می تواند پول 
بسیار بیشتری را نصیب شرکت هایی چون گوگل یا آمازون کند. این خرید بزرگ ترین خرید آمازون در تاریخ 
20 اخیر بوده است و حاصل چنین قراردادی به واسطه نوع مذاکراتی بوده که آمازون با Twitch داشته است؛ 
شاید شرکت Twitch را بتوان به نوعی برادر یوتیوب عنوان کرده و جای مناسب تری را در کنار آن تصور کرد، 

اما طبق خبرهای رسیده مسئولین آمازون آزادی عمل بسیار بیشتری به این شرکت پس از خرید داده اند. 

شرکت Kobo از کتاب خوانی پرده برداری کرد که نه تنها در مقابل گرد و خاک و آب مقاومت بالایی از 
خود نشان می دهد که دارای بالاترین میزان DPI نیز در محصولات بازار است. این ای-ریدر قادر است 
تا 30 دقیقه در عمق یک متری آب دوام بیاورد تا گزینه ای بسیار قابل قبول برای حضور در مکان های 
آبی مانند استخر، حمام و همچنین ساحل دریا باشد. Auro H20 دارای صفحه نمایشی 6.8 اینچی و 
 )dpi 265 1430 پیکسل )اندازهx1080 است، که رزولوشنی Carta E Ink لمسی مجهز به تکنولوژی
را برای کاربر عرض��ه می کند. این صفحه نمایش همچنین تکنول��وژی ComfortLight را در کنار 
خود دارد که در مکان های تاریک بهترین شرایط را برای مطالعه فراهم می کند.Kobo اظهار داشته 
که این محصول می تواند تا 3000 کتاب را در درون خود جا دهد که به همراه 32 گیگابایت این رقم تا 

30 هزار کتاب خواهد رسید.

اینستاگرام از نرم افزار جدیدی به نام Hyprlapse برای صاحبان دستگاه های iOS پرده برداری کرد 
که می تواند ویدیوهای Time-Lapse یا اصطلاحا مرور زمان تولید کند. این اپلیکیشن رایگان نیازی 
به ساخت اکانت ندارد و استفاده از آن بسیار راحت است. کافی است پس از ثبت ویدیو که می تواند تا 
45 دقیقه باشد، میزان س��رعت پخش آن را بر روی 1x تا 12x تنظیم کنید، لرزشگیر ویدیو را اعمال 

کنید و سپس آن را ذخیره کنید. 
 ویدیوی ذخیره ش��ده را سپس می توانید با دوس��تانتان به اش��تراک بگذارید و یا از طریق اپلیکیشن 
اینس��تاگرام 15 ثانیه از آن را در اکانت خود ق��رار دهید. )15 ثانیه حداکثر زمانی اس��ت که می توان 
ویدیویی را در اینس��تاگرام آپلود کرد.(نکته مهم این اپلیکیشن اینجاس��ت که باید ویدیو را به شکل 

صحیحی و با کمترین لرزش ثبت کنید تا نتیجه کار هر چه بهتر حاصل شود. 

اگر جزو افرادی هستید که آپدیت های ویندوز را در اولین روزهای انتشار دانلود 
می کنید، احتمالا از شنیدن این خبر اندکی رنجیده شوید... مایکروسافت آپدیت 
ماه آگوست ویندوز را از روی دیتابیس خود بیرون کشیده است. این اقدام به دلیل 
گلایه هایی است که از سوی کاربران مایکروسافت پس از نصب این آپدیت دریافت 
شده است. مایکروسافت درحال حاضر توصیه کرده که این آپدیت از روی سیستم 
کاربران پاک شود. این مشکلات درآپدیت های شماره:2982791،2970228، 
2975719 و 297533 دیده ش��ده اس��ت. این مجموعه، تحت نام آپدیت ماه 
آگوس��ت ارایه ش��ده و در واقع دومین آپدیت بزرگ اخیر مایکروس��افت برای 

کاربران ویندوزاست.

چین قصد دارد خود را از زیر یوغ ش��رکت هایی چون مایکروسافت، اپل و گوگل 
بیرون بکشد و به تولید نخستین سیستم عامل اختصاصی خود اقدام کند. طبق 
گفته های خبرگزاری رسمی چین شین هووا، هم اکنون تولید این سیستم عامل 
چینی در شرف اتمام است و نسخه دسکتاپ آن تا ماه اکتبر آماده رونمایی خواهد 
ش��د. علاوه بر این درکنار انتشار این سیس��تم عامل، یک اپ استور نیز برای آن 
تدارک دیده شده است. هدف چینی ها جایگزینی این سیستم عامل با سیستم 
عامل های کنونی طی یک یا دو سال آینده اس��ت.حکومت چین چند ماه قبل، 
اس��تفاده از ویندوز 8 را در تمامی نهادهای خود ممنوع ک��رد و در قدم بعد نیز 

تحقیقاتی را به بهانه بی اعتمادی در بخش چینی مایکروسافت به انجام رساند. 
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رییس شرکت واتس اپ، جان کوم با ارس�ال توییتی در اکانت توییتر خود ارزش 
بالای این شرکت را بار دیگر به همگان یادآوری کرد؛ واتس اپ توانسته به رکورد 

600 میلیون کاربر فعال ماهانه دست پیدا کند. 
آخرین باری که از می�زان کاربران واتس اپ، خبری ش�نیده بودیم به ماه آوریل 
)چهار ماه قبل( باز می گردد که کوم میزان کاربران فعال را 500 میلیون عدد عنوان 
کرده بود. در همان زمان فیس بوک نیز در گزارشی اعلام کرد که 200 میلیون کاربر 

فعال ماهانه برای اپلیکیش�ن پیام رس�ان خود در اختیار دارد. با یک جمع ساده 
فیس بوک می تواند حالا به داشتن حداقل 800 میلیون کاربر افتخار کند.

البته اگر 200 میلیون کاربر شبکه اینس�تاگرام را ندید بگیریم!  فیس بوک مدتی 
قبل بخش پیام رسان اپلیکیش�ن فیس بوک را از آن جدا کرد و پس از آن بود که 

زاکربرگ نیز اعلام کرد که در نهایت این اپلیکیشن پولی خواهد شد.
این گفته را بگذاری�د کنار، فعالی�ت تقریبا رای�گان واتس اپ ب�ا دریافت مبلغ 

ناچیزی�ک دلار ب�رای ه�ر س�ال. جدای�ی بخ�ش 
پیام رس�ان فی�س ب�وک، سیاس�ت پولی ش�دن 
اپ وات�س  ب�ودن  رای�گان  همچنی�ن  و   آن 

دارد؛  مه�م  اتف�اق  ی�ک  از  نش�ان  همگ�ی 
 وات�س اپ ت�ا پول�ی ش�دن راه درازی در پی�ش 

ندارد!

واتس اپ تا پولی شدن راه درازی در پیش ندارد! تازه ها

همه ویژگی های ویندوز 9؛ کاشی های زنده، نسخه ویژه ARM، استارت منوی جدید و...

آپدیت ویندوز 9 ، تنها با یک کلیک!
به نظر می رس�د مایکرس�افت ب�رای هر چه 
گسترده تر ش�دن نس�ل بعدی ویندوزهای 
خود برنامه های گس�ترده ای را تدارک دیده 
اس�ت. در جدیدتری�ن خب�ری که از س�وی 
یکی از نویس�ندگان ZDNet منتشر شده، 
مایکروس�افت علاوه بر انتش�ار نسخه پیش 
نمای�ش از Threshold ب�رای پلتفرم ه�ای 
دس�کتاپ یا کامپیوت�ر، نس�خه ای را برای 
دس�تگاه های مبتن�ی ب�ر پردازنده ه�ای 
ARM چون تبلت ها و اس�مارت فون ها نیز 
در دس�ترس عموم ق�رار خواه�د داد. منابع 
ZDNet زمانی در ماه ژانویه و یا فوریه 2015 
را برای انتشار این نس�خه اعلام کرده اند که 
در واقع چندین ماه پ�س از زمانی خواهد بود 
که پیش تر برای معرفی نس�خه پیش نمایش 
دسکتاپ )ماه سپتامبر( شایعه شده بود. در 
ضمن گفته ش�ده نس�خه ARM اینترفیس 
متفاوتی نسبت به اینترفیس نسخه دسکتاپی 
خواهد داشت که با توجه به کوچک تر شدن 
صفحه نمایش در دستگاه های ARM چندان 

نیز عجیب به نظر نمی رسد.

  ویژگ�ی ه�ای جدید نس�خه های 
ویندوز 9 

گزارش Winbeta همچنین جنبه های بس��یار بیشتری از 
نسخه های ویندوز 9 را نیز مشخص کرده که می توان به شکل 
خلاصه این گونه آنها را لیس��ت کرد. به طور کلی دو نس��خه از 

Threshold تولید خواهد شد:

   نسخه Desktop برای کامپیوترهای شخصی، لپ تاپ ها، 
تبدیل شونده ها و بعضی از تبلت های خاص.

   نس��خه اینترفیس Modern برای بعض��ی از تبلت های 
خاص و اس��مارت فون ه��ا )ویندوزف��ون و RT ب��ه یکدیگر 

می پیوندند(
برای تبلت ها:

   نسخه x64 یا قدرتمندتر که از ورژن دسکتاپ بهره خواهد 
برد مانند آنچه در سرفیس پرو دیده می شود.

   نسخه مبتنی بر ARM یا ضعیف تر که از ورژن اینترفیس 
Modern بهره می ب��رد مانند آنچه در س��رفیس RT دیده 

می شود.
ورژن Modern UI دارای دسکتاپ نخواهد بود )بدین معنی 
که فایل اکسپلورر، تسک منیجر، ویندوز دفندر، CMD در این 

نسخه غیرفعال هستند( و به جای آن نسخه های با اینترفیس 
Modern از چنین اپلیکیشن هایی را در این ورژن خواهید، 
یافت. )البته همگی آن ها خیر و تنها ضروری ترین آنها؛ به عنوان 
 Modern مثال مایکروسافت آفیس در نس��خه ای جدید و
دیده خواهد شد.(از طرفی ورژن دسکتاپ همه چیز را به همراه 

خود خواهد داشت. 
در این نسخه چارم بار حذف خواهد ش��د، استارت اسکرین با 
کاشی های زنده آنها جلوه دیگری به استارت اسکرین خواهند 
بخشید )اس��تارت اس��کرین حذف نمی شود!(، اس��تارت منو 
بازخواهدگشت، نوتیفیکیش��ن سنتری برای آن طراحی شده 
اس��ت، کرتانا دارای یک کاش��ی زنده اختصاصی خواهد بود، 
عملکرد لمسی پابرجا باقی می ماند و وجود ویژگی دسکتاپ های 

مجازی نیز برای آن شایعه شده است.

  کاشی های زنده تعاملی، خصوصیت جدید ویندوز 
اما این تنها گزارش��ی نبود ک��ه در روزهای اخی��ر در مورد 
ویندوز آینده مایکروس��افت شنیده شده اس��ت. وبسایت 
Winbeta نیز به نقل از منابع خود اخباری دس��ت اول را 
در مورد ویندوز Threshold آورده است. طبق گفته های 
این وبسایت، ظاهرا در این ویندوز کاشی های زنده تعاملی 
حضوری بس��یار فعال خواهند داش��ت. البته این نخستین 
باری نیست که چنین خبری در مورد حضور این کاشی ها 
در ویندوز آینده شنیده می شود و تاکنون بارها از تلاش های 

مایکروسافت برای حضور این کاش��ی ها در ویندوز شنیده 
بودیم. حالا خبر رسیده که این ویژگی نه در ویندوز 8 که سر 
از ویندوز 9 در خواهد آورد. این گزارش همچنین ادعا دارد 
که یک نوتیفیکیشن س��نتر نیز در ویندوز 9 حضور خواهد 
داشت و هر چند از ارایه آن در نسخه پیش نمایش نمی توان 
مطمئن بود، اما ویژگی های گفته ش��ده در نس��خه نهایی 
ویندوز 9 که در ماه مارس س��ال آینده رونمایی می ش��ود 

وجود خواهند داشت.

  یک آپدیت بی دردسر
اما ش��اید یکی از بهترین قابلیت های این ویندوز را بتوان 
در سیس��تم آپدیت آن جست وجو کرد. ش��ایعه شده که 
در ویندوز 9 دریافت ش��ماره جدی��دی از Build ویندوز 
با تنها یک کلیک امکان پذیر خواه��د بود. در ویندوز 8 به 
قبل، برای آپدیت بیلد ویندوز باید در بیشتر مواقع ویندوز 
نصب دوباره ش��ود، اما گفته ش��ده که حداقل در شرکت 
مایکروسافت هم اکنون کارمندان این شرکت با تنها یک 
کلیک در Control Panel می توانند بیلد ویندوز خود 
را آپگرید کنند. حال اینکه این ویژگی در نسخه پایانی نیز 

حضور خواهد داشت یا خیر، مشخص نیست.

ممکن است نخستین اسمارت فون اندروید وان، در هفته 
آینده آماده فروش در هند ش�ود. اگرچه این خبر خوبی 
اس�ت، اما ش�اید مهم ترین نکته ای که در گزارش جدید 
دیده می شود، ارایه اندروید L برای این اسمارت فون ها 

در ماه اکتبر است. 
چنین تاریخی بدین معنی خواهد بود، که دیگر اسمارت 
فون ه�ای اندروی�دی نیز ب�ا فاصله ن�ه چن�دان زیادی 

می توانند در انتظار دریافت اندروید L باشند.
اگر گزارش هفته گذش�ته اکونومیک تایمز صحیح باشد، 
باید در هفته آینده شاهد رونمایی و آغاز فروش نخستین 
محص�ول حاص�ل از پ�روژه اندروی�د وان باش�یم. گفته 

شده، این اسمارت فون 
که هفت�ه آینده در هند 
آماده فروش می ش�ود، 
دارای قابلی�ت دریافت 
دو سیم کارت، دوربین 
عقب 5 مگاپیکس�ل و 
یک بات�ری 1700 میلی 
آمپر ساعتی اس�ت. بقیه ویژگی ها نیز احتمالا شامل یک 
گیگابایت رم، پردازنده ای چهارهس�ته ای، اسلات کارت 

میکرو اس دی و اندروید 4.4 کیت کت است.
Micoma ،Karbonn و Spice کارخانه ه�ای هن�دی 
ش�ریک گ�وگل در پ�روژه تولی�د اس�مارت ف�ون های 
اندروید وان هس�تند و هنوز مش�خص نیس�ت که کدام 
 ی�ک از آنها نخس�تین اس�مارت ف�ون وان را ب�ه فروش
 می رساند. اکونومیک تایمز در ادامه گزارش خود به قیمت 
115 تا 165 دلاری چنین اسمارت فون هایی اشاره داشته 
که به نوبه خود تجربیات محصولات میان رده تا بالارده را 

به کاربر فراهم می کنند.

اندروید L در ماه اکتبر منتشر می شود؟

اندروید L و داستان رونمایی از آن 

زمان معرفی اندروی��د L برای اندروید وان ها یکی از جالب تری��ن جنبه های این گزارش به 

باز می گردد. زمان گفته شده برای این انتشار 
ماه اکتبر است؛ پس ش��اید بتوان با فاصله ای 
حداکثر یک ماهه انتظ��ار ارایه آن برای دیگر 

اسمارت فون های بازار را نیز کشید.
 بدین ترتیب نگرانی ها برای انتشار دیرهنگام 
اندروید L برای اسمارت فون های غیر از پروژه 
نکسوس و وان )و سیلور؟( تا حد زیادی از بین 
می رود. طبق اعلام قبلی، گ��وگل میلیون ها 
 دلار را ب��ر روی دس��تگاه های اندروی��د وان 

سرمایه گذاری خواهد کرد.
 نتایج چنین س��رمایه گذاری تا همین پایان 

امسال مشخص خواهد شد.

اندورید L کی منتشر می شود ؟
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آخرین خبرها    رئیس اداره پرتوهای وزارت بهداشت:80درصد پرتوها طبیعی هستند

 شایعات جدید
 آیفون 6

رییس مایکروسافت 
درچین

ش��ایعات آیفون 6 تمامی ندارند و اینطور که به نظر می رسد باید تا روز معرفی 
 این محصول در م��اه بعد پذیرای چنین ش��ایعاتی باش��یم. جدیدترین آنها به 
کمک پردازنده اصلی آیفون 6 اشاره دارد. دیاگرام جدیدی که مانند دفعات قبل 
 از سوی GeekBar منتشر شده، نشان از وجود یک کمک پردازنده در آیفون 6

با نام رمز Phosphorus دارد که قرار است به عنوان کمک دست پردازنده اصلی 
یعنی A8 به فعالیت بپردازد. هنوز مشخص نیست که آیا کمک پردازنده جدید، 
اطلاعات دیگری را نیز پردازش خواهد کرد یا خیر، اما درز چنین اطلاعاتی نشان 
از برنامه ریزی گسترده اپل برای ارتباط هر چه بیشتر دستگاه پوشیدنی در راه 

خود یعنی آی واچ و آیفون 6 دارد.

فشارهای بی امان مسوولان چینی بر دفتر مرکزی مایکروسافت در چین، سبب 
شده که رییس مایکروسافت شخصا در سفری در انتهای ماه آینده میلادی به 

چین، از نزدیک پای گفته های مسوولان چینی بنشیند.
حکومت چین اخیرا با مایکروسافت خوب تا نمی کند، هر از گاهی به بهانه ای 
به دفتر مرکزی این شرکت در پکن سرک می کشد و آن را با انواع اتهامات ریز و 

درشت مورد خطاب قرار می دهد. 
چنین اتفاقاتی برای مایکروسافت خوشایند نیست و قرار است به زودی رییس 
مایکروسافت ساتیا نادلا، شخصا راهی چین شود تا پای حرف حساب مسوولان 

چینی بنشیند!
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سخت افزارهای جدید می آیند 

سامس��ونگ از دو محصول پوش��یدنی جدید 
خود رونمایی کرد؛ Gear S که می تواند بدون 

نیاز به اسمارت فون به برقراری و دریافت تماس 
اقدام کن��د و دیگ��ری Gear Circle که علاوه بر 

گوش دادن به موس��یقی، تعدادی از ویژگی های مهم 
Gear S را نیز به خود اضافه کرده است. صفحه نمایش 

این ساعت هوش��مند دو اینچ اس��ت و با حالتی انحنادار از 
نوع سوپر آمولد اس��ت. Gear S با س��ه نوع روش ارتباطی، 

به کاربران خود س��رویس می دهد؛ 3G، وای فای و بلوتوث. وجود 
ارتب��اط 3G بدین معن��ی خواهد بود که نی��ازی به حضور و جفت ش��دن یک 

اس��مارت فون برای دریافت نوتیفیکیش��ن و پیام ها نخواهد بود. Samsung Gear S به شما اجازه 
برقراری تماس را می دهد و یا قادر اس��ت تماس های فروارد شده از طرف اس��مارت فون شما را دریافت 

و پاسخ دهد. نقشه آن به سیستم HERE متصل اس��ت و امکان اجرای فرامین صوتی شما کاملا در این 
محصول مهیا شده است. Gear S از طرفی ورزش��کاران را نیز فراموش نکرده و با اس��تفاده از، سنسورهای 

جی پی اس و قابلیت ه��ای S Health امکانات ویژه ای را برای آنها فراهم می کند. همچنین اپلیکیش��ن ویژه 
Nike به نام Nike+ Running نیز بر روی این س��اعت ها از پیش نصب ش��ده تا دوندگان را در طول ورزش 
دوی آنها همراهی کند. صفحه نمایش دو اینچی سوپر آمولد این اسمارت واچ رزولوشنی 480x360 پیکسل را به 
کاربر خود عرضه می کند و پردازنده ای دو هسته ای با فرکانس یک گیگاهرتز پردازش و آنالیز اطلاعات دریافتی 
 ساعت را برعهده دارد. همان طور که اشاره شد، در این ساعت از سیس��تم عامل تایزن بهره گیری شده و سیستم

 Power Saving Mode مش��هور سامسونگ در این اس��مارت واچ نیز ظاهر شده اس��ت. Gear S دارای 
گواهینامه IP67 است؛ بدین معنی که قادر اس��ت تا عمق یک متری به مدت 30 دقیقه از خود مقاومت نشان 
دهد. سامسونگ همچنین علاوه بر این س��اعت از Samsung Gear Circle نیز در کنار اسمارت واچ خود 
رونمایی کرد. این دستگاه با استفاده از بلوتوث با اسمارت واچ جفت می شود و به شما اجازه برقراری تماس، گوش 
دادن به موسیقی و دستورات صوتی را می دهد. در این دستگاه یک لرزش، خبر از دریافت تماس و یا نوتیفیکیشن 
می دهد و به هنگام عدم استفاده از Gear Circle یک قفل مغناطیسی آن را به دور گردن شما محکم می کند.

یک ساعت مالتی مدیا
 از کمپانی سامسونگ 

   PEN E-PL7  
ال جی رقیب نوت 4 را معرفی کرد  المپیوس  دوربین ثبت سلفی 

زمانی که ال جی به اشتباه یک عضو اس��تایلوس دار از خانواده G3 را در 
یک تیزر تبلیغاتی قرار داد، عده بس��یاری آن را رقیب بلامنازع گلکسی 

نوت 4 می دانستند. 
تا اینکه مدتی پس از آن یکی از وبسایت های کره ای خبری منتشر 
کرد مبنی ب��ر اینکه، این اس��مارت فون اگرچ��ه دارای یک قلم 
استایلوس و اندازه ای بزرگ است، اما یک اسمارت فون بالارده 
 G3 نخواهد بود. اما هفته گذش��ته ال جی به ش��کل رسمی

استایلوس را در اطلاعیه ای معرفی کرد.
 این اس��مارت فون چ��ون ب��رادر بزرگ تر خ��ود دارای 
 qHD صفحه نمایش��ی 5.5 اینچی و با یک رزولوش��ن

یا 960x540 پیکسل است، که یک پردازنده چهار
هسته ای 1.3 گیگاهرتزی را نیز در کنار خود دارد.

جی3 اس��تایلوس را همچنین ی��ک گیگابایت 
رم و هش��ت گیگابایت حافظه داخلی همراهی 

می کند.
اس��لات میک��رو اس دی، دوربی��ن عقب 13  

مگاپیکسلی، دوربین جلوی 1.3 مگاپیکسلی، 
باتری س��ه هزار میلی آمپرس��اعتی و اندروید 

4.4.2 کیت کت نیز از دیگر ویژگی های آن 
اعلام شده است. همچنین ویژگی هایی 
 QuickMemo+،Dual چ��ون
 Window ، Smart Keyboard،
 Touch & Shoot ،Gesture
Shot وKnock Codeکه پیش تر 
درG3 دیده ش��ده بودن��د، به این 
اس��مارت فون نیز اضافه خواهند 
 G3ش��د. جالب اینجاس��ت که
اس��تایلوس تنها برای ارتباطات 
3G تولی��د ش��ده و از همی��ن 
سپتامبر در برزیل و پس از آن 

خاورمیانه، آفریقا و آس��یا فروش خود را آغاز می کند. ال جی در اطلاعیه 
خود آورده که جزییات بیشتر این اسمارت فون را در IFA 2014 برلین 

که هفته آینده آغاز می شود اعلام خواهد کرد.
مطمئنا نمی توان این اس��مارت فون را در ق��د و قواره غولی چون 

گلکسی نوت 4 دانست و در بهترین حالت ال جی G3 استایلوس 
 یک پرکننده خلأهای بازار اسمارت فون های استایلوس دار

است.
حال اینکه بازار هدف ال جی برای چنین اس��مارت فونی 
عامل موفقیت آن خواهد بود یا خیر. باید صبر کنیم تا ماه 

پر آشوب سپتامبر آغاز شود...

ب��ازار ه��دف 
دوربین المپیوس 
EN E-PL7 بیشتر 
از همه دوستداران ثبت 
س��لفی خواهد بود، با این 
حال ویژگی های فوق العاده 
آن، E-PL7 را ب��ه یک��ی از 
برترین دوربین های عکاسی نیز 

تبدیل کرده است. به نظرحتی المپیوس نیز نمی تواند در برابر موج دوربین های سلفی دوام بیاورد. 
این کمپانی از دوربین PEN E-PL7 خود رونمایی کرد. این دوربی��ن از نوع دوربین های بدون 
آینه محسوب می شود که دارای یک صفحه نمایش سه اینچی LCD است و به هنگام ثبت تصاویر 

سلفی به آسانی قابل چرخش است.
وقتی که صفحه نمای��ش را در این دوربین بچرخانید، به حالت Selfie Mode وارد ش��ده و با لمس 
صفحه نمایش پس از گذشت چند ثانیه ثبت تصویر سلفی انجام می شود. در درون خود دوربین نیز آپشن 
های نرم افزاری بسیاری برای ثبت بهتر تصاویرسلفی، پیش بینی شده و لنز آن نیز قادر است با رفتن به 
حالت واید انگل، شما را از ثبت کامل چهره مطمئن کند. البته این دوربین تنها مصارف ثبت سلفی ندارد و 
یک لنز 16 مگاپیکسلی مانند آنچه در E-PL6 دیده شده بود به همراه لرزش گیر سه محوره و یک سیستم 
اتوفوکوس سریع 81 نقطه ای، دست شما را برای ثبت انواع تصاویر و با بهترین کیفیت با سرعت 3.5 فریم بر 
ثانیه باز نگه می دارد. همچنین وای فای نیز در این دوربین قرار دارد، پس نگرانی بابت انتشار و اشتراک گذاری 
تصاویر ثبت شده خود نخواهید داشت. اگر به تهیه دوربین المپیوس E-PL7 علاقه مند شده اید، از اواخر 
سپتامبر می توانید آن را خریداری کنید. این دوربین به تنهایی حدود 600 دلار قیمت گذاری شده است و 
به همراه لنزهای زوم 14-42 میلی متری f/3.5-5.6 به 700 دلار خواهد رسید. لوازم جانبی این دوربین نیز 
از ماه اکتبر به فروش می رسند. شاید دو مورد از لوازم جانبی آن ارزش صبر کردن را برای خرید دیرتر داشته 
باشد؛ یک محافظ 700 دلاری که دوربین شما را مقاوم در برابر آب می کند و یک لنز 500 دلاری که روشنی 

بخش آب های تاریک خواهد بود.

شاید تا به حال برای شما هم پیش آمد باشد که در میان یک مکالمه مهم گوشی 
موبایلتان خاموش شود به طوریکه از دست آن خسته شوید و بخواهید دوباره یک 
نوع قدیمی تر را بخرید! تا هر روز نیاز به شارژ کردن آن نداشته باشید، اگر اینطور 
اس��ت، کمی صبر کنید، گویی ش��رکت های بزرگ تکنولوژی 
هم خود دغدغه ای مانند دغدغه شما 
دارند، این شرکت ها در دنیای 
پیشرفته تکنولوژی برای حل 
مش��کل ش��ارژ 
گوشی های 
ش��مند  هو
راه��کاری پیدا 
کرده اند و کالای 

 جانبی را با نام »پاوربان��ک« روانه بازار کالاهای جانبی موبای��ل کردند.  در اصل 
پاور بانک به عنوان یک منبع تغذیه خارجی یا اکس��ترنال اس��ت که برای شارژ 
تجهیزات سخت افزاری )موبایل، تبلت، دوربین عکاسی و ...( مورد استفاده قرار 
می گیرد و به صورت یک باتری اضافه به گوش��ی های هوشمند متصل می شود. 
پاوربانک بر اساس میزان ذخیره باتری خود تا دو الی سه بار گوشی های هوشمند 
را از صفر تا 100 شارژ کامل می کند. از طرفی باتری پاور بانک به صورت مستقیم 
با شارژر گوشی شارژ می شود، برای مثال یک پاور بانک 12 هزار میلی آمپری در 
شش ساعت فول شارژ می شود و یک گوشی موبایل را دو بار شارژ کامل می کند.  

   پاوربانک ها چند دسته هستند؟ 
این محصول براس��اس حجم و ظرفی��ت باتری، کیفیت، مرغوبی��ت و نوع باتری 
مصرفی و تعداد پورت های خروجی دسته بندی می ش��وند. رنج دسته بندی بر 

اساس حجم، از2200 میلی آمپر تا 12 هزار میلی آمپر است که دارای یک تا دو 
خروجی همزمان برای شارژ کردن یک تا دو دستگاه سخت افزاری به طور مجزا 

است. البته مدل های 1500 میلی آمپر و حتی ضعیف تر از آن نیز در بازار 
وجود دارد، که به دلیل کم بودن حجم باتری مورد استقبال قرار 

نگرفته است. برخی از پاوربانک ها با بهره بردن از باتری های 
اورجینال در خود، نه تنها به باتری گوشی های هوشمند 
 ضرری نمی رس��انند بلکه باعث حفظ ش��ارژ درخود 
به مدت طولانی می شوند، اما پاوربانک هایی با جنس 
باتری نامرغوب مستقیما به باتری دستگاه های سخت 
افزاری آسیب زده و در دراز مدت طول عمر باتری این 
دستگاه ها را کاهش می دهند. برخی از پاوربانک ها 
 دارای یک پورت خروجی هس��تند که یک کالا را 

می توان با آن شارژ کرد، اما بعضی دیگر دارای دو خروجی هستند که می توانند دو 
دستگاه سخت افزاری را با آمپراژ برابر به طور همزمان شارژ کنند. 

از راه دور با موبایلتان عکس بگیریدورود نکسوس 6 به بازار در ایام هالوینهاردهای 8 ترابایتی 3.5 اینچی در بازار

 Bluetooth با داشتن این وس��یله، از راه دور دوربین تلفن خود را کنترل کرده و عکاسی کنید. کافی است
گوشی خود را روشن کرده و بعد از برقراری اتصال، شروع به عکاسی کنید. این کنترل از راه دور بسیار سبک و 

کوچک بوده، می توانید آن را به جاکلیدی خود متصل کنید. 
وزن این کنترل کننده تنها 9 گرم است. این وسیله با فن آوری Bluetooth به تلفن همراه شما متصل شده و 
تا فاصله 10 متری این ارتباط را حفظ می کند. بر روی آن سه دکمه ی خاموش/ روشن، تنظیم برای گوشی با 
 CR2032 وجود دارد. انرژی این کنترلر با یک باتری iOS و گوشی با سیستم عامل Android سیستم عامل

تأمین می شود. 
 شما می توانید با این باتری برای مدت ش��ش ماه )به مدت 10 س��اعت در روز( از این کنترل کننده استفاده 

کنید. 

از زمانی که خبر همکاری موتورولا و گوگل برای اسمارت فون بعدی برنامه نکسوس شنیده شد زمان زیادی 
نمی گذرد، اما این محصول تا همین حالا نیز اخبار بسیاری را به خود اختصاص داده است. اخباری که البته 
بیشتر از همه درگیر »نام« آن بوده است! دیروز نیز وبسایت Phone Arena اخبار جدیدی را از این محصول 
برای اهالی وب آورده است. اخباری که به دست این وبسایت رسیده نشان می دهد که گوگل در مجموع برنامه ای چون 
برنامه سال قبل برای معرفی اسمارت فون نکسوسی خود دارد. طبق معمول اخبار را با نام این محصول آغاز 
می کنیم. نامی که وبسایت مذکور برای موتورولا نکسوس عنوان کرده » نکسوس ایکس« است که البته نامی 
رسمی نیست و در درون موتورولا از آن استفاده می شود. منابع خبری گفته اند که چنین نامی شاید نام رسمی 
نکسوس بعد باشد و از طرفی با شماره مدل XT1100 مشخص خواهد شد. اما در بحث زمان معرفی، گفته شده 

که گوگل در حول وحوش هالوین نکسوس ایکس را بدون اعلام به بازار عرضه خواهد کرد. 

خب، اگر دنبال هاردی می گردید که نیاز امروز شما را در بلبشوی فایل های پرحجم رفع کند و در آینده 
نیز هیچ گونه نگرانی بابت پر شدن آن برای شما به وجود نیاید، شاید دوست داشته باشید در مورد هارد 

جدید سیگیت خبری را بشنوید.
این ش��رکت فروش هاردهای 8 ترابایتی خود را آغاز کرد که به ادعای خود سیگیت برای نخستین بار 
چنین حجمی با اندازه ای 3.5 اینچی در دنیا به فروش انبوه می رسد. سیگیت در اطلاعیه خود آورده 
که توانسته اند با موفقیت بر محدودیت حجم هاردهای 3.5 اینچی فائق بیایند. آخرین هارد پرظرفیت 
3.5 اینچی که به بازار وارد شده بود، دارای حجمی 6 ترابایتی بود. اگرچه محصول جدید سیگیت برای 
کل بازار فروش ارایه شده، اما به نظر چنین حجم بالایی بیشتر برای دیتاسنترها و شرکت های تجاری 

کاربرد داشته باشد.

یک شارژر بدون برق را امتحان کنید 
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دانـــــش

روزنامــه خــری، فرهنگــی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

آخرینخبرهامعاونوزیرارتباطاتوفناوریاطلاعات:شبکهملیاطلاعاتسالآیندهواردفازعملیاتیمیشود

MSNپیامرسان
درخوابناز

مایکروسافتدربرابر
کاخسفید

دیگر وقت آن رسیده است که مایکروسافت از یکی از قدیمی ترین سرویس های 
 خ��ود دل بکن��د... نرم اف��زار پی��ام رس��ان 15 س��اله و فرتوت مایکروس��افت 

MSN Messenger به زودی به موزه تاریخ منتقل خواهد شد.
اگرچه پشتیبانی از این نرم افزار درطول سال گذشته و در بیشتر نقاط دنیا قطع 
شده بود، اما مایکروسافت همچنان به پشتیبانی از آن در کشور چین ادامه می داد.

این سرویس در سال 1999 برای رقابت با AIM شرکت AOL راه اندازی شد. 
بعید به نظر می رسد کاربران بس��یاری از این اتفاق ناراحت باشند و با وجود نرم 
افزارهای جایگزین متعدد، به زودی خاطره این پیام رسان از ذهن همگان پاک 

خواهد شد.

یک قاضی آمریکایی حکمی صادر کرد که بر اساس آن مایکروسافت موظف است 
اطلاعات ایمیل های برخی کاربران خود را برای دولت افشا کند اما مایکروسافت 

می گوید در برابر این حکم مقاومت کرده است.
این ش��رکت می گوید در برابر این حکم تقاضای فرجام خواهی کرده و تا زمانی 
که در این زمینه تصمیم گیری نشده قصد ندارد داده های خصوصی کاربرانش 

را افشا کند.
لورتا پرسکا، قاضی منطقه مانهاتان نیویورک کماکان بر تقاضای خود پای فشرده 
و می گوید مایکروسافت موظف است داده های مربوط به این ایمیل ها را که بر 

روی دیتاسنتری در ایرلند ذخیره شده افشاکند.
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دستآمد:

چالشگوشیکشویی
ونجاتمردمازدستآن

چالش س��طل یخ یا کارزار آب یخ، فعالیتی اس��ت که 
ش��امل ریختن یک س��طل آب یخ روی س��ر یک نفر 
می ش��ود. این فعالی��ت در رابطه با کمک ب��ه جامعه 
سرطان در نیوزلند و موسسه خیریه کمک به بیماران 
اس��کلروز جانبی آمیوتروفیک )ای ال اس( در آمریکا 
اس��ت. این چالش به صورت ویروس��ی در رسانه های 
اجتماعی مطرح شد و قوانینی برای آن گذاشته شد تا 
افراد یا یک سطل آب یخ روی سر خود خالی کنند یا 
به موسسه خیریه موردنظر کمک کنند. این چالش 
نیازمند نامزد کردن چند فرد دیگر برای انجام این 
فعالیت است که آنها ۲۴ ساعت فرصت دارند تا در 
این چالش شرکت کنند یا 1۰۰ دلار به موسسه 
خیریه کمک کنند.پیت فرتز کاپیتان ۲9 ساله 
تیم بیس بال دانشگاه بوستون، از سال ۲۰1۲ 
مبتلا به بیماری ALS شد و نخستین کسی 
است که چالش سطل یخ را برای حمایت از 
بیماران مبتلابه ALS مطرح و از دوستانش 
دعوت کرد تا این حرک��ت را برای حمایت 
از مبتلای��ان به این بیم��اری انجام دهند. 

طولی نکشید که این دعوت تبدیل به حرکتی جهانی 
شد.گذش��ته از این که این نوع اس��تمداد ب��رای امور 
خیر درس��ت اس��ت یا نه و اینکه آیا واکنش ها نسبت 
به آن از روی خیر خواهی ص��ورت می پذیرد یا تفریح 
و خودنمایی، در این قسمت بر آن شدیم تا ببینیم اگر 
چنین چالشی به دنیای تکنولوژی سرایت پیدا کند چه 

اتفاقاتی خواهد افتاد. 

تکنولوژیوچالشسطلیخ

بدون شک بدترین گوش��ی های بازار همین کشویی ها 
بودند. بعد از مدتی ال س��ی دی آنها خراب می شد، باز و 
بسته شدنش با خلل مواجه می شد و خیلی هم زود شارژ 
 تمام می کرد. البته خود کاربران هم در کوتاه شدن عمر 
گوش��ی های کش��ویی دخیل بودند، چرا ک��ه در مواقع 

استرس، بیکاری، سر کلاس دانشگاه,... این امر به نابودی 
آن کمک می کرد. ب��ا اینکه مکانیزم ب��ازار، خود به خود 
گوش��ی های کش��ویی را تقریبا حذف کرده اس��ت، اما 
برای اینکه م��ردم از ته مانده این گوش��ی ه��ای به درد 
نخور راحت ش��وند، چالش گوش��ی کش��ویی پیشنهاد 

می ش��ود. بدین ترتیب ک��ه صاحب آن گوش��ی خود را 
مقاب��ل دوربین له کند و س��ه نفر دیگر را ه��م به همین 
کار دعوت کنن��د . اگر ظرف ۲۴ س��اعت ل��ه کردند که 
 هیچ ، اگر نه ب��ه 1۰ نفر از فامیل درجه یکش باید ش��ام 

بدهد.

چالشگوشیکشویی:

بی تاک در مقایسه با سایر شبکه های مجازی، از همه نامرد تر 
است. چرا؟ به این خاطر فقط جست وجوی اعضایش  می تواند 
س��اعت ها وقت آدم را تلف کند. به ویژه آنکه امروزه مثل سابق 
نیس��ت که هر عکس چش��مگیری در فضای مجازی متعلق به 
 هنرپیشه ها یا مدل های خارجی باشد. الان دیگر به مدد عمل های

جراحی و معجزه لوازم آرایشی، همه برای خودشان یک پا مدل 
شده اند. 

بنابراین روی هر عکسی اگر دست کم یک دقیقه تمرکز کنی تا 
حق مطلب ادا شود، روزها و روزها وقت مفید انسان صرف همین 
عکس بینی ها خواهد شد. قدیم می گفتند تخمه باعث طلاق 
می شود، چرا که زن شوهردار آنقدر می نشیند سرگرمش می 
ش��ود که از وظایف خانه داری باز می ماند. امروزه به راستی 
که بی تاک زن شوهردار، بچه محصل، کارمند اداره، کاسب 
بازار و حتی بازنشسته نوه دار را هم با مشکلات جدی مواجه 
می کند. به همین دلیل تنها راه نجات از این بحران این اس��ت 
که چالش بی تاک به راه بیفتد. ب��ه این صورت که هر نفر ضمن 
خروج خودش از بی تاک، سه نفر دیگر را هم دعوت به این کند. یا 

خارج شوند یا باید یک سوزن خیاطی را به اعضا حساس خودشان 
بزنند ) عملی که ملانصرالدین در اوقات بیکاری انجام می داد.( 
بی شک جواب خواهد داد. سندروم زرافه را خاطرتان هست که 

چقدر زود فراگیر شد؟
چالش ناب��ودی تلف��ن همگان��ی: روزی روزگاری درکودکی ما 
دهه ش��صتی ها که پر است از نوس��تالژی های بی شمار، تلفن 
عمومی از نان شب هم واجب تر بود. این دستگاه ساده که کنار 
هر خیابان و سر هر چهار راهی به چشم می خورد، عصای دست 
اقشار زیادی از جامعه به حساب می آمد. آنهایی که هنوز در خانه 
تلفن نداشتند، مسافران شهر های دیگر، سربازها، دانشجویان 
غیر بومی، عشاق دلخسته و سمج و... از کاربران دایمی تلفن های 
عمومی بودند. امروزه اما با گسترش شبکه تلفن همراه، هر طفلی 
هم یک موبایل دستش دیده می شود و تلفن های عمومی هیچ 
کاربری جز ایجاد مزاحمت ندارند. در واقع تنها راهی که ناشناس 
مزاحم کسی بشوی، اس��تفاده از تلفن عمومی است. به همین 
دلیل ش��هردار هر منطقه می تواند، اقدام ب��ه جمع آوری تلفن 
های عمومی در منطقه خودش بکند و به جای آنها دکه روزنامه 
 فروشی دایر کند، که نمکی هم باش��د. به آش ما روزنامه نگاران 

مستمند. 

چالشخروجازبیتاک:

محمود واعظی در رویداد هفت��ه فناوری اطلاعات 
و اطلاعات فارسی زبانان، درپاسخ به سوالی درباره 
اینکه بر اعطای مجوزنسل سه و چهارموبایل از نظر 
ش��ورای عالی فضای مجازی پیروی نش��ده است، 
گفت: آنچه که وزارت ارتباطات عمل کرده، درباره 
اعطای مجوز نسل س��ه و بالاتر است که این امر در 
اختیار دولت بوده است. وزیر ارتباطات گفت: وزارت 
ارتباطات از ابتدا ملزم به ارایه این س��رویس بود و 
ش��ورای عالی فضای مجازی در ای��ن زمینه اظهار 
نظری نکرده اس��ت. وی توضی��ح داد: قطعاً وزارت 
ارتباطات مصوبات شورا را هرچه که است می پذیرد 
و به آنها عمل می کند. وزیر ارتباطات همچنین در 
خصوص مطرح شدن موضوع استیضاح وی از سوی 
برخی نمایندگان، گفت: سه شنبه هفته گذشته به 
کمیس��یون فرهنگی مجلس رفتم. نمایندگان از 
من سوالاتی کردند و پاس��خ دادم. طبیعی است. 
عده ای از نمایندگان قانع ش��وند و ع��ده ای قانع 
نشدندکه مجلس س��از و کاری برای این موضوع 
دارند. واعظی درپاسخ به این سوال که آیا مخالفت 
مجلس با موضوعات افزایش پهن��ای باند و ارایه 
مجوز نس��ل بالاتر موبایل مخال��ف تحقق اهداف 
برنامه پنجم نیس��ت، گفت: من آدمی هستم که 
روحیه ام وارد ش��دن به حاش��یه نیس��ت. فردی 
هستم که علاقه مندم عقب ماندگی در زیرساخت 
ICT را با لحاظ کردن مسایل اخلاقی، امنیتی و 
فرهنگی جبران کنم. وی گفت: اگر عقب ماندگی 
زیرساخت ICT کشور برطرف شود و زمینه ایجاد 
دولت الکترونیک مهیا ش��ود پیش درآمدی برای 
راه اندازی شبکه ملی اطلاعات درسال 9۴ خواهد 
بود. وی گفت: علاقه مندم نیازمندی ها و مطالبات 

مردم را پاسخ دهیم. وی یادآور شد: مجلس ۲9۰ 
نماینده داردکه نظرات همه آنها یکی نیس��ت، ما 
در دولت 18 وزیر هستیم که اگرقرار باشد هر روز 
جواب نمایندگان را بدهیم به کارمان نمی رسیم.

وی در پاسخ به سوال فارس که پرسید،  با حضور 
درکمیسیون فرهنگی مجلس و پاسخ به سوالات 

نماین��دگان ج��و قالب 
نظرات نماین��دگان را 
درباره پاسخ های خود 
چطور ارزیابی می کنید، 
بدون ارایه پاس��خ به 
لبخن��دی کفای��ت 

کرد.

واکنشوزیرارتباطاتبهاستیضاح:

۱۵ ورزشکار اصفهانی طبیعی است که عده ای قانع نمی شوند 
مسافر کره جنوبی شدند

با اعلام اسامی کامل ملی پوشان اعزامی کشورمان به مسابقات پاراآسیایی 
اینچئون، ۱۵ ورزشکار اصفهانی به تیم های ملی رشته های مختلف ایران 
راه یافتند. بازی های پاراآسیایی ۲۰۱۴ اینچئون کره جنوبی، از ۲۴ مهر 
تا دوم آبان ماه امسال برگزار خواهد شد. فدراسیون ورزش  های جانبازان 
و معلولان و فدراس��یون ورزش های نابینایان و کم بینایان کش��ورمان، 
اسامی ملی پوشان اعزامی به مسابقات پاراآسیایی اینچئون را اعلام کردند 
که طبق این لیست، ۱۰ ورزش��کار جانباز و معلول و ۵ ورزشکار نابینا و 
کم بینای اصفهانی به ترکیب نهایی تیم های اعزامی راه یافتند. اس��امی 
ملی پوشان اصفهانی حاضر در این مسابقات به شرح زیر است: علی امینی 
)شنا(؛ علیرضا مختاری، مرتضی مختاری، مهران حسینی و فائزه کرمانی 
)دو و میدانی(؛ علی رنجبر )تنیس(؛ مری��م رحمانی )بدمینتون(؛ ایمان 
بک زاده )بس��کتبال با ویلچر(؛ هادی نوری )تیراندازی با کمان(؛ زینب 
ملکی )والیبال نشسته(؛ سمیرا جلیل وند )گلبال بانوان(؛ محمد سرنجی 
)گلبال مردان(؛ آرین لطفی؛ علی الهی و امین بابلی )دو و میدانی نابیانایان 
و کم بینایان(. ضمن اینکه س��هراب اس��دی و طیبه ملکی از اصفهان به 
عنوان مربی در کنار تیم های دو و میدانی نابینایان و گلبال ایران خواهند 
بود و احتمال اعزام دو مربی اصفهانی دیگر در رشته گلبال مردان و زنان 
نیز وجود دارد. کاروان ایران با نام "کاروان فرهنگی ورزشی غدیر" در ۱۶ 
رشته و با شعار "توکل خالصانه، میثاق با رهبر و ولایت، رقابت پهلوانانه" در 

این دوره از بازی های پاراآسیایی حضور می یابد.

سپاهان نمی خواهد برای اردوی چین
 به تیم امید بازیکن بدهد

رجب زاده:

 با یك برد انرژي نهفته ما رها مي شود
باشگاه س��پاهان در حال رایزنی با فدراس��یون فوتبال است تا ۲ 
بازیکنش را در اختیار تیم  ملی امید برای اردوی آمادگی چین قرار 
ندهد. باشگاه سپاهان درصدد است تا با رایزنی با فدراسیون فوتبال 
بتواند بازیکنان ملی پوشش در تیم ملی امید را در اختیار این تیم 
برای اردوی چین قرار ندهد. کرانچار سرمربی تیم فوتبال سپاهان 
معتقد به تعامل با تیم امید هست اما این که ۲ بازیکن این تیم به 
نامهای علی کریمی و مهدی شریفی در اختیار این تیم در اردوی 
آمادگی چین باشد را باعث تضعیف سپاهان در ادامه لیگ برتر آن 

هم در این شرایط حساس می داند.البته علی کریمی بازیکن جوان 
تیم سپاهان در حال حاضر در تهران حضور دارد و در اولین تمرین 
تیم امید ش��رکت خواهد کرد و مهدی شریفی هم میهمان برنامه 
دیشب 9۰ بود. از طرف دیگر بیشتر از ۵ بازیکن تیم سپاهان در تیم 
ملی جوانان حضور دارند که این بازیکنان هم باید در اختیار تیم ملی 
جوانان قرار بگیرند و این موضوع به اعتقاد کرانچار باعث خواهد شد 
تا نیمکت سپاهان در حالی که ۲ بازیکن هم به تیم ملی امید برود 
در این شرایط حساس لیگ برتر خالی بماند و این موضوع به ضرر 

مهدی رجب زاده در خصوص بازی برابر س��پاهان اظهار داشت: 
بازی خوبی بود، ولی به هر حال دربی حساسیت های خودش را 
به همراه دارد. تیم ما خ��وب کار می کرد اما روی یک غافلگیری 
گل خوردیم. نکته مهم این است که توانستیم خیلی زود به بازی 
برگردیم و گل بزنیم. ضمن اینکه پس از گل نیز دو، سه موقعیت 
بالای 9۰ درصد را روی دروازاه سپاهان ایجاد کردیم که در یکی 
از صحنه ها توپ به تیر دروازه حریف هم برخورد کرد. این نشان 
دهنده شرایط خوب تیم ذوب آهن است و معتقدم ما حتی می 

توانستیم در این دربی برنده هم باشیم. اما همین که بازی باخته 
را جبران کردیم نشانه خوبی است.

مهاجم ذوب آهن در ادامه با اشاره به نقطه ضعف تیمش مي گوید: 
متاس��فانه ما در زدن ضربات آخر کم دقت هس��تیم و به راحتی 
موقعیت هایمان از دست می رود. مجموعه ذوب آهن از اعضای 
هیات مدیره گرفته تا مدیرعامل، کادر فنی و بازیکنان همه به نحو 
احسن به وظایف خود عمل می کنند و تنها اشکالی که تا اینجا 

متوجه تیم ماست عدم کسب پیروزی است. 

دیروز یک روز خاص در ورزش منه��ای فوتبال ایران بود. جام 
جهانی دو رشته بسیار بزرگ و مهم. بسکتبال و والیبال و ما در 

هر دو حاضر هستیم.
امروز تیم ملی والیبال ایران بازی خواهد کرد و تیم بسکتبال 
کشورمان هم که دیروز سومین دیدار خود را پشت سر گذاشت 
اما ما می خواهیم بازیهای ایران در مقابل ایتالیا و برزیل را زیر 

ذره بین ببریم و چند نکته ای برای آنها بگوییم.
ابتدا به پیروزی والیبال ایران اش��اره نماییم. در شهر کراکوف 
لهستان، شاهد قد علم کردن مجدد یک تیم مدعی بود؛ ایران. 
تیمی که توانست ایتالیا مدعی را با نتیجه سه بر یک شکست 

دهد و سه امتیاز این مسابقه را به حساب خود بریزد.
ملی پوشان والیبال ایران با پیروزی در این دیدار، شکست دیدار 
رده بندی لیگ جهانی س��ال ۲۰۱۴ در فلورانس ایتالیا را نیز 
جبران کردند. ستاره های ایران در ست نخست این دیدار ۲۵ 
بر ۱۶ ایتالیا را مغلوب کردند اما در ست دوم ۲۵ بر ۲3 مغلوب 
شدند. برج های والیبال ایران در ست های سوم و چهارم نیز با 
امتیازهای ۲۵ بر ۲۱ و ۲۵ بر ۲۲ به پیروزی رسیدند تا در نهایت 

سه بر یک تیم پیروز این مسابقه باشند.
سعید معروف، محمد موسوی، امیرغفور، عادل قائمی، فرهاد 
قائمی، مجتبی میرزاجانپور و فرهاد ظریف ترکیب آغاز کننده 
تیم ملی والیبال ایران برابر ایتالیا بودند که تا اواخر ست دوم نیز 
در زمین به صورت ثابت حضور داشتند و نشان دادند دیگر به 

بلوغ کافی برای مغلوب کردن هر بزرگی آماده ایم.
این نمایش��ی فوق العاده از س��وی ایران، همه م��ا را وارد این 
رویاپردازی کرد که آیا ممکن است ایران در لهستان قهرمانی را 
جشن بگیرد. آیا فینال ممکن است؟ آیا می توانیم کاری بزرگتر 
از لیگ جهانی انجام دهیم؟ به هر حال امیدواری ما آن اس��ت 
که طی روزهای آتی به خاطر موفقیت بزرگ ناشی از درخشش 

والیبالیستها جشن بگیریم. اما ساعاتی پس از پیروزی تیم ملی 
والیبال ایران و در حالی که انتظار می رفت در گوشه ای دیگر از 
اروپا بسکتبالیستها هم بتوانند یقه تیم قدرتمند برزیل را بگیرد، 
این اتفاق رخ نداد و در شرایطی که ایران بازی را مقابل برزیل 
بسیاری خوب شروع کرد در نهایت با یک پایان بد با نتیجه ای 

نسبتاً مایوس کنند مغلوب تیم قدرتمند برزیل شدیم.
تیم ملی بسکتبال ایران نسبت به مسابقه نخست عملکرد بسیار 
بهتری داشت و در دفاع و حمله هماهنگ تر کار می کرد. اوشین 
ساهاکیان نخستین امتیاز را برای ایران کسب کرد اما در ادامه 
برزیل با استفاده از قدرت زیر سبد خود نفوذ کرد و پیش افتاد. 

برتری برزیل زیاد طول نکش��ید و شوت س��ه امتیازی مهدی 
کامرانی ستاره ایران برابر برزیل وارد س��بد شد و دوباره ایران 
پیش افتاد.  ایران دیروز هم از س��اعت ۱8 ب��ه میدان رفت اما 

نگرانی و تحقیر ما به نوعی در مقابل برزیل شکل گرفت.
در کوارتر اول و در حالی که ایران جلو بود،ع در دو دقیقه مانده 
به پایان این کوارتر بازی ۱3 بر ۱3 برابر شد اما این برابری هم 
تداوم نداشت و ش��وت س��ه امتیازی محمد جمشیدی کار را 
۱۶ بر ۱3 کرد. برتری در این کوارتر برای ایران باقی ماند و در 
نهایت شاگردان بچیروویچ کوارتر نخست را ۱8 بر ۱7 به سود 

خود تمام کردند.

 

مش��خص نبود در کوارتر دوم چه بر س��ر تیم ایران آمد که در 
طول ۱۰ دقیقه فقط ۶ امتیاز گرفتیم. برزی��ل در کوارتر دوم 
به طور کامل صاحب توپ و میدان بود و با اس��تفاده از اشتباه 
بازیکنان ایران و ضدحمله های س��ریع برتری امتیازی خوبی 
برای خودش ایجاد کرد. الکس گارسیا س��تاره برزیل بود و به 

خوبی امتیازآوری می کرد.
در ای��ن کوارت��ر بازیکنان زیر س��بد که جایگزی��ن حدادی و 
ساهاکیان شده بودند نتوانستند در این دقایق عملکرد خوبی 
داش��تند باش��ند و در نهایت کوارتر دوم با نتیج��ه ۲3 بر ۶ به 
سود برزیل به پایان رس��ید. بازهم برزیل در کوارتر سوم بهتر 
بود. پاس های اش��تباه بازیکنان ایران در این مسابقه زیاد بود 
و مهره های با تجربه سعی می کردند تا تیم را آرام کنند. برزیل 
در دقایق پایانی ۵۶ بر 3۴ پیش بود و برتری اش را تا پایان این 
کوارتر حفظ کرد. ایران در ای��ن کوارتر موقعیت های زیادی را 
از دس��ت داد و در نهایت این کوارتر با نتیجه ۲۱ بر ۱۲ به سود 
برزیل به پایان رسید. کوارتر آخر هم کوارتر آبروداری بود. در 
دقایق پایانی دفاع ایران دفاع حریف را در دستور کار داشت تا 
از امتیازآوری بازیکنان این تیم جلوگیری کند. برزیل در این 
دقایق نتوانست امتیاز زیادی کس��ب کند اما در نهایت برنده 
کوارتر پایانی بود و با نتیجه ۱8 بر ۱۴ به پیروزی رس��ید تا در 

نهایت ایران را 79 بر ۵۰ شکست دهد.
به هر ح��ال در روزی که والیبال��ی ها فوق الع��اده بودند تیم 
بسکتبال ما نش��ان داد در دنیا حرف زیادی برای گفتن ندارد. 
مش��کل از استعداد نیس��ت. مشکل از س��ازماندهی و شرایط 
نامناسبی است که باشگاههای ما در بسکتبال دارند. اگر حامد و 
کامرانی را از تیم ایران بگیریم، به تیمی کاملًا معمولی بدل می 
ش��ویم که هیچ حرفی برای گفتن ندارد و این خبرهای خوبی 

برای بسکتبال ما در آینده ندارد.

روز خوب، روز بد

ای کاش بسکتبال هم مثل والیبال بود
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ورزش

خبــر

همزمان با آغاز دهه کرامت

پروژه های عمرانی شهرداری نجف آباد به بهره برداری رسید
با حضور معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت 

شرکت صنایع الیاف ساویس اسپادانا در شهرک صنعتی مورچه خورت به بهره برداری رسید

در آس��تانه هفت��ه دولت ب��ا حضور معاون توس��عه 
مدیریت منابع و امور اس��تان ه��ای وزارت صنعت، 
معدن و تجارت 4 طرح تولیدی در استان اصفهان به 
بهره برداری رس��ید. در آیین بهره برداری این طرح 
ها اسرافیل احمدیه رییس س��ازمان صنعت، معدن  
و تجارت اس��تان و جمعی از مس��وولین نیز حضور 
داش��تند. یکی از  این طرح ها  افتتاح ش��رکت صنایع الیاف س��اویس 

اسپادانا بود. 
معاون توسعه مدیریت، منابع و امور استان های وزارت صنعت، معدن 
و تج��ارت در گفتگو ب��ا خبرنگار اصفه��ان زیبا گفت: ای��ن واحدها در 
زمینه تولید نخ پلی استر تکس��چره )تاب مجازی(، نخ نایلون تکسچره 
)اصطکاکی(، بازیافت فولاد و چدن و تولید قطعات فلزی مورد استفاده 
در صنعت آب و گاز فعالیت می کنند و توانسته اند زمینه اشتغال بیش از 

600 نفر را بطور مستقیم فراهم کنند. 

وی افزود: در کش��ور از مجموع حدود 87 هزار واحد صنعتی حدود 10 
هزار واحد آن در بخش نساجی فعالیت می کنند که این میزان حدود 11 
درصد واحدهای صنعتی کش��ور و 12 درصد اشتغال صنعتی کشور و 5 
درصد سرمایه گذاری صنعتی در کشور را به خود اختصاص داده است. 

وی صنعت نساجی را بس��یار قدیمی عنوان کرد و گفت: این صنعت در 
بحران های مختلف توانسته است خود را حفظ کند. 

یزدانی خاطر نشان کرد: در سیاست های اقتصاد مقاومتی مقام معظم 
رهبری تاکید زیادی بر استفاده از تولیدات داخلی در بخش نساجی داشته 

است تا این صنعت همچنان بتواند خود را حفظ کند. 
وی افزود: از طرفی توجه مردم به تولیدات بخش پوشاک و نساجی نیز 

باعث شده تا این صنایع بتوانند به تولید خود ادامه دهند. 
وی در مورد صادرات صنعت نساجی نیز گفت: در سال 92 در صادرات 
این صنعت در 4 بخش نساجی، پوشاک ،کیف و کفش و فرش دستباف 
حدود 1/3 صادرات داشته ایم که بجز صادرات فرش دستباف حدود 950 

میلیون دلار صادرات سایر بخش های نساجی بوده است. 
یزدانی اضافه کرد: با طرح هایی که در دست اجراست و بالا بردن کیفیت 
محصولات امکان حض��ور تولیدکنندگان داخل��ی در بازارهای جهانی 

بیشتر از گذشته مورد توجه قرار گرفته است.
معاون توسعه مدیریت، منابع و امور استان های وزارت صنعت و معدن 
و تجارت گفت: عمده بازار محصولات نساجی در کشورهای همسایه، 
آسیای میانه و برخی کشورهای اروپایی است و علاوه بر اینها صادرات 
فرش دستباف در کشورهای اروپایی، آمریکایی و آسیایی جایگاه ویژه 
خود را دارد. و در این میان مصرف کنن��دگان داخلی در بخش صنعت 

نساجی نیز قابل توجه هستند. 
وی افزود: برنامه کلی دولت و وزارت صنعت معدن و تجارت در ارتباط 
با حمایت از صنایع لایحه ای است که اخیراً به مجلس شورای اسلامی 
تقدیم ش��ده و امیدواریم با تصویب ای��ن لایحه که رف��ع موانع تولید 
اس��ت گام مهمی در جهت به حرکت درآوردن چرخ  اقتصادی کش��ور 

برداشته شود. 
وی گفت: این لایحه در همه زمینه ها اع��م از تولید داخلی، صادرات، 
تسهیلات بانکی و نگاه به سازمان های توس��عه ای و ... توجه جامعی 

به بخش صنعت دارد. 
مدیر عامل ش��رکت تولیدی الیاف س��اویس اس��پادانا نیز در خصوص 
احداث این واح��د تولیدی گفت: این واحدتولیدی در ش��هرک صنعتی 
مورچه خورت در زمینی به مساحت 48 هزار مترمربع احداث شده است. 
وی افزود: برای اجرای فاز 1و2 صنایع الیاف ساویس اسپادانا که 9 ماه 
طول کش��ید 12 هزار مترمربع ساختمان سازی ش��ده که شامل سالن 
های تولید، انبار م��واد اولیه، انبار تولیدات و س��اختمان اداری اس��ت. 
مهندس مهدی ملااحمدی میزان سرمایه گذاری برای اجرای طرح را 
تاکنون 200 میلیارد ریال عنوان کرد و گفت: علاوه بر سرمایه گذاری 
ریالی 7 میلیون یورو نیز سرمایه گذاری برای خرید و نصب ماشین آلات 

خارجی هزینه شده است. 

مدیر عامل ش��رکت تولیدی الیاف ساویس اس��پادانا محصول تولیدی 
این ش��رکت را نخ پلی اس��تر تکس��چره )تاب مجازی( و ن��خ نایلون 
تکس��چره )اصطکاکی( عنوان کرد که در صنایع پوش��اک پیراهنی و 
ارزشی، رومبلی، فرش ماش��ینی و برخی منس��وجات خانگی از جمله 

پرده کاربرد دارد. 
وی میزان اشتغالزایی این شرکت را در حال حاضر 150 نفر اعلام کرد 
و گفت: در صورت اجرای فاز 3 شرکت اشتغالزایی مستقیم به 300 نفر 

و غیرمستقیم آن به 500 نفر می رسد. 
ملااحمدی زمان اج��رای فاز 3 را تا 6 ماه آینده اع��لام کرد و گفت: در 
فاز 3 نخ پلی استر کش��یده نش��ده poy تولید خواهد شد که علاوه بر 
مصرف داخلی با توجه به کیفیت محصولات همه آنها را می توانیم به 
بازارهای خارجی نیز صادر کنیم. وی افزود: مواد اولیه مورد نیاز کارخانه 
از بازارهای داخلی و کشور هندوستان تهیه می شود و با راه اندازی فاز 3 

از )پت Pet( پتروشیمی شهید تندگویان استفاده خواهیم کرد. 

عباس
چیوائی
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تعیین تکلیف بیش از  960 میلیارد ریال اموال تملیکی دولت   خودروسازان منتظر افزایش قیمت خودرو هستند!
در طول پنج ماهه نخست سال جاری بیش از 96میلیارد تومان 
اموال منقول و غیر منق��ول در اختیار س��ازمان جمع آوری و 
فروش اموال تملیکی با 10درصد رشد نسبت به مدت یاد شده 

در سال 92 تعیین تکلیف شده است.
 مدیرعامل س��ازمان جمع آوری و فروش ام��وال تملیکی روز 
گذشته در نشست خبری به مناسبت هفته دولت که در محل 
وزارت امور اقتصادی و دارایی برگزار شده بود، با بیان مطلب 
فوق، مهم ترین پرونده امسال را پرونده 24میلیارد تومان طلا 
عنوان کرد و گفت: جدیداً دستگاه قضایی بخشی از اموال گروه 

آریا را به ما اعلام کرده که شامل40 ملک و سهم 27 درصدی 
ش��رکت فولاد خوزس��تان بوده و مراحل قانونی واگذاری در 

حال انجام است. 
اردشیر محمدی، مدیرعامل سازمان جمع آوری و فروش اموال 
تملیکی با بیان اینکه در پنج ماهه اول سال جاری 960 میلیارد 
ریال اموال تعیین تکلیف شده است، تصریح کرد: 730 میلیارد 
ریال این اموال فروخته ش��ده منقول و 230 میلیارد ریال آن 
 غیرمنقول بوده اس��ت که نس��بت به مدت مش��ابه سال قبل 

10 درصد رشد دارد.

در شرایطی که در روزهای پس از  اعلام کاهش 3 درصدی قیمت 
خودرو نمایندگان مجلس ش��ورای اس��لامی از »طرح جدیدی 
برای تعیین قیمت« صحبت به میان آورده ان��د، تا به امروز تنها 
پاسخ ش��ورای رقابت و خودروس��ازان به این موضوع »سکوت« 

بوده و هست. 
سیاست سکوت خودروسازان با توجه به اینکه آنها پیش از این نیز 
اعلام کرده بودند مطیع رای شورای رقابت خواهند بود طبیعی 
به نظر می رسد، اما شنیده ها حاکی از این است که وزیر صنعت، 
معدن و تجارت نیز در آخرین جلس��ه ش��ورای سیاست گذاری 

خودرو، خودروس��ازان را به سکوت در برابر نمایندگان مجلس و 
برنامه های آنها برای قیمت  خودرو، دعوت کرده است. با این حال، 
سکوت این روزهای خودروسازان یک روی دیگر هم دارد. اگرچه 
خودروسازان فروش خود را بر اساس کاهش 3 درصدی آغاز کرده  
و بر این اساس پیش می روند، اما همزمان و در سکوت، درخواست 
افزایش قیمت محصولات خود را هم پیگیری می کنند.  آن طور 
که خودروسازان می گویند، تورم ش��ش ماهه امسال در فرمول 
شورای رقابت نادیده گرفته ش��ده و از همین رو آنها درخواست 

جدیدی برای افزایش قیمت ارایه داده اند.  

آیا  بین بردن و حمل و نقل آن دسته از مواد غذایی که گوشت تزکیه 
نشده هم در بین آنها وجود دارد برای کسی که خوردن آنها را حلال 

می داند و کسی که حلال نمی داند، تفاوتی وجود دارد؟
حضرت آیت الله خامنه ای: فرقی نمی کند که مشتری خوردن 

آن را حلال بداند یا خیر، در هر دو صورت جایز نیست.

اقتصاد و 
صن�عت

احـکام اقتصادی

سبک زنـدگی

زیان های بیکاری و کم کاری
 بر اقتصاد مقاومتی 

سیدمهدی س�لطانی: بیکاری و کم بیکاری، افزون بر آثار فردی 
منفی همچون فقر و کاهش درآمد، پیامدهای ناگوار بر اقتصاد ملی 
 و بر اقتصاد مقاومتی و تقویت و توس��عه آنها بر ج��ای می گذارد که 

مهم ترین این پیامدهای زیان بار چنین است: 
1- موجب کاهش تولید و سستی پایه های آن می شود. 

2- تقاضا و مشتری مداری را کاهش داده و نوعی ناهماهنگی و عدم 
توازن در بازارها و معاملات  اقتصادی را موجب می شود. 

3- حاکمی��ت نوعی کس��ادی و بی رونق��ی در بازاره��ا و معاملات  
اقتصادی را موجب می شود. 

4- موجب کاهش درآمد افراد بیکار در اثر عدم دخالت و مش��ارکت 
شایسته در چرخه اقتصاد ملی می شود، لذا از مقاومت آنان در برابر 

فشارها و تنگناهای  اقتصادی می کاهد. 
5- به دلیل گسترش رکود فعالیت های  اقتصادی و کاهش سرمایه گذاری 
برای بهره برداری منطقی و مطل��وب آینده، مقاومت اقتصادی زایل 
شده و مسیر ایده آل توسعه  اقتصادی را با موانع درونی بسیار مواجه 

می کند. 
)نک: ی��دالله دادگر و تیم��ور رحمانی، مبانی و اص��ول علم  اقتصاد، 
 ص 361؛ جواد ایروانی، اخلاق  اقتص��ادی از دیدگاه قرآن و حدیث، 

ص70(.

 در سال های اخیر مواردی چون افزایش تولید 
برق هرساله به میزان پنج هزار مگاوات تا پایان 
س��ال 97، اصلاح ش��بکه انتقال و توزیع برق با 
هدف کاهش تلفات شبکه، توسعه نیروگاه های 
تولید ب��رق تجدیدپذی��ر نظی��ر نیروگاه های 
خورش��یدی، آبی و بادی، اجرای سیاست های 
اصل 44 در تولید برق کش��ور ب��ا واگذاری نیروگاه ه��ا به گونه ای 
ک��ه در پایان س��ال 97 معادل 80 درص��د برق تولیدی کش��ور و 
صادرلات به کش��ورهای همسایه توس��ط بخش خصوصی تامین 
ش��ود، ازجمله طرح های پیش بینی شده ای اس��ت که مسوولان 
از عملیاتی ش��دن آنها  بحث می کنند و البته ب��دون تردید با عدم 
هماهنگی و عدم حمایت ملی نه تنها این طرح ها تحقق نخواهند 
 یافت، بلکه مش��کلات گس��ترده صنعت برق بیش از پیش خواهد 

شد.  

   ایران صادرکننده برق است
در اواخر دولت دهم ، مدیران و مسوولان وزارت نیرو در حالی ماه های 
پایانی مدیریت خود را س��پری می کردند که واگذاری شرکت های 
دولتی به بخش خصوصی در راستای اجرای سیاست های اصل 44 را 
مهم ترین دغدغه خود دانسته و سعی در تکمیل پروژه های نیمه تمام 
»مهر ماندگار« تعریف شده برای وزارت نیرو داشتند و سپس تغییر 
دولت و به دنبال آن تغییر در وزارت نی��رو و بدنه مدیریتی صنعت 
برق اتفاق افتاد. با آغاز دولت یازه��م، افزایش بازده تبدیل انرژی از 
38 به 45 درصد، پرداخت بدهی صنعت برق به تولیدکنندگان برق، 
بانک ها و پیمانکاران طرح های نیروگاهی و نیز افزایش انگیزه جهت 
بهینه سازی مصرف برق و حضور فعال بخش غیردولتی و راه اندازی 
نهاد تنظیم مقررات به منظ��ور تضمین مناف��ع تولیدکنندگان و 
مصرف کنندگان برق  از طرح های راهبردی وزارت نیرو برای اجرای 
سیاست های اقتصاد مقاومتی در صنعت برق کشور برشمرده شد 

که به گفته مسوولان و کارشناسان این حوزه، برآورده شدن هر یک 
از این اهداف، نیاز به عزمی جدی و حمایت ملی دارد.

   نقاط ضعف و قوت صنعت برق
البته آنگونه که س��ید احمد عاملی، رییس هیات مدیره ش��رکت 
کنتورسازی ایران اظهار می کند،  فعلا وضعیت تولید برق  کشور و 
استان مطلوب است. وی می گوید: اوضاع صنعت برق پس از انقلاب 
اسلامی در حدی پیشرفت داش��ته که تقریبا  همه روستاهایی که 
جمعیتی بالای10 نفر دارند، تحت پوش��ش برق رس��انی هستند. 
عاملی تصریح می کند: در حال حاضر در اصفهان حدود یک هزار 
و 600 مگاوات برق در ساعت تولید می شود و یک میلیون و 300 
هزار مشترک وجود دارد، همچنین اصفهان  تولید 12درصد از سهم 
برق کشور را به عهده گرفته است. نایب رییس کمیسیون اقتصادی 
شورای شهر اصفهان با اش��اره اینکه اصفهان منطقه ای صنعتی و 
 دارای بزرگ تری��ن کارخانه ها و کارگاه های صنعتی اس��ت، بیان 
می کند:  این استان از مراکز مهم تولید برق در سطح کشور محسوب 
می شود. وی می افزاید: گذشته از اهمیت استان ما در صنعت برق، 
ناگفته نماند که در کل وضعیت صنعت برق کشور نیز رضایت بخش 
است و به کشورهای خارجی نظیر سوریه و عراق برق صادر می شود. 
وی اظهار می کند: اما مش��کلاتی در راه تولیدکنندگان برق وجود 
دارد که این معضلات به چند گروه تقسیم می شود. عاملی توضیح 
می دهد: اولین مشکل، آن بوده که هنوز وزارت نیرو نتوانسته است 
برای تلفات برق کشور راه حلی پیدا کند. وی ادامه می دهد: دومین 
معضل اساسی صنعت برق، آن است که با وجود افزایش جمعیت و 
تنوع استفاده از انرژی برق، ولی بازهم مصرف برق افزایش داشته و 
این در حالی است که ظرفیت سازی برای چنین مصرف بالایی  انجام 
نشده است. وی سومین مشکل وزارت نیرو را  نداشتن امکانات مالی 
و محدود بودن منابع مالی می داند و می گوید: وزارت نیرو نمی تواند 
پول تولیدکنندگان برق را به موقع پرداخت کند. این مسوول اینگونه 
بیان می کند که اغلب ش��رکت های برق کشور خصوصی هستند 
 اما  پیمانکاران این ش��رکت ها از لحاظ نقدینگ��ی به خوبی تغذیه 
نمی ش��وند. همچنین وی در پایان به وعده تحقق یارانه ای که در 
دولت جدید قرار بود به حامل های انرژی تعلق گیرد  اشاره می کند و 
می گوید:  هنوز چنین نشده  است و این خود معضلی در راه پیشرفت 

صنعت برق کشور است.

دکتر عاملی: دولت  وعده تحقق یارانه به حامل های انرژی را محقق سازد

وضعیت کلی تولید برق نمره قبولی گرفت 

نفیسه
زمانی نژاد

رییس کل بانک مرکزی خبر داد؛

کاهش تورم به کمتر از 20 درصد 
تا پایان امسال

ولی الله سیف در حاشیه بیست و پنجمین همایش بانکداری 
اسلامی با اش��اره به کاهش نرخ تورم اظهار داشت: یکی از 
جهت گیری ه��ای اصلی بانک مرکزی موج��ب انضباط در 
بخش های پولی و مالی کشور بوده و خوشبختانه روند نزولی 
نرخ تورم تاکنون ادامه داشته است. وی افزود: پیش بینی ما 
این است که نرخ تورم در پایان س��ال 93 به زیر 20 درصد 
برسد. رییس کل بانک مرکزی با تاکید بر اینکه بانک مرکزی 
بر فعالیت تمام بانک ها نظ��ارت کافی دارد، از تس��ریع در  
فرآیند ساماندهی موسس��ات بدون مجوز خبر داد و گفت: 
تخمین زده می شود که20 تا 25 درصد فعالیت های پولی 
در این موسسات انجام می شود. وی در واکنش به این سوال 
که چرا بانک مرکزی بر عملکرد شش بانک خصوصی که در 
برنامه مناظره اعلام شد نظارت ندارد، گفت: بانک مرکزی بر 
همه بانک ها نظارت دارد، طبقه بندی می کند و ما به شدت به 
دنبال منضبط کردن بانک ها هستیم که البته به طور طبیعی 
برخی بانک ها ممکن است تخلفاتی داشته باشند که ما با آنها 

برخورد می کنیم.
رییس کل بانک مرکزی تاکید کرد: همه بانک ها تحت نظارت 
بانک مرکزی هستند و ممکن است نظر مطرح شده در آن 
برنامه این باش��د که نظارت بانک مرکزی بر موسساتی که 
هنوز مجوز ندارند ضعیف است که باید اینگونه پاسخ بدهم 
که آنها هم در ش��رف منضبط شدن هس��تند؛ تخمین زده 
می شود که 20 تا 25 درصد فعالیت های پولی در موسساتی 
است که تحت نظارت بانک مرکزی نیستند که البته بانک 
مرکزی به سرعت در حال پوشش دادن آن موسسات است 
که روش های��ی از جمله انحلال در صورت ع��دم تطبیق با 

قوانین اعمال خواهد شد.

خبــر اول
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تعیین تکلیف بیش از 960 میلیارد ریال اموال تملیکی  خودروسازان، منتظر افزایش قیمت خودرو هستند
در طول 5 ماهه نخست سال جاری بیش از 96 میلیارد تومان 
اموال منقول و غیر منق��ول در اختیار س��ازمان جمع آوری و 
فروش اموال تملیکی با 10درصد رشد نسبت به مدت یاد شده 

در سال 92 تعیین تکلیف شده است.
 مدیرعامل س��ازمان جمع آوری و فروش ام��وال تملیکی روز 
گذشته در نشست خبری به مناسبت هفته دولت که در محل 
وزارت امور اقتصادی و دارایی برگزار ش��ده بود با بیان مطلب 
فوق مهم ترین پرونده امسال را پرونده 24 میلیارد تومان طلا 
عنوان کرد و گفت: جدیداً دستگاه قضایی بخشی از اموال گروه 

آریا را به ما اعلام کرده که شامل 40 ملک و سهم 27 درصدی 
ش��رکت فولاد خوزس��تان بوده و مراحل قانونی واگذاری در 

حال انجام است. 
اردشیر محمدی مدیرعامل سازمان جمع آوری و فروش اموال 
تملیکی با بیان اینکه در 5 ماهه اول سال جاری 960 میلیارد 
ریال اموال تعیین تکلیف شده است، تصریح کرد: 730 میلیارد 
ریال این اموال فروخته ش��ده منقول و 230 میلیارد ریال آن 
غیرمنقول بوده است که نس��بت به مدت مشابه سال قبل 10 

درصد رشد دارد .

در شرایطی که در روزهای پس از اعلام کاهش سه درصدی قیمت 
خودرو، نمایندگان مجلس شورای اس��لامی از »طرح جدیدی 
برای تعیین قیمت« صحبت به میان آورده ان��د، تا به امروز تنها 
پاسخ ش��ورای رقابت و خودروس��ازان به این موضوع »سکوت« 

بوده و هست 
سیاست سکوت خودروسازان با توجه به اینکه آنها پیش از این نیز 
اعلام کرده بودند مطیع رای شورای رقابت خواهند بود، طبیعی 
به نظر می رسد؛ اما شنیده ها حاکی از این است که وزیر صنعت، 
معدن و تجارت نیز در آخرین جلس��ه ش��ورای سیاست گذاری 

خودرو، خودروسازان را به س��کوت در برابر نمایندگان مجلس 
و برنامه های آنها برای قیمت  خودرو، دعوت کرده اس��ت.  با این 
حال سکوت این روزهای خودروسازان یک روی دیگر هم دارد. 
اگرچه خودروسازان فروش خود را بر اساس کاهش سه درصدی 
آغاز کرده  و بر این اساس پیش می روند، اما همزمان و در سکوت 
درخواست افزایش قیمت محصولات خود را هم پیگیری می کنند.  
آن طور که خودروسازان می گویند، تورم 6 ماهه امسال در فرمول 
شورای رقابت نادیده گرفته ش��ده و از همین رو آنها درخواست 

جدیدی برای افزایش قیمت ارائه داده اند.  

آیا بین بردن و حمل و نقل آن دسته از مواد غذایی که گوشت تزکیه 
نشده هم در بین آن ها وجود دارد برای کس��ی که خوردن آن ها را 

حلال می داند و کسی که حلال نمی داند، تفاوتی وجود دارد؟
حضرت آیت الله خامنه ای: فرقی نمی کند که مشتری خوردن 

آن را حلال بداند یا خیر، در هر دو صورت جایز نیست.

اقتصاد و 
صن�عت

احـکام اقتصادی

سبک زنـدگی

زیان های بیکاری و کم کاری
 بر اقتصاد مقاومتی 

سیدمهدی س�لطانی: بیکاری و کم بیکاری، افزون بر آثار فردی 
منفی همچون فقر و کاهش درآمد، پیامدهای ناگوار بر اقتصاد ملی 
و بر اقتصاد مقاومتی و تقویت و توسعه آن ها بر جای می گذارد، که 

مهم ترین این پیامدهای زیان بار چنین است: 
1- موجب کاهش تولید و سستی پایه های آن می گردد. 

2- تقاضا و مشتری مداری را کاهش داده و نوعی ناهماهنگی و عدم 
توازن در بازارها و معاملات  اقتصادی موجب می شود. 

3- حاکمی��ت نوعی کس��ادی و بی رونق��ی در بازاره��ا و معاملات  
اقتصادی موجب می شود. 

4- موجب کاهش درآمد افراد بیکار در اثر عدم دخالت و مش��ارکت 
شایس��ته در چرخه اقتصاد ملی گردیده، لذا از مقاومت آنان در باربر 

فشارها و تنگناهای  اقتصادی می کاهد.د 
5- به دلیل گسترش رکود فعالیت های  اقتصادی و کاهش سرمایه 
گذاری برای بهره برداری منطقی و مطلوب آینده، مقاومت  اقتصادی 
زایل گردیده و مسیر ایده آل توسعه  اقتصادی را با موانع درونی بسیار 

مواجه می نماید 
)نک: یدال��ه دادگر و تیمور رحمان��ی، مبانی و اصول عل��م  اقتصاد، 
 ص 361؛ جواد ایروانی، اخلاق  اقتص��ادی از دیدگاه قرآن و حدیث، 

ص 70(.

 در سال های اخیر مواردی چون ،افزایش تولید 
برق هرساله به میزان پنج هزار مگاوات تا پایان 
س��ال 97، اصلاح ش��بکه انتقال و توزیع برق با 
هدف کاهش تلفات شبکه، توسعه نیروگاه های 
تولید ب��رق تجدیدپذی��ر نظی��ر نیروگاه های 
خورش��یدی، آبی و بادی، اجرای سیاست های 
اصل 44 در تولید برق کش��ور ب��ا واگذاری نیروگاه ه��ا به گونه ای 
ک��ه در پایان س��ال 97 معادل 80 درص��د برق تولیدی کش��ور و 
صادرلات به کش��ورهای همسایه توس��ط بخش خصوصی تامین 
شود ازجمله طرح های پیش بینی شده ای اس��ت که مسوولان از 
عملیاتی ش��دن آنها  بحث می کنند  و البته ب��دون تردید با عدم 
هماهنگی و عدم حمایت ملی نه تنها این طرحهها تحقق نخواهند 
 یافت بلکه مش��کلات گس��ترده صنعت برق بیش از پیش خواهد 

شد.

   ایران صادر کننده برق است
در اواخر دولت دهم ،مدیران و مسئولان وزارت نیرو در حالی ماه های 
پایانی مدیرت خود را س��پری می کردند که واگذاری شرکت های 
دولتی به بخش خصوصی در راستای اجرای سیاست های اصل 44 را 
مهم ترین دغدغه خود دانسته و سعی در تکمیل پروژه های نیمه تمام 
»مهر ماندگار« تعریف شده برای وزارت نیرو داشتند و سپس تغییر 
دولت و به دنبال آن تغییر در وزارت نی��رو و بدنه مدیریتی صنعت 
برق اتفاق افتاد.  با آغاز دولت یازهم ،افزایش بازده تبدیل انرژی از 
38 به 45 درصد ، پرداخت بدهی صنعت برق به تولیدکنندگان برق، 
بانک ها و پیمانکاران طرح های نیروگاهی و نیز افزایش انگیزه جهت 
بهینه سازی مصرف برق و حضور فعال بخش غیردولتی و راه اندازی 
نهاد تنظیم مقررات به منظ��ور تضمین مناف��ع تولیدکنندگان و 
مصرف کنندگان برق  از طرح های راهبردی وزارت نیرو برای اجرای 
سیاست های اقتصاد مقاومتی در صنعت برق کشور برشمرده شد که 

به گفته مسوولان و کارشناسان این حوزه برآورده شدن هر یک از 
این اهداف نیاز به عزمی جدی و حمایت ملی دارد.

   نقاط ضعف و قوت صنعت برق
البته آنگونه که س��ید احم��د عاملی رئیس هیات مدیره ش��رکت 
کنتورسازی ایران اظهار می کند  فعلا  وضعیت تولید برق  کشورو 
استان مطلوب است. وی می گوید اوضاع صنعت برق پس از انقلاب 
اسلامی در حدی پیشرفت داش��ته که تقریبا  همه روستاهایی که 
جمعیتی  بالای 10 نفر دارند تحت پوشش برق رسانی می باشند 
.وتصریح می کند در حال حاضر در اصفهان حدود 1 میلیون و 600 
هزار مگاوات برق تولید می شود و 1 میلیون و 300 هزار مشترک 
وجود دارد همچنین اصفهان  تولید 12 درصد از سهم برق کشوررا 
به عهده گرفته اس��ت. نایب رییس کمیس��یون اقتصادی شورای 
شهراصفهان با اشاره اینکه اصفهان منطقه ای صنعتی است و دارای 
بزرگترین کارخانه ها و کارگاههای صنعتی می باشد  بیان می کند 
این استان از مراکز مهم تولید برق در س��طح کشور محسوب می 
گردد و می افزاید گذشته از اهمیت استان ما در صنعت برق ،نا گفته 
نماند که در کل وضعیت صنعت برق کشور نیز رضایت بخش است 
و به کشورهای خارجی نظیر سوریه و عراق برق صادر می شود .وی 
اظهار می کند اما مشکلاتی در راه تولید کنندگان برق وجود دارد  
که این معضلات به چند گروه تقس��یم می شود و توضیح می دهد 
اولین مشکل  آن بوده که هنوز وزارت نیرو نتوانسته است برای تلفات 
برق کشور راه حلی پیدا کند. عاملی ادامه می دهد دومین معضل 
اساسی صنعت برق  آن اس��ت که با وجود افزایش جمعیت و تنوع 
استفاده از انرژی برق، ولی بازهم مصرف برق افزایش داشته و این در 
حالیست که ظرفیت سازی برای چنین مصرف بالایی  انجام نشده 
است. و سومین مشکل وزارت نیرو را  نداشتن امکانات مالی و محدود 
بودن منابع مالی عنوان می کند و م��ی گوید وزارت نیرو نمی تواند 

پول تولیدکنندگان برق را به موقع پرداخت کند.
این مسوول ،اینگونه بیان می کند که اغلب شرکت های برق کشور 
خصوصی می باشند اما  پیمانکاران این شرکت ها از لحاظ نقدینگی 
به خوبی تغذیه نمی ش��وند . همچنین وی در پایان به وعده تحقق 
یارانه ای که در دولت جدید قرار بود به حاملهای انرژی تعلق گیرد 
اشاره می کند و می گوید  هنوز چنین نشده  است و این خود معضلی 

در راه پیشرفت صنعت برق کشور می باشد.

دکتر عاملی: دولت ، وعده تحقق یارانه به حاملهای انرژی را محقق سازد

تولید برق، نمره قبولی گرفت 

نفیسه
زمانی نژاد

 مجتمع فولاد مبارکه 
جزو صنایع سبز نیست

آلاینده بودن صنعت فولادمبارکه موضوعی است که مورد 
اختلاف برخی مسئولان اصفهانی قرار گرفته است و در حالی 
که اداره محیط  زیست اصفهان و شرکت فولادمبارکه بر پاک 
بودن این صنعت و پایین بودن آلایندگی این کارخانه اصرار 
می ورزند برخی کارشناسان محیط زیست واز جمله نماینده 

فولاد مبارکه با جدیت این مسئله را رد می کنند.
به گزارش اصفهان زیبا به نقل از مهر، قاس��می معاون فنی 
اداره کل حفاظت محیط زیست استان اصفهان اظهار داشت: 
مجتمع فولاد مبارکه اصفهان در سال گذشته جزو صنایع 

سبز نبوده اما جز صنایع آلاینده هم نیست 
وی با بیان اینکه میان صنعت س��بز و صنع��ت غیرآلاینده 
تفاوت هایی وجود دارد، بیان داشت: مطابق لیستی که بهمن 
هر سال اعلام می شود مجتمع فولاد مبارکه در سال گذشته 

جزو صنایع سبز نبوده اما آلاینده هم نیست
معاون فنی اداره کل حفاظت محیط زیست استان اصفهان 
تاکید کرد: اسامی صنایع آلاینده و صنعت سبز پس از اعلام 
در سایت سازمان موجود بوده و مطابق قانون یک درصد از 
فروش صنایع آلاینده به عنوان مالیات ارزش بر افزوده سهم 

پرداختی صنایع آلاینده است
وی در پاسخ به این پرس��ش که آیا استاندادهای آلایندگی 
در تمام نقاط کش��ور می تواند یکس��ان باش��د، ادامه داد: 
استانداردهای آلودگی در سرتاسر کشور یکسان و ملی است 
و منطقه ای نیست چون این مسئله در کشور ما بدین شکل 
تصویب نشده است و ما مطابق استانداردهای کشوری که به 

ما اعلام شده عمل می کنیم 
قاس��می افزود: مطابق قانون اگ��ر آلایندگی واحد صنعتی 
استاندارد از حد مجاز بیشتر باشد ما به عنوان مجری قانون 

وارد عمل می شویم تا از این کار پیشگیری کنیم.

خبــر اول

آگهی مناقصه

مسعود منتظری-شهردار نجف آباد

نوبت اول
موض�وع و ب�رآورد اولیه مناقصه:  پروژه احداث ادامه بلوار ش�هید آیت حدفاصل خیابان امام غربی )چهارباغ( تا خیابان ش�ریعتی 
شهرداری منطقه دو شهر  نجف آباد، بر اساس فهرست بهاء ابنیه و راه، باند سال 1393، بدون تعدیل و مابه التفاوت، با برآورد اولیه: 

2/235/977/069 ریال.
مدت اجرای  پروژه: 120 روزه 

دستگاه مناقصه گزار: شهرداری  نجف آباد 
محل اجرای  پروژه: بلوار شهید آیت حدفاصل خیابان امام غربی )چهارباغ( تا خیابان شریعتی شهرداری منطقه دو 

شرایط شرکت در مناقصه: دارا بودن صلاحیت و رتبه لازم متناسب با نوع  پروژه از معاونت برنامه ریزی و راهبردی ریاست جمهوری، 
رعایت س�قف قرارداد، داش�تن شخصیت حقوقی و مطابقت اساسنامه شرکت با موضوع مناقصه و ارایه آخرین تغییرات شرکت در 

روزنامه رسمی که منقضی نشده باشد )شرکت کنندگان در مناقصه باید رعایت منع مداخله کارکنان دولت را بنمایند( 
مهلت و محل دریافت و تحویل اسناد مناقصه و پیشنهاد قیمت: از شرکت های واجد شرایط دعوت می شود جهت کسب اطلاعات 
بیشتر و دریافت اسناد مناقصه  تا پایان وقت اداری روز دوشنبه مورخ 93/06/29 به امور قراردادهای شهرداری  نجف آباد مراجعه 
و پیش�نهادات خود را حداکثر تا پایان وقت اداری روز دوش�نبه مورخ 93/06/31 به دبیرخانه محرمانه شهرداری  نجف آباد تحویل 
نمایند )دریافت اسناد مناقصه به صورت حضوری و با ارایه معرفی نامه کتبی، با مهر و امضاء مجاز و تعهد آور شرکت انجام می گیرد(

برندگان اول و دوم و سوم مناقصه هرگاه حاضر به انعقاد قرارداد نشوند سپرده آنها به ترتیب ضبط خواهد شد. 
سایر اطلاعات و جزییات مربوط به مناقصه در اسناد مناقصه مندرج است. 

مبلغ فروش اس�ناد مناقصه: 200/000 ریال طی فیش واریزی به حساب سیبا بانک ملی به شماره 0104544156001 درآمد شهرداری  
نجف آباد 

میزان سپرده: معادل 5 درصد برآورد اولیه به مبلغ )112/000/000( ریال را طی فیش واریزی به حساب سپرده شماره 0104544150002 
شهرداری  نجف آباد و یا معادل آنرا ضمانتنامه معتبر بانکی ارایه نمایند. 

تذکر: شهرداری  نجف آباد در رد یا قبول یک یا کلیه پیشنهادات مختار می باشد. 

اطلاعیه شهرداری اصفهان 

روابط عمومی منطقه 5 شهرداری اصفهان

آقای اکبر توکلی و خانم اکرم داوری دولت آبادی
 به نشانی خیابان حسین آباد-11 محرم

نظر به اینکه کل منزل مس�کونی شما به پلاک ثبتی 1650 نسبت به سه 
دانگ در مسیر طرح عمرانی 11 محرم قرار گرفته و علیرغم شرکت شما 
در جلسات متعدد کمیسیون معوض توافقی حاصل نگردیده، لذا با توجه 
به ضرورت اجرای طرح،  بدینوسیله به  شما ابلاغ می گردد حداکثر ظرف 
مدت یکماه پس از رویت این ابلاغ نسبت به معرفی یک نفر کارشناس به 
عنوان معتمد و 5 نفر کارش�ناس به عنوان مرضی الطرفین به شهرداری 
اقدام نمایند. لازم به ذکر است که کارشناسان می بایست جزء کارشناسان 

رسمی دادگستری اصفهان و متخصص در رشته راه و ساختمان باشند. 
 بدیهی است در صورت عدم معرفی کارشناسان در زمان مقرر وفق مقررات 

اقدام خواهد شد.



 شیر و دل درد
فاطمه ش�فیعی: پروفس��ور هان��ری مون��درو در یک��ی از مقالات 
 خود می نویس��د: »یوزپلنگ ها و ش��یرها ب��ه دل درد خیلی مبتلا

 می شوند ، این بیماری حالت اپیدمی در میان این سری از حیوانات 
دارد.  این حیوانات بسیار گوشت می خورند و چه بسا که پس از چند 
روز گرسنگی کشیدن، به طعمه ای می رس��ند و تا می توانند معده 
خویش را پر می سازند. واضح است که متعاقب این پرخوری ها دل 

درد ایجاد می شود.
  این حیوانات ب��رای معالجه خویش فورا به طرف چش��مه های آب 
می روند و قبل از آنکه آب بخورند، مقدار فراوانی پونه یا نعناع جویده 

و می خورند تا دل درد آنها خوب شود.
 آیا ممکن است بگوییم که این حیوانات با تجربه علمی و یادگیری از 
معلم دیگری به این نتیجه رسیده باشند؟ اگر چنین است، پس چرا 
یک حیوان که از اول زندگی اصلا همنوع خود را ندیده است، باز در 
اولین مرحله احتیاج، به همان نتایج متوجه می ش��ود و از آن غذا و 

دوا استفاده می کند؟
چرا انس��ان که هزاران س��ال از عمرش می گذرد با آن عقل و هوش 
فوق العاده خود در حالی که همیشه از تجربیات و افکار دیگران هم 

استفاده می کرد، به این نتایج نرسیده است؟
 آیا می توان گفت که این موضوع اتفاقی بوده و یا حیوانات به حسب 
تصادف به این مطال��ب برخورد کرده اند، ولی انس��ان بیچاره از این 

مطالب علمی محروم شده و نتوانسته است که به آن نائل آید؟«
ادوین فس��ت، اس��تاد فیزیک در آخرین مقاله ای ک��ه تحت عنوان 
»نظری به ماورای قوانین طبیعی« در اثبات وجود خدا نوشته است 
و در حالات حیوانات بحث می کند، می گوید: چرا نگوییم صانع این 

موجودات عجیب چنین اراده کرده است؟« 
 چرا م��ا در بح��ث پیدای��ش از کلمه س��اده یعنی »خ��دا« اجتناب 
می کنیم؟  این کلمه گرچه ساده است، ولی شکوه و عظمت آسمانی 
دارد و به قول نیوتون محال اس��ت که این عجیب عال��م را خالقی و 

خدایی نباشد.

 حضور مشاور، نیازی ضروری 
در  مدارس امروز است 

شهین اصلانی: بی تردید مشاوره از نیازهای جامعه امروزی است، 
به خصوص اگر این مش��اوره در مدارس کشور صورت گیرد؛ چرا که 
 کودکان و علی الخص��وص نوجوانان در مرحله بحرانی بلوغ به س��ر 
می برند، اما اخب��ار چند روز پی��ش حاکی از آن بود که قرار اس��ت 
مشاوران دوره راهنمایی یا همان متوسطه اول حذف شده و به دلیل 
کمبود نیرو به مقطع ابتدایی منتقل شوند. از آنجا که بسیاری از این 
مشاوران با تحصیلات ارشد یا بالاتر و سال ها تجربه در این زمینه با 
مشکلات رفتاری و تربیتی دوره نوجوانی آشنا هستند، انتقال آنها به 
دوره ابتدایی بی شک می تواند هم دوره راهنمایی را با اختلال مواجه 
کند و هم به افت کیفیت آموزش دوره ابتدایی منجر شود. بی تردید 
در مدارس ابتدایی و راهنمایی یکی از ضروریات، حضور مشاور است. 
بسیاری از مدارس هس��تند که مش��اوری در آن حضور ندارد. حال 
آموزش و پرورش تصمیم گرفته همین عده معدودی از مدارس که 

مشاور دارند را هم از این امر محروم سازد! 
بی ش��ک، آموزش و پرورش باید ب��ه دنبال اجب��اری کردن حضور 
مش��اور نه تنها در مدارس دولتی، بلکه حتی در مدارس غیرانتفاعی 
نیز باشد؛ چرا که مشاور مقیم در مدرسه می تواند به صورت مستقیم با 
 آسیب های اجتماعی، مش��کلات رفتاری و ناهنجاری های تربیتی 
روبه رو ش��ود و از نزدیک دانش آموزان مش��کل دار را رصد کند و با 
دادن مشاوره درست، به حل مش��کلات اخلاقی آنها بپردازد. حتی 
 اگر مش��کلات رفتاری هم در بچه ها وجود نداشته باش��د، نگرانی ها و 
اضطراب ه��ای طبیعی در این دوران وجود دارد ک��ه فرد نمی تواند 
آن را با اعضای خانواده خود در میان بگذارد، لذا مشاور چون امینی 
مطمئن در اختیار دانش آموز خواهد بود. متاس��فانه در بس��یاری از 
مدارس از سال های گذشته معلمان پرورشی وجود دارد که به هیچ 
وجه از عملکرد لازم برخوردار نیس��تند و حت��ی تحصیلات لازم در 
جهت راهنمایی  و هدایت دانش آموزان را نیز نداشته و ندارند و تنها 
عملکرد این دسته از معلمان در حد برگزاری برنامه های صبحگاه و 
پر کردن تابلو اعلانات است. بی ش��ک، این دسته از معلمان باری بر 
دوش آموزش و پرورش اند و دانش آموزان نیز هیچ اس��تفاده ای از 
حضور آنان در مدارس ندارند. همچنین می توان از توان بسیاری از 
دانشجویان دانشگاه فرهنگیان که در حال تحصیل در این دانشگاه 
هستند نیز اس��تفاده کرد و با جهت دهی مناس��ب و درست به این 
نیروه��ا از هدررفت هزین��ه در آموزش و پ��رورش جلوگیری کرد و 
به طور مناسب و شایس��ته ای بدون آنکه عده ای از نیروهای دارای 
عملکرد مناسب حذف ش��وند یا به جایی که در تخصص آنها نیست 
منتقل شوند، به مدیریت نیروی انس��انی و جبران کمبودها در این 
زمینه همت گمارد. ب��ا ای��ن کار، دوره ابتدایی ک��ه تدریس در آن 
روحیات و تجارب و ویژگی های خ��اص خود را نیاز دارد نیز با پایین 

آمدن کیفیت آموزش روبه رو نخواهد شد.

   اپیزود اول: مجلس سوگ
 بیش از 40 هکتار زمین حاصلخیز کشاورزي 
با چند کنتور برق س��ه فاز و پروان��ه بهره برداري 
 از چ��اه آب و داراي س��همیه آب رودخان��ه 
زاینده رود ج��اده آس��فالته و آب لوله کش��ي و 
اس��تخرهاي بزرگ و با قابلیت اجراي طرح هاي 
صنعتي و بسیاري امکانات دیگر با قیمت استثنایي در منطقه شرق 

اصفهان به فروش می رسد.
 فروش و اجاره ویلا چس��بیده به زاین��ده رود، باغ به��ادران با 

چشم انداز بی نظیر
 حدود 8800 متر زمین کشاورزی 13 کیلومتری غرب اصفهان، 
مجاور رودخانه زاینده رود - با موقعیت بسیار عالی. قیمت: هر متر 

مربع 30 هزار تومان)قابل مذاکره(
 باغ ۵00 متری برای فروش ، اصفهان – ب��اغ بهادران اصفهان 

حاشیه زاینده رود هر متر: ۲۵0هزار تومان 
 حاشیه زاینده رود با امکان ساخت ویلا به متراژ300متر در به 
ساخت با باغ درختان میوه، نمای زاینده رود و کوه را داراست. در 
محیطی امن و خوش آب و هوا. قسمت غربی و شرقی باغ ویلا سازی 
شده. بهترین موقعیت جهت ویلاسازی فقط همین زمین مانده.

فوری فوری زیر قیمت منطقه به علت نیاز مالی. 
رییس انجمن صنفی کشاورزان استان اصفهان می گوید:» هر روز 
شاهد تبدیل زمین های کشاورزی به ویلا و باغ هستیم، اما متاسفانه 
مسوولان مرتبط در استان برخورد جدی با این مساله نمی کنند.«

  اپیزود دوم: فقر
وقتی حرفه ات کشاورزی باش��د و آسمان نبارد، وقتی زمینت زیر 

آفتاب ترک بردارد و زاینده رود را در بالادست به یغما ببرند تا هلو و 
بادام بکارند، وقتی بیکار شوی و نانی در سفره نباشد، فقر از پنجره 

به داخل خانه می خزد.
امام جمعه ورزن��ه به خوبی می تواند وضعیت دردناک کس��انی را 
توصیف کند که روزی زکات می پرداخته اند و امروز در نان ش��ب 
خود مانده اند، توان تهیه جهیزیه دختران خود را ندارند و  نیازمند 
کمک خیران هستند. آیت الله صادق زاده می گوید:» امروز مردمی 
که یک زمان زکات بده بوده اند، به واسطه خشکسالی های اخیر در 
معیشت زندگی خود مانده اند و به سختی امرار معاش می کنند که 

باید به این مردم توجه ویژه کرد.«
 فقر ملاحظه بیم��ار را نمی کند. پول که نباش��د، انگار بیماری ها

هم جان س��خت تر می ش��وند. امام جمعه ورزنه از مرهمی برای 
زخم بیماران صع��ب العلاج ش��رق اصفهان حرف م��ی زند:» از 
 اقدامات موثر بخش بن رود راه اندازی صندوق 777 ویژه بیماران 
صعب العلاج بود که از س��ال گذش��ته تاکنون کمک هایی بالغ بر 
۲00 میلیون ریال در خصوص کمک به این بیماران با تایید هیات 
 امنا صورت گرفته است. به  کمک خیرین اصفهانی و خیرین بخش 
بن رود و همت کمیته ام��داد، مبلغی بالغ ب��ر۵00 میلیون ریال 
در این خص��وص جهت خرید جهیزیه انجام گرفته اس��ت. در ماه 
رمضان نیز حدود ۵00 س��بد غذایی در ش��رق اصفه��ان توزیع 
 ش��ده و این همه درد فقر را کم نمی کند که زخم شرق اصفهان با 

زاینده رود آرام می شود.«
خس��ارت خشکس��الی، واژه ای که این روزها زهر خندی بر لبان 
خشکیده کش��اورزان اصفهانی می آورد، نتوانس��ته درد بی پولی 
هفت س��اله را درمان کند. حس��ین محمدرضایی، رییس انجمن 
حمایت از کش��اورزان اصفهان این خس��ارت را به گونه ای دیگر 

توصیف می کند:» مبلغ��ی که دولت به ازای ه��ر هکتار زمین به 
کشاورزان پرداخت می کند، خسارت نیست و دولت تاکنون هیچ 
خسارتی به کشاورزان پرداخت نکرده است. این مبالغ که تا به حال 
پرداخت شده، معیشتی است و در همه اس��تان ها وجود دارد؛ به 

این معنی که مبلغی را مش��خص می کنند تا بین 
خس��ارت دیده ها برای تامین خورد و خوراکشان 
تقسیم کنند و دارای سقف مبلغی است.«  به گفته 
او، سال 9۲ س��قف این هزینه معیشتی ۵00 هزار 
تومان بود. با سفر اخیر وزیر نیرو به اصفهان و جلسه 
وی در 19 فروردین امس��ال و با پیگیری استاندار 
اصفهان، این سقف به سه میلیون تومان رسید که 
البته مبلغ دریافتی کشاورزان این شش برابر رشد 
را نداشت. به گفته او، در شرق اصفهان حدود 300 
هزار کشاورز زندگی می کنند، ولی تعداد کسانی که 
جهادکشاورزی آنان را به عنوان کشاورز محسوب 
 کرده و دفترچ��ه خدمات کش��اورزی دارند، تنها 
40 هزار نفر اس��ت و بنابراین همه ساکنان شرق 
اصفه��ان که کش��اورز هس��تند و آس��یب دیده، 
 همین خسارت  اندک خشکس��الی را نیز دریافت 

نمی کنند. 

   اپیزود سوم: مرگ خاموش
طبق آمار، حدود 10 هزار پروانه چاه برای برداشت 

آب در بالا دس��ت رودخانه زاینده رود صادر ش��ده که سبب شده 
است چراگاه های بالادس��ت به باغ های هلو  و گردو تبدیل شوند، 
در حالی که برداش��ت این محصولات در آن منطق��ه بازده ندارند 
و در پایین دست باغات و زمین های حاصلخیز اصفهان از بی آبی 
خشک شده اند. به گفته رییس سازمان جهاد کشاورزی استان، 80 
هزارهکتار از اراضی کش��اورزی اصفهان به علت نبود آب از کشت 
خارج شده اس��ت. او تاکید می کند که در طول سال های گذشته 
باید کشت محصول در اصفهان از 6/1 میلیون تن به 7/۵ میلیون 
تن می رسیده که به علت خشکیدن زاینده رود به ۵/8 میلیون تن 
کاهش یافته است.  به همین دلیل، این روزها اصفهان به وارد کننده 

محصولات کشاورزی تبدیل شده است. 
زمین هایی که دستشان از زاینده رود کوتاه بوده و کشاورزانی که در 
طول هفت سال گذشته به بیکاری و زیر خط فقر روزگار گذرانده اند، 
چه سرنوشتی می توانستند داشته باشند، مگر ویلا سازی و اسارت 
در چنگال زمین خواران! ش��واهد عینی نشان می دهد که هجوم 
زمین خواران برای خرید زمین کشاورزان در شرق و باغ های میوه 
در غرب اصفهان در حالی رو به رشد است که مطابق قانون، تغییر 
کاربری زمین و باغ کش��اورزی مگر در شرایط ویژه و اجازه قانونی 
امکان پذیر نیست. بسیاری از زمین خواران و صاحبان سرمایه های 
سرگردان، با وضعیت ایجاد شده برای باغات اصفهان به خصوص 
زمین هایی با چشم انداز زاینده رود، اقدام به خرید و ساخت ویلا 
کرده و حتی به حریم رودخانه نیز رحم نکرده اند. در مواردی، حتی 
فاضلاب این ویلاه��ا روانه زاینده رود نیز می ش��ود. در آگهی ها و 
زمزمه های پشت پرده آنها نام حاشیه بیشه ناژوان، خمینی شهر، 
نجف آباد، باغ بهادران، چادگان، فریدن، گلپایگان، فریدون  شهر و 

سمیرم و بسیاری از نقاط سرسبز دیگر در حاشیه غربی اصفهان به 
عنوان مکان های پر جاذبه برای ویلا سازی یاد می شود.

مردم این مناطق نیز به واسطه ایجاد جاذبه و حضور گردشگر، پس 
از مدت ها بی پولی و خشکسالی، این قضیه را به فال نیک گرفته 
اند. از سوی دیگر، در بعضی از باغات غرب اصفهان 
ریخته گری، مبل سازی و حتی چاهک های تولید 
ذغال نیز برپا شده که بدون مجوز بوده و به طور حتم 

آلودگی زیست محیطی را به همراه خواهد داشت.
اما باید گفت که ش��رق اصفهان نس��بت به مناطق 
 یاد ش��ده در غ��رب اس��تان، وضعیت ب��ه مراتب

 بحرانی تری دارد. کش��اورزان ای��ن ناحیه به علت 
نبود آب اقدام به حفر چاه کرده و سپس زمین را با 
یک یا چند حلقه چاه و با قیمتی گران تر به واسطه 
حفر چاه، به خریدارانی از س��ایر استان ها و شهرها 
به خصوص پایتخت می فروشند که سرانجامی به 
غیر از ویلا س��ازی نداشته است. مصیبت به همین 
 جا خلاصه نمی ش��ود که صاحب��ان کارخانه ها و

 کوره های آجر پزی که مسوولان بارها قول جابه جایی 
آنها را داده اند، برای خرید خاک زمین های لم یزرع 
کشاورزی اصفهان، آستین بالا زده اند و کیست که 
این خسارت بزرگ زیست محیطی را جبران کند؟! 

   اپیزود چهارم:آسیب اجتماعی
 محمد رضایی سرنوش��ت کش��اورزان ش��رق را اینگونه به تصویر 
می کشد:» بعضی ها به شهرهای اطراف مهاجرت کرده اند و بعضی 
دیگر در زیربار فشارهای زندگی، اوضاع را تحمل می کنند. بعضی 
از آنان سرمایه های میلیاردی داشتند، اما الان به دور از چشم بقیه 
صبح زود با وانت هایشان به میدان میوه و تره بار می روند برای حمل 
بار و کارگری. بعضی ها به شغل های کاذب روی آورده اند و متاسفانه 
مواد مخدر هم برای بعضی ها منبع درآمد ش��ده است! سرانجام، 
مهاجرت به شهر، هم برای کش��اورزان معضل آفرین شده است و 
هم برای شهر نشینان. آسیب های اجتماعی با حضور شهرنشینان 
و اهالی پایتخت در ویلاهای ساخته شده وسیع تر شده است. یک 
مبلغ دینی که نخواست نامش فاش شود و رمضان سال جاری برای 
تبلیغ به منطقه ای در ش��رق اصفهان رفته بود، حجم آسیب ها را 
 در این مناطق به سبب تداخل فرهنگی ایجاد شده، وسیع توصیف 

می کند. 
 آی��ت الله ص��ادق زاده، ام��ام جمع��ه ش��هر ورزن��ه نی��ز ب��ه

گونه ای وجود این آس��یب ه��ا را تایید می کند:» ام��روز بحران 
خشکس��الی جدای از آس��یب های معیش��تی که به مردم تحمیل 
 کرده، آسیب های اجتماعی بسیار بزرگی را در برداشته که نیاز به 
فعالیت های گسترده فرهنگی در جامعه است و وظیفه ما روحانیون 
این است که سعی کنیم روحیه نشاط و امیدواری را با اجرای برنامه های 

فرهنگی به مردم برگردانیم.«
 حضور شهرنشینان در روستا، مبادله فرهنگ بومی با فرهنگی دیگر 
را رقم زده که وجود ماهواره و تغییر مبل و دکوراس��یون به همراه 
اختلاط دختر و پسر و... تنها گوشه کوچکی از فاجعه فرهنگی است 

که خزنده پیش می رود.
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مدیرکل بهزیستی اصفهان:

خدمات بهزیستی افزایش یافت
مدیرکل بهزیس��تی اصفهان گفت: با آغاز سال جدید، خدمات 
و حمایت های بهزیس��تی از جامعه هدف خود ن��ه تنها کاهش 

نداشته، بلکه با افزایش نیز مواجه شده است.
 به گفته صادق��ی، در حال حاضر  س��ازمان بهزیس��تي بیش از 
1۲0 هزار نفر معلول )ذهني ، جسمي ، نا بینا ، ناشنوا، اعصاب و 
 روان و سالمند ( تحت پوش��ش دارد و مطابق با دستورالعمل ها

و در ح��د اعتبارات ج��اري و ابلاغي  نی��از هاي آن��ان را  فراهم 
مي کند. وی ادام��ه داد: از این تعداد  معل��ول، 1391 نفر بیمار 
آس��یب دیده نخاعي در سطوح مختلف آس��یب، تحت پوشش 
این  س��ازمان هس��تند و  اغلب آنان از خدم��ات دولت از طریق 
سیستم بهزیستي بهره می برند. گفتنی اس��ت؛ 71۵ نفر افراد 
 واجد دریاف��ت کمک هزین��ه نگه��داري در من��زل، ماهانه  از 

۵3 هزار  تا یکصد هزار تومان و 389 نفر، حق پرستاري در منزل 
بر اساس تعرفه هاي تعیین شده کشوري به مبلغ 1۲0 هزارتومان 
دریافت مي کنن��د.  صادقی با اش��اره به افزایش س��همیه حق 
 پرستاری گفت: درسه ماهه گذشته سال جاري با پیگیري هاي

به عمل آمده  نیز س��همیه  حق پرس��تاري به تع��داد 901 نفر 
افزای��ش یافته و در ماه ه��اي آتي به توانخواهان واجد ش��رایط  
پرداخت خواهد ش��د.وی از تامین هزینه پانس��مان و س��ونداژ 
علي رغم عدم وج��ود اعتبار وی��ژه خبرداد و افزود: بهزیس��تي 

 اس��تان اصفهان از محل اعتبارات جاري استان و مشارکت هاي
مردم��ي تلاش ک��رده حداق��ل مایحت��اج این موض��وع را طي 
س��ال هاي گذش��ته فراهم کند و در چهار ماهه اول امسال در 
 مجموع مبلغ ۲07 هزارو۵00 تومان به حس��اب  آنها واریز شده 

است.  
گفتنی اس��ت؛ از آنجایي که افرادي که دچار زخم بستر هستند 
 متحمل هزین��ه هاي بیش��تري مي ش��وند، ب��ا پرداخت هاي 
غیر مس��تمر ا ز طریق ارایه  فاکتور هزینه ها، بخش��ي از آن به 

صورت  هزینه هاي مازاد بر بیمه پرداخت مي ش��ود.  همچنین 
س��ایر  کمک هاي غیر نقدي از جمله تمام ملزومات بهداشتي و 
وسایل کمک توان بخشي مثل ویلچر، تشک مواج، تشکچه ویلچر 
و... ساخت ایران بر اساس دستور العمل هاي وزارتخانه تهیه و در 

اختیار آنان قرار داده شده است. 
لازم به ذکر اس��ت که با توجه به س��ختي این نوع از معلولیت و 
پیامدهاي مربوط به سلامتي، رایزني و مکاتبات با دانشگاه علوم 
پزشکي و ش��بکه درمان در خصوص اتخاذ  راهکارهاي مناسب 
براي حل مشکلات درماني آنان صورت پذیرفته و طي جلسات 
متعدد در دفتر ام��ور فرهنگي- اجتماعي اس��تانداري و هیات 
مدیره انجمن آسیب دیدگان نخاعي اصفهان  در حوزه اشتغال 
این عزیزان نیز تسهیلات لازم در اختیار مراجعان قرار مي گیرد. 

زیر پوست فقر

سیل خشکسالی اصفهان را برد
یادداشـت

لیلی
زواره ای

آمارها حاکی از ریزش نوآموز در مقطع پیش دبس��تانی است 
و این در حالی اس��ت که هنوز تکلیف متول��ی اصلی این دوره 

آموزشی مشخص نیست.
در سال های قبل از آغاز طرح تحول آموزشی، سخن پیرامون 
دوره پیش دبستانی به گونه ای عنوان می شد که تصور همگان 
بر این نکته متمرکز شده بودکه پیش دبستانی عنقریب به یکی 
از پایه های اصلی تحصیلی تبدیل می شود. با این وجود، تنها 
اتفاقی که افتاد، طوفانی بود که توسط وزارت آموزش و پرورش 
 به راه افتاد و در نهای��ت این وزارتخانه به عن��وان متولی دوره 
پیش دبستانی یا مسوول تربیت و آموزش کودکان 4و ۵ ساله 
اعلام ش��د. آنچه که در س��ال های اخیر اتفاق افت��اده، آماری 
اس��ت که توس��ط مدیرعامل کان��ون همیاری و توس��عه مهد 
کودک های کش��ور و  معاون رفاه اجتماعی وزارت تعاون،  کار 
و رفاه اجتماعی ارایه می ش��ود:» تنه��ا 10 درصد کودکان به 
پیش دبستانی رفته اند.« اما چندی قبل فاطمه قربان، معاون 
سابق ابتدایی وزارت آموزش و پرورش آماری عجیب از تعداد 
نوآموزان پیش دبستانی ارایه داده بود:»7۵ درصد کودکان 4 
و ۵ ساله به پیش  دبس��تانی می روند  و پیش بینی می شود که 
تا پایان س��ال تحصیلی 94 � 93 بی��ش از 9۵درصد کودکان 
سن پیش دبس��تانی 4سال تمام و ۵ س��ال تمام تحت پوشش 
این دوره قرار گیرند.« با توجه ب��ه اینکه جمعیت کودکان 4 و 
۵ س��اله حدود دومیلیون و ۵00 هزار نفر است، سخن معاون 
 وزیر ب��ه این معناس��ت که حدود ی��ک میلی��ون و 800 هزار

کودک 4و ۵ س��اله ایرانی هم اکنون در مراکز پیش دبستانی 
مشغول آموزش هستند.

 اما اظهارنظر مع��اون وزارت کار تعاون و رف��اه اجتماعی، تنها 
حضور10درصد کودکان 4و۵ س��اله را در این دوره آموزشی، 

تایید کرده است.

   تاریخ معاصر
از س��ال90 تاکن��ون، یعن��ی درس��ت زمان��ی ک��ه س��فره 
پی��ش دبس��تانی در بهزیس��تی جم��ع ش��د، کلاس ه��ای 
پی��ش دبس��تانی در ش��هرها و مناط��ق روس��تایی، رس��ما 
ب��ه ص��ورت غیرانتفاع��ی اداره م��ی ش��وند و ش��هریه ای��ن 

 کلاس ه��ا  از س��وی هی��ات موسس��ان م��دارس غیردولتی
تعیین و از س��وی والدی��ن پرداخت می ش��ود. در س��ال 86 
مدی��رکل م��دارس غیردولتی آم��وزش وپ��رورش، واگذاری 
کامل پیش دبس��تانی به م��دارس غیرانتفاعی را در راس��تای 
استفاده بیشتر از ظرفیت مش��ارکت های مردمی در آموزش و 
پرورش و کوچک کردن س��هم دولت در این بخش اعلام کرد. 
با واگ��ذاری آمادگی و پیش دبس��تانی به م��دارس غیردولتی 
 در س��ال 86 ، ارایه ای��ن دوره ه��ا در مدارس دولت��ی ممنوع 
ش��د. تا قبل از خصوصی س��ازی پیش دبس��تانی ها، مدیران 
مدارس دولت��ی، تع��دادی از کلاس های مدارس خ��ود را به 
برگزاری این دوره اختصاص می دادند و با دریافت شهریه سالانه 

بین80 تا 1۲0 هزار تومان، متقاضیان را ثبت نام  می کردند.
 اینگونه کلاس های پیش دبس��تانی را ضمیمه می گفتند، اما 
از سال 86  ثبت نام برای پیش دبستانی در مدارس دولتی کلا 
ممنوع و کلاس های ضمیمه برچیده ش��دند. مقامات آموزش 
و پرورش در همان س��ال اعلام کردندکه طبق اصل30 قانون 
اساسی، آموزش و پرورش فقط موظف به ارایه آموزش رایگان 
به کودکان بالای شش سال اس��ت و این وزارتخانه تعهدی در 
برابر کودکان زیر شش سال ندارد و به همین دلیل ثبت نام دوره 
پیش دبستانی و مهدهای کودک بر عهده مدارس غیرانتفاعی 

قرار گرفت.
 این درحالی اس��ت که اصل 30 قانون اساس��ی برای کودکان 
شرط سنی قائل نشده است. نکته شگفت اینجاست که آموزش 
و پرورش در حالی که کودکان زیر ش��ش س��ال را مش��مول 
برخورداری از تحصیلات رایگان نمی داند در اقدامی متناقض، 
 از چند سال پیش تلاش خود را برای کنترل اداری بر همه مراکز 
پیش دبس��تانی و مهدهای کودک تش��دید کرد و س��رانجام 

توانست سازمان بهزیستی را وادار به عقب نشینی کند. 
 مه��م ترین فاکت��ور م��ورد نظر آم��وزش و پ��رورش در بحث

پیش دبس��تانی، کنترل اداری بر این مراکز  اس��ت و به همین 
دلیل  از ابتدای س��ال90، تاسیس مراکز پیش دبستانی جدید 
با مجوز آموزش و پرورش صورت می گیرد و مراکز موجود هم 
که دارای پروانه بهزیس��تی هس��تند، برای تمدید پروانه باید 
به آموزش و پرورش مراجعه کنند و مربی��ان این مدارس باید 

بر اس��اس ضوابط این وزارتخانه گزینش ش��وند. آمارها نشان 
می دهد که در کلانش��هری همانند اصفهان به سبب  داشتن 
بافتی سنتی و فرهنگی، حتی در خانواده هایی که مادر فعالیت 
اجتماعی دارد، کودک خود را به مهد کودک نمی س��پارد و به 

همین دلیل استقبال چندانی از مهدها نمی شود. 
با اجرای طرح پیش دبس��تانی غیر انتفاعی، ای��ن اتفاق برای 
این دوره آموزش��ی نیز افت��اد و ریزش نوآموز از س��ال90 و با 
کشمکش بهزیس��تی و آموزش و پرورش بر سر تصاحب پیش 
دبس��تانی ها به صورت پررنگ ت��ری حادث ش��د. این ماجرا 
آنچنان ادام��ه دار ش��ده که باج��لان، معاون س��ابق ابتدایی 
 اداره کل آم��وزش و پ��رورش اصفه��ان، ری��زش نوآم��وز در 

پیش دبستانی های غیرانتفاعی اصفهان را تایید می کند.
  پول��ی ک��ردن مراک��ز پی��ش دبس��تانی و مح��روم ک��ردن 
ک��ودکان فقی��ر ش��هر و روس��تا از حض��ور در کلاس ه��ای 
پیش دبس��تانی از س��ال 86 به بع��د کاملا برخ��لاف تصریح 
بند س م��اده ۵۲ قانون برنامه چهارم توس��عه ب��ود که دولت 
را مکلف به تهی��ه و اج��رای برنامه های لازم برای گس��ترش 
آم��وزش پی��ش دبس��تانی و آمادگ��ی ب��ه وی��ژه در مناطق 
 دوزبان��ه کرده ب��ود. تاکی��د برنامه چه��ارم بر آم��وزش های 
پیش دبس��تانی مبتنی بر این حقیقت بود ک��ه این دوره تاثیر 
فراوانی بر موفقیت تحصیلی دانش آموزان دوره ابتدایی دارد. 

   بلبشوی پیش دبستانی
امروز مسوولان و مدیران پیش دبستانی برای کاهش هزینه ها 
حساسیت چندانی جهت استخدام مربیان کارا، خلاق و باتجربه 

و آموزش دیده به خرج نمی دهند.
گذش��ته از آنکه نهادهایی همانند ش��هرداری، وزارت ارشاد، 
دارالقرآن ها و امور مساجد بدون کسب مجوز از آموزش پرورش، 
برای مراکز نگه��داری و آموزش ک��ودکان مجوزهایی را صادر 
 کرده اند. این نهادها به سبب دریافت هزینه هایی اندک و البته 
آم��وزش های��ی غیراس��تاندارد توانس��ته ان��د اولی��ا را ب��ه 
س��مت خود ج��ذب کنند. نجمی��ه باج��لان، معاون س��ابق 
آم��وزش ابتدای��ی اداره کل آم��وزش و پ��رورش اصفه��ان 
ضمن تایی��د این مطلب م��ی گوی��د:» از آنجایی ک��ه ریزش 

نوآم��وزدر بخ��ش غیرانتفاعی ب��وده، ول��ی در اس��تان و در 
 کش��ور بهزیس��تی، فرهنگس��راها، مس��اجد، ش��هرداری ها

و ... توانسته اند این ریزش را با تاسیس پیش دبستانی و جذب 
نوآموزان پوش��ش دهند.« البته باجلان تاکید می کند که در 
سال جاری این نهادها برای تاسیس پیش دبستانی از آموزش 
پرورش مجوز دریافت کرده اند. او از تهیه پرسشنامه ای حرف 
می زند که همه ساله در زمان ثبت نام پایه اول ابتدایی به اولیا 
ارایه شده و برمبنای آن، تعداد نوآموزانی که دوره پیش دبستانی 
را گذرانده اند، مشخص می شوند که به جهت ورود نهادهای نام 
برده شده برای تاسیس پیش دبستانی، تعداد نوآموزان آموزش 
دیده، روبه رش��د اس��ت. به گفته باجلان، تنها دغدغه وزارت 
آموزش وپرورش نقاط محروم اس��ت که اف��ت ورود به مقطع 
پیش دبستانی محس��وس تر بوده و به همین دلیل وزارت ذی 
ربط س��عی دارد این مناطق را به نحوی تحت پوشش آموزش 
پیش دبستانی قرار دهد. چندس��ال قبل جنجال بر سر متولی 
گری بهزیس��تی و آموزش و پرورش برای پیش دبستانی بود، 
ولی امروز چندین و چند نهاد دیگر نیز اضافه ش��ده اند که این 
چندصدایی برای مقطعی که نقش��ی حس��اس در یادگیری و 

تربیت نوآموزان را برعهده دارد، خوشایند نخواهد بود.
 جالب اینجاست که به وضعیت فعلی وزارت کار، تعاون و رفاه 
اجتماعی معترض می شود و از اظهار نگرانی آموز ش و پرورش 
 که چند سال قبل س��نگ این دوره را به س��ینه می زد خبری 
نیست.  معاون رفاه اجتماعی وزیر کار، تعاون و رفاه اجتماعی 
در مصاحبه هفته گذش��ته خود ب��ه ارای��ه راهکارهایی برای 
ساماندهی وضعیت مراقبت و تربیت از کودکان پیش از دبستان 
می پردازد. او از هدفی بزرگ ح��رف می زند که گویا ردپایی از 
آموزش و پرورش در آن نیس��ت:» قصد داریم در نهایت به این 
نقطه برسیم که در برنامه ششم توسعه برای هر شهر یک برنامه 

تربیت کودکان داشته باشیم.«
او اظهار نگرانی می کند از اینکه ش��رح وظایف دس��تگاه های 
مختلف مشخص نیس��ت و هنوز مشخص نیست که بهزیستی 
متولی امور کودکان در دوره پیش از دبستان است یا آموزش و 
پرورش؟ باید برای بحث کیفیت آموزش برای کودکان در کشور 

به طور جدی برنامه داشت. 

سیاست چندصدایی در آموزش وتربیت کودکان باعث شد؛

ریزش نوآموزان در پیش دبستانی های اصفهان

رییس انجمن 
صنفی کشاورزان 

 استان اصفهان 
می گوید: هر روز 

شاهد تبدیل 
زمین های 

کشاورزی به ویلا 
و باغ هستیم، اما 

متاسفانه مسوولان 
مرتبط در استان 

برخورد جدی با این 
مساله نمی کنند



۱۵ ورزشکار اصفهانی 
مسافر کره جنوبی شدند

با اعلام اسامی کامل ملی پوشان اعزامی کشورمان به مسابقات پاراآسیایی 
اینچئون، ۱۵ ورزشکار اصفهانی به تیم های ملی رشته های مختلف ایران 
راه یافتند. بازی های پاراآسیایی ۲۰۱۴ اینچئون کره جنوبی، از ۲۴ مهر 
تا دوم آبان ماه امسال برگزار خواهد شد. فدراسیون ورزش  های جانبازان 
و معلولان و فدراس��یون ورزش های نابینایان و کم بینایان کش��ورمان، 
اسامی ملی پوشان اعزامی به مسابقات پاراآسیایی اینچئون را اعلام کردند 
که طبق این لیست، ۱۰ ورزش��کار جانباز و معلول و ۵ ورزشکار نابینا و 
کم بینای اصفهانی به ترکیب نهایی تیم های اعزامی راه یافتند. اس��امی 
ملی پوشان اصفهانی حاضر در این مسابقات به شرح زیر است: علی امینی 
)شنا(؛ علیرضا مختاری، مرتضی مختاری، مهران حسینی و فائزه کرمانی 
)دو و میدانی(؛ علی رنجبر )تنیس(؛ مری��م رحمانی )بدمینتون(؛ ایمان 
بک زاده )بس��کتبال با ویلچر(؛ هادی نوری )تیراندازی با کمان(؛ زینب 
ملکی )والیبال نشسته(؛ سمیرا جلیل وند )گلبال بانوان(؛ محمد سرنجی 
)گلبال مردان(؛ آرین لطفی؛ علی الهی و امین بابلی )دو و میدانی نابینایان 
و کم بینایان(. ضمن اینکه سهراب اسدی و طیبه ملکی از اصفهان به عنوان 
مربی در کنار تیم های دو و میدانی نابینایان و گلبال ایران خواهند بود و 
احتمال اعزام دو مربی اصفهانی دیگر در رش��ته گلبال مردان و زنان نیز 
وجود دارد. کاروان ایران با نام "کاروان فرهنگی ورزشی غدیر" در ۱۶ رشته 
و با شعار "توکل خالصانه، میثاق با رهبر و ولایت، رقابت پهلوانانه" در این 

دوره از بازی های پاراآسیایی حضور می یابد.

سپاهان نمی خواهد برای اردوی چین
 به تیم امید بازیکن بدهد

رجب زاده:

 با یك برد انرژي نهفته ما رها مي شود
باشگاه س��پاهان در حال رایزنی با فدراس��یون فوتبال است تا ۲ 
بازیکنش را در اختی��ار تیم  ملی امید ب��رای اردوی آمادگی چین 
قرار ندهد.این باش��گاه درصدد اس��ت تا با رایزنی بتواند بازیکنان 
ملی پوشش در تیم ملی امید را در اختیار این تیم برای اردوی چین 
قرار ندهد. کرانچار س��رمربی این تیم معتقد به تعامل با تیم امید 
هست اما این که ۲ بازیکن این تیم به نام های علی کریمی و مهدی 
ش��ریفی در اختیار این تیم در اردوی آمادگی چین باشد را باعث 
تضعیف سپاهان در ادامه لیگ برتر آن هم در این شرایط حساس 

می داند.البته علی کریمی بازیکن جوان تیم سپاهان در حال حاضر 
در تهران حضور دارد و در اولین تمرین تیم امید شرکت خواهد کرد 
و مهدی شریفی هم میهمان برنامه دیشب 9۰ بود. از طرف دیگر 
بیشتر از ۵ بازیکن تیم سپاهان در تیم ملی جوانان حضور دارند که 
این بازیکنان هم باید در اختیار تیم ملی جوانان قرار بگیرند و این 
موضوع به اعتقاد کرانچار باعث خواهد ش��د تا نیمکت سپاهان در 
حالی که ۲ بازیکن هم به تیم ملی امید برود در این شرایط حساس 

لیگ برتر خالی بماند و این موضوع به ضرر سپاهان خواهد بود.

مهدی رجب زاده در خصوص بازی برابر س��پاهان اظهار داشت: 
بازی خوبی بود، ولی به هر حال شهرآورد حساسیت های خودش 
را به همراه دارد. تیم ما خوب کار می کرد اما روی یک غافلگیری 
گل خوردیم. نکته مهم این است که توانستیم خیلی زود به بازی 
برگردیم و گل بزنیم. ضمن اینکه پس از گل نیز دو، سه موقعیت 
بالای 9۰ درصد را روی دروازاه سپاهان ایجاد کردیم که در یکی 
از صحنه ها توپ به تیر دروازه حریف هم برخورد کرد. این نشان 
 دهنده ش��رایط خوب تیم ذوب آهن اس��ت و معتقدم ما حتی

 می توانستیم در این شهرآورد برنده هم باشیم. اما همین که بازی 
باخته را جبران کردیم نشانه خوبی است.

مهاجم ذوب آهن در ادامه با اشاره به نقطه ضعف تیمش مي گوید: 
متاس��فانه ما در زدن ضربات آخر کم دقت هس��تیم و به راحتی 
موقعیت هایمان از دست می رود. مجموعه ذوب آهن از اعضای 
هیات مدیره گرفته تا مدیرعامل، کادر فنی و بازیکنان همه به نحو 
احسن به وظایف خود عمل می کنند و تنها اشکالی که تا اینجا 

متوجه تیم ماست عدم کسب پیروزی است. 

دیروز یک روز خاص در ورزش منهای فوتب��ال ایران بود. جام 
جهانی دو رشته بسیار بزرگ و مهم، بسکتبال و والیبال و ما در 

هر دو حاضر هستیم.
امروز تیم ملی والیبال ایران بازی خواهد کرد و تیم بس��کتبال 
کشورمان هم که دیروز سومین دیدار خود را پشت سر گذاشت 
اما ما می خواهیم بازی های ایران در مقابل ایتالیا و برزیل را زیر 

ذره بین ببریم و چند نکته ای برای آنها بگوییم.
ابتدا به پیروزی والیبال ایران اش��اره نماییم. در ش��هر کراکوف 
لهستان، شاهد قد علم کردن مجدد یک تیم مدعی بود؛ ایران. 
تیمی که توانس��ت ایتالیا مدعی را با نتیجه سه بر یک شکست 

دهد و سه امتیاز این مسابقه را به حساب خود بریزد.
ملی پوشان والیبال ایران با پیروزی در این دیدار، شکست دیدار 
رده بندی لیگ جهانی س��ال ۲۰۱۴ در فلوران��س ایتالیا را نیز 
جبران کردند. س��تاره های ایران در ست نخست این دیدار ۲۵ 
بر ۱۶ ایتالیا را مغلوب کردند اما در ست دوم ۲۵ بر ۲3 مغلوب 
شدند. برج های والیبال ایران در ست های سوم و چهارم نیز با 
امتیازهای ۲۵ بر ۲۱ و ۲۵ بر ۲۲ به پیروزی رسیدند تا در نهایت 

سه بر یک تیم پیروز این مسابقه باشند.
سعید معروف، محمد موس��وی، امیرغفور، عادل قائمی، فرهاد 
قائمی، مجتبی میرزاجانپور و فرهاد ظریف ترکیب آغاز کننده 
تیم ملی والیبال ایران برابر ایتالیا بودند که تا اواخر ست دوم نیز 
در زمین به صورت ثابت حضور داش��تند و نشان دادند دیگر به 

بلوغ کافی برای مغلوب کردن هر بزرگی آماده ایم.
این نمایش��ی فوق العاده از س��وی ایران، همه م��ا را وارد این 
رویاپردازی کرد که آیا ممکن است ایران در لهستان قهرمانی را 

جشن بگیرد. آیا فینال ممکن است؟
 آیا م��ی توانیم کاری بزرگت��ر از لیگ جهانی انج��ام دهیم؟ به 
هر حال امیدواری ما آن اس��ت که طی روزه��ای آتی به خاطر 
موفقیت بزرگ ناشی از درخشش والیبالیست ها جشن بگیریم. 

اما ساعاتی پس از پیروزی تیم ملی والیبال ایران و در حالی که 
انتظار می رفت در گوش��ه ای دیگر از اروپا بسکتبالیست ها هم 
بتوانند یقه تیم قدرتمند برزیل را بگیرد، این اتفاق رخ نداد و در 
شرایطی که ایران بازی را مقابل برزیل بسیاری خوب شروع کرد 
در نهایت با یک پایان بد با نتیجه ای نسبتاً مایوس کنند مغلوب 

تیم قدرتمند برزیل شدیم.
تیم ملی بس��کتبال ایران نس��بت به مس��ابقه نخست عملکرد 
بسیار بهتری داشت و در دفاع و حمله هماهنگ تر کار می کرد. 
اوشین ساهاکیان نخس��تین امتیاز را برای ایران کسب کرد اما 
در ادامه برزیل با اس��تفاده از قدرت زیر س��بد خود نفوذ کرد و 

پیش افتاد. برتری برزیل زیاد طول نکشید و شوت سه امتیازی 
مهدی کامرانی س��تاره ایران برابر برزیل وارد سبد شد و دوباره 
ایران پی��ش افتاد.  ای��ران دیروز هم از س��اعت ۱8 ب��ه میدان 
 رفت اما نگران��ی و تحقیر ما ب��ه نوعی در مقابل برزیل ش��کل 

گرفت.
در کوارتر اول و در حالی که ایران جلو ب��ود،در دو دقیقه مانده 
به پایان این کوارتر بازی ۱3 بر ۱3 برابر ش��د اما این برابری هم 
تداوم نداشت و شوت سه امتیازی محمد جمشیدی کار را ۱۶ بر 
۱3 کرد. برتری در این کوارتر برای ایران باقی ماند و در نهایت 
شاگردان بچیروویچ کوارتر نخست را ۱8 بر ۱7 به سود خود تمام 

کردند.
 مشخص نبود در کوارتر دوم چه بر سر تیم ایران آمد که در طول 
۱۰ دقیقه فقط ۶ امتیاز گرفتیم. برزی��ل در کوارتر دوم به طور 
کامل صاحب توپ و میدان بود و با اس��تفاده از اشتباه بازیکنان 
ایران و ضدحمله های سریع برتری امتیازی خوبی برای خودش 
ایجاد کرد. الکس گارسیا ستاره برزیل بود و به خوبی امتیازآوری 

می کرد.
در این کوارت��ر بازیکنان زیر س��بد ک��ه جایگزی��ن حدادی و 
ساهاکیان شده بودند نتوانس��تند در این دقایق عملکرد خوبی 
داش��تند باش��ند و در نهایت کوارتر دوم با نتیج��ه ۲3 بر ۶ به 
س��ود برزیل به پایان رس��ید. بازهم برزیل در کوارتر سوم بهتر 
بود. پاس های اش��تباه بازیکنان ایران در این مسابقه زیاد بود و 

مهره های با تجربه سعی می کردند تا تیم را آرام کنند. 
برزیل در دقایق پایانی ۵۶ بر 3۴ پیش بود و برتری اش را تا پایان 
این کوارتر حفظ کرد. ایران در این کوارتر موقعیت های زیادی 
را از دست داد و در نهایت این کوارتر با نتیجه ۲۱ بر ۱۲ به سود 

برزیل به پایان رسید. کوارتر آخر هم کوارتر آبروداری بود.
 در دقایق پایانی دفاع ایران دفاع حریف را در دستور کار داشت 

تا از امتیازآوری بازیکنان این تیم جلوگیری کند.
برزیل در این دقایق نتوانس��ت امتیاز زیادی کسب کند اما در 
نهایت برنده کوارتر پایانی بود و ب��ا نتیجه ۱8 بر ۱۴ به پیروزی 

رسید تا در نهایت ایران را 79 بر ۵۰ شکست دهد.
به هر ح��ال در روزی ک��ه والیبالی ه��ا فوق الع��اده بودند تیم 
بسکتبال ما نش��ان داد در دنیا حرف زیادی برای گفتن ندارد. 
مشکل از اس��تعداد نیست. مش��کل از س��ازماندهی و شرایط 
نامناسبی است که باشگاه های ما در بسکتبال دارند. اگر حامد 
 و کامرانی را از تیم ایران بگیریم، ب��ه تیمی کاملًا معمولی بدل 
می شویم که هیچ حرفی برای گفتن ندارد و این خبرهای خوبی 

برای بسکتبال ما در آینده ندارد.

روز خوب، روز بد

ای کاش بسکتبال هم مثل والیبال بود
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۱۵ ورزشکار اصفهانی 
مسافر کره جنوبی شدند

با اعلام اسامی کامل ملی پوشان اعزامی کشورمان به مسابقات پاراآسیایی 
اینچئون، ۱۵ ورزشکار اصفهانی به تیم های ملی رشته های مختلف ایران 
راه یافتند. بازی های پاراآسیایی ۲۰۱۴ اینچئون کره جنوبی، از ۲۴ مهر 
تا دوم آبان ماه امسال برگزار خواهد شد. فدراسیون ورزش  های جانبازان 
و معلولان و فدراس��یون ورزش های نابینایان و کم بینایان کش��ورمان، 
اسامی ملی پوشان اعزامی به مسابقات پاراآسیایی اینچئون را اعلام کردند 
که طبق این لیست، ۱۰ ورزش��کار جانباز و معلول و ۵ ورزشکار نابینا و 
کم بینای اصفهانی به ترکیب نهایی تیم های اعزامی راه یافتند. اس��امی 
ملی پوشان اصفهانی حاضر در این مسابقات به شرح زیر است: علی امینی 
)شنا(؛ علیرضا مختاری، مرتضی مختاری، مهران حسینی و فائزه کرمانی 
)دو و میدانی(؛ علی رنجبر )تنیس(؛ مری��م رحمانی )بدمینتون(؛ ایمان 
بک زاده )بس��کتبال با ویلچر(؛ هادی نوری )تیراندازی با کمان(؛ زینب 
ملکی )والیبال نشسته(؛ سمیرا جلیل وند )گلبال بانوان(؛ محمد سرنجی 
)گلبال مردان(؛ آرین لطفی؛ علی الهی و امین بابلی )دو و میدانی نابیانایان 
و کم بینایان(. ضمن اینکه س��هراب اس��دی و طیبه ملکی از اصفهان به 
عنوان مربی در کنار تیم های دو و میدانی نابینایان و گلبال ایران خواهند 
بود و احتمال اعزام دو مربی اصفهانی دیگر در رشته گلبال مردان و زنان 
نیز وجود دارد. کاروان ایران با نام "کاروان فرهنگی ورزشی غدیر" در ۱۶ 
رشته و با شعار "توکل خالصانه، میثاق با رهبر و ولایت، رقابت پهلوانانه" در 

این دوره از بازی های پاراآسیایی حضور می یابد.

سپاهان نمی خواهد برای اردوی چین
 به تیم امید بازیکن بدهد

رجب زاده:

 با یك برد انرژي نهفته ما رها مي شود
باشگاه س��پاهان در حال رایزنی با فدراس��یون فوتبال است تا ۲ 
بازیکنش را در اختیار تیم  ملی امید برای اردوی آمادگی چین قرار 
ندهد. باشگاه سپاهان درصدد است تا با رایزنی با فدراسیون فوتبال 
بتواند بازیکنان ملی پوشش در تیم ملی امید را در اختیار این تیم 
برای اردوی چین قرار ندهد. کرانچار سرمربی تیم فوتبال سپاهان 
معتقد به تعامل با تیم امید هست اما این که ۲ بازیکن این تیم به 
نامهای علی کریمی و مهدی شریفی در اختیار این تیم در اردوی 
آمادگی چین باشد را باعث تضعیف سپاهان در ادامه لیگ برتر آن 

هم در این شرایط حساس می داند.البته علی کریمی بازیکن جوان 
تیم سپاهان در حال حاضر در تهران حضور دارد و در اولین تمرین 
تیم امید ش��رکت خواهد کرد و مهدی شریفی هم میهمان برنامه 
دیشب 9۰ بود. از طرف دیگر بیشتر از ۵ بازیکن تیم سپاهان در تیم 
ملی جوانان حضور دارند که این بازیکنان هم باید در اختیار تیم ملی 
جوانان قرار بگیرند و این موضوع به اعتقاد کرانچار باعث خواهد شد 
تا نیمکت سپاهان در حالی که ۲ بازیکن هم به تیم ملی امید برود 
در این شرایط حساس لیگ برتر خالی بماند و این موضوع به ضرر 

مهدی رجب زاده در خصوص بازی برابر س��پاهان اظهار داشت: 
بازی خوبی بود، ولی به هر حال دربی حساسیت های خودش را 
به همراه دارد. تیم ما خ��وب کار می کرد اما روی یک غافلگیری 
گل خوردیم. نکته مهم این است که توانستیم خیلی زود به بازی 
برگردیم و گل بزنیم. ضمن اینکه پس از گل نیز دو، سه موقعیت 
بالای 9۰ درصد را روی دروازاه سپاهان ایجاد کردیم که در یکی 
از صحنه ها توپ به تیر دروازه حریف هم برخورد کرد. این نشان 
دهنده شرایط خوب تیم ذوب آهن است و معتقدم ما حتی می 

توانستیم در این دربی برنده هم باشیم. اما همین که بازی باخته 
را جبران کردیم نشانه خوبی است.

مهاجم ذوب آهن در ادامه با اشاره به نقطه ضعف تیمش مي گوید: 
متاس��فانه ما در زدن ضربات آخر کم دقت هس��تیم و به راحتی 
موقعیت هایمان از دست می رود. مجموعه ذوب آهن از اعضای 
هیات مدیره گرفته تا مدیرعامل، کادر فنی و بازیکنان همه به نحو 
احسن به وظایف خود عمل می کنند و تنها اشکالی که تا اینجا 

متوجه تیم ماست عدم کسب پیروزی است. 

دیروز یک روز خاص در ورزش منهای فوتب��ال ایران بود. جام 
جهانی دو رشته بسیار بزرگ و مهم. بسکتبال و والیبال و ما در 

هر دو حاضر هستیم.
امروز تیم ملی والیبال ایران بازی خواهد کرد و تیم بس��کتبال 
کشورمان هم که دیروز سومین دیدار خود را پشت سر گذاشت 
اما ما می خواهیم بازیهای ای��ران در مقابل ایتالیا و برزیل را زیر 

ذره بین ببریم و چند نکته ای برای آنها بگوییم.
ابتدا به پیروزی والیبال ایران اش��اره نماییم. در ش��هر کراکوف 
لهستان، شاهد قد علم کردن مجدد یک تیم مدعی بود؛ ایران. 
تیمی که توانس��ت ایتالیا مدعی را با نتیجه سه بر یک شکست 

دهد و سه امتیاز این مسابقه را به حساب خود بریزد.
ملی پوشان والیبال ایران با پیروزی در این دیدار، شکست دیدار 
رده بندی لیگ جهانی س��ال ۲۰۱۴ در فلوران��س ایتالیا را نیز 
جبران کردند. س��تاره های ایران در ست نخست این دیدار ۲۵ 
بر ۱۶ ایتالیا را مغلوب کردند اما در ست دوم ۲۵ بر ۲3 مغلوب 
شدند. برج های والیبال ایران در ست های سوم و چهارم نیز با 
امتیازهای ۲۵ بر ۲۱ و ۲۵ بر ۲۲ به پیروزی رسیدند تا در نهایت 

سه بر یک تیم پیروز این مسابقه باشند.
سعید معروف، محمد موس��وی، امیرغفور، عادل قائمی، فرهاد 
قائمی، مجتبی میرزاجانپور و فرهاد ظریف ترکیب آغاز کننده 
تیم ملی والیبال ایران برابر ایتالیا بودند که تا اواخر ست دوم نیز 
در زمین به صورت ثابت حضور داش��تند و نشان دادند دیگر به 

بلوغ کافی برای مغلوب کردن هر بزرگی آماده ایم.
این نمایش��ی فوق العاده از س��وی ایران، همه م��ا را وارد این 
رویاپردازی کرد که آیا ممکن است ایران در لهستان قهرمانی را 

جشن بگیرد. آیا فینال ممکن است؟
 آیا می توانیم کاری بزرگتر از لی��گ جهانی انجام دهیم؟ به هر 
حال امیدواری ما آن است که طی روزهای آتی به خاطر موفقیت 
بزرگ ناش��ی از درخش��ش والیبالیست ها جش��ن بگیریم. اما 

س��اعاتی پس از پیروزی تیم ملی والیبال ای��ران و در حالی که 
انتظار می رفت در گوش��ه ای دیگر از اروپا بسکتبالیس��تها هم 
بتوانند یقه تیم قدرتمند برزیل را بگیرد، این اتفاق رخ نداد و در 
شرایطی که ایران بازی را مقابل برزیل بسیاری خوب شروع کرد 
در نهایت با یک پایان بد با نتیجه ای نسبتاً مایوس کنند مغلوب 

تیم قدرتمند برزیل شدیم.
تیم ملی بس��کتبال ایران نس��بت به مس��ابقه نخست عملکرد 
بسیار بهتری داشت و در دفاع و حمله هماهنگ تر کار می کرد. 
اوشین ساهاکیان نخس��تین امتیاز را برای ایران کسب کرد اما 
در ادامه برزیل با اس��تفاده از قدرت زیر س��بد خود نفوذ کرد و 

پیش افتاد. برتری برزیل زیاد طول نکشید و شوت سه امتیازی 
مهدی کامرانی س��تاره ایران برابر برزیل وارد سبد شد و دوباره 
ایران پی��ش افتاد.  ای��ران دیروز هم از س��اعت ۱8 ب��ه میدان 
 رفت اما نگران��ی و تحقیر ما ب��ه نوعی در مقابل برزیل ش��کل 

گرفت.
در کوارت��ر اول و در حالی که ای��ران جلو ب��ود،ع در دو دقیقه 
مانده به پایان ای��ن کوارتر ب��ازی ۱3 بر ۱3 برابر ش��د اما این 
براب��ری هم ت��داوم نداش��ت و ش��وت س��ه امتی��ازی محمد 
جمش��یدی کار را ۱۶ بر ۱3 کرد. برتری در ای��ن کوارتر برای 
ای��ران باقی مان��د و در نهای��ت ش��اگردان بچیرووی��چ کوارتر 

نخست را ۱8 بر ۱7 به سود خود تمام کردند.
 مشخص نبود در کوارتر دوم چه بر سر تیم ایران آمد که در طول 
۱۰ دقیقه فقط ۶ امتیاز گرفتیم. برزی��ل در کوارتر دوم به طور 
کامل صاحب توپ و میدان بود و با اس��تفاده از اشتباه بازیکنان 
ایران و ضدحمله های سریع برتری امتیازی خوبی برای خودش 
ایجاد کرد. الکس گارسیا ستاره برزیل بود و به خوبی امتیازآوری 

می کرد.
در این کوارت��ر بازیکنان زیر س��بد ک��ه جایگزی��ن حدادی و 
ساهاکیان شده بودند نتوانس��تند در این دقایق عملکرد خوبی 
داش��تند باش��ند و در نهایت کوارتر دوم با نتیج��ه ۲3 بر ۶ به 
س��ود برزیل به پایان رس��ید. بازهم برزیل در کوارتر سوم بهتر 
بود. پاس های اش��تباه بازیکنان ایران در این مسابقه زیاد بود و 

مهره های با تجربه سعی می کردند تا تیم را آرام کنند. 
برزیل در دقایق پایانی ۵۶ بر 3۴ پیش بود و برتری اش را تا پایان 
این کوارتر حفظ کرد. ایران در این کوارتر موقعیت های زیادی 
را از دست داد و در نهایت این کوارتر با نتیجه ۲۱ بر ۱۲ به سود 

برزیل به پایان رسید. کوارتر آخر هم کوارتر آبروداری بود.
 در دقایق پایانی دفاع ایران دفاع حریف را در دستور کار داشت 

تا از امتیازآوری بازیکنان این تیم جلوگیری کند.
برزیل در این دقایق نتوانس��ت امتیاز زیادی کسب کند اما در 
نهایت برنده کوارتر پایانی بود و ب��ا نتیجه ۱8 بر ۱۴ به پیروزی 

رسید تا در نهایت ایران را 79 بر ۵۰ شکست دهد.
به هر ح��ال در روزی ک��ه والیبالی ه��ا فوق الع��اده بودند تیم 
بسکتبال ما نش��ان داد در دنیا حرف زیادی برای گفتن ندارد. 
مشکل از اس��تعداد نیست. مش��کل از س��ازماندهی و شرایط 
نامناسبی است که باشگاههای ما در بسکتبال دارند. اگر حامد 
 و کامرانی را از تیم ایران بگیریم، ب��ه تیمی کاملًا معمولی بدل 
می شویم که هیچ حرفی برای گفتن ندارد و این خبرهای خوبی 

برای بسکتبال ما در آینده ندارد.

روز خوب، روز بد

ای کاش بسکتبال هم مثل والیبال بود
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ورزش

خبــر

دعوتنامه نوبت دوم شهرداری اصفهان

روابط عمومی منطقه 7 شهرداری اصفهان

آقای محمدعلی افضلی نافچی به وکالت آقای نیازعلی افضلی نافچی مورخ 92/7/۱0 )سفارت ایران در 
کویت( به نشانی خیابان شهید احمدی مقابل آپارتمان های کوثر

 نظر به اینکه قسمتی از زمین زراعی شما به صورت ششدانگ از پلاک ثبتی ۱4874/9۱ بخش ۵ ثبت 
اصفهان به کد نوسازی ۱8-27۵46 واقع در مسیر طرح خیابان شهید احمدی قرار گرفته و این طرح از 
اولویت اجرایی برخوردار می باشد، لذا بدینوسیله از شما دعوت می گردد در جلسه کمیسیون معوض که 
راس ساعت 9 روز سه شنبه مورخ 93/6/۱7 در ساختمان اداری واحد املاک و آزادسازی شهرداری منطقه 
7 واقع در تقاطع خیابان کاوه، چمران تشکیل می گردد حضور بهم رسانید. در صورت داشتن شریك در 

عرصه و حقوق زارعانه- کرد و ریشه به اتفاق کلیه صاحبان حقوق و یا وکلای قانونی مراجعه فرمایید.
 بدیهی است در صورت عدم حضور شما در جلسه طبق مقررات اقدام خواهد شد.

فراخوان شناسایی پیمانکار 

سازمان فناوری اطلاعات و ارتباطات شهرداری اصفهان 

اطلاعیه منطقه یازده شهرداری اصفهان 

روابط عمومی منطقه ۱۱ شهرداری اصفهان

نظر به اینکه عرصه و حق کرد و کش�ت و ریش�ه و کلیه حقوق زارعانه و مالکانه یك 
قطعه زمین کش�اورزی به پلاک ثبتی ۱8/2604 واقع در  بخش ۱4 ثبت اصفهان به کد 
نوسازی 232-۱4-7 متعلق به آقایان و خانم ها خدیجه، اسماعیل، زهره و رضا همگی 
سهرابی و حسن شایان فر در طرح فضای سبز لیمجیر قرار گرفته و هیات کارشناسان 
رس�می دادگس�تری ضمن بازدید از محل نس�بت به ارزیابی آن اقدام و نظریه مورخ 
93/۵/2۵ را ص�ادر نموده اند. لذا با توجه به ضرورت اجرای طرح و برابر ماده 8 لایحه 
قانون�ی نحوه خرید و تمل�ك اراضی و املاک برای اجرای طرح های عمومی، عمرانی و 
نظامی دولت مصوب ۱3۵8/۱۱/۱7، بدینوسیله به نامبرده بالا و کلیه مدعیان احتمالی 
ابلاغ می گردد حداکثر ظرف مدت یکماه از تاریخ نش�ر این آگهی جهت انجام معامله 
طبق نظریه کارشناس�ی به شهرداری منطقه ۱۱ واقع در رهنان  خیابان شهیدان غربی 

مراجعه نمایید.
 بدیهی است در صورت عدم مراجعه برابر مقررات اقدام خواهد شد.

س�ازمان فناوری اطلاعات و ارتباطات شهرداری اصفهان در نظر دارد انجام امور حوزه روابط عمومی خود را به پیمانکار 
واجد صلاحیت واگذار نماید. 

لذا از کلیه اش�خاص حقیقی یا حقوقی فعال در این زمینه دعوت می ش�ود حداکثر تا تاریخ 93/6/20 مدارک ذیل را به 
صورت فایل الکترونیکی به نشانی info@ict.isfahan.ir ارسال نمایند. 

الف: مدارک اداری – حقوقی: 
۱-شخصیت های حقوقی: 

۱-۱-تصویر اساسنامه یا مجوز فعالیت شرکت، موسسه،کانوت تبلیغاتی و ... 
۱-2-تصویر آگهی )گواهی( تاسیس

۱-3-تصویر آگهی )گواهی( آخرین تغییرات 
2-شخصیت های حقوقی: 

2-۱-تصویر کلیه صفحات شناسنامه و کارت ملی 
2-2-تصویر آخرین مدرک تحصیلی 

2-3-تصویر گواهی آموزشی دوره های مرتبط با روابط عمومی 
2-4-تصویر کارت پایان خدمت یا معافیت نظام وظیفه )برادران( 

ب: مدارک فنی 
۱- خلاصه ای از رزومه و سوابق اجرایی 

ج:  خدمات مورد نیاز: 
-انجام کلیه فعالیت های حوزه روابط عمومی سازمان 

 جه�ت کس�ب اطلاعات بیش�تر می توانی�د ب�ا ش�ماره 366۱732۵-03۱ داخلی ۱0۵ )مدی�ر روابط عمومی س�ازمان( 
تماس حاصل نمایید. 

نوبت اول



 تشخیص زردی نوزادان 
 با  اپلیکیشن جدید 
گوشی های هوشمند

با اپلیکیشن جدید گوشی های هوشمند، می توان در چند 
دقیقه زردی نوزادان را تشخیص داد.

خون نوزاد ح��اوی می��زان زی��ادی بیلی روبی��ن به علت 
رنگدانه های زرد رنگ در س��لول های قرمز خون ناش��ی از 

کبد نارس است.
در اغلب موارد زردی نوزادان نیاز به درمان ندارد، اما اگر این 

زردی شدید باشد باید نوزاد تحت درمان قرار گیرد.
اکنون اپلیکیشن گوش��ی های همراه برای سنجش میزان 

بیلی روبین به کمک والدین آمده است.
جیمز تیل��ور، متخصص بیم��اری های کودکان و اس��تاد 
دانشگاه واش��نگتن اظهار کرد: هر روزه نوزادان بسیاری که 
به زردی مبتلا هستند بدون اندازه گیری میزان بیلی روبین 
روانه منزل می ش��وند. با این اپلیکیشن جدید می توان قبل 
از مرخص کردن نوزاد از بیمارستان و حتی در منزل میزان 
 BiliCam بیلی روبین را اندازه گرفت. این اپلیکیشن که
نام دارد، با استفاده از دوربین، فلش، کارت و کالیبراسیون 
رنگ گوشی همراه کار می کند. گوشی بر روی شکم نوزاد قرار 
می گیرد، والدین و یا پزشک با استفاده از کارت های رنگی 
موجود میزان زردی نوزاد را تشخیص می دهند. دستگاه های 
 تشخیص میزان زردی نوزاد در برخی بیمارستان ها موجود، 
اما هزینه آن بالاست و در منزل هم قابل استفاده نیست، اما 
روش کار با این اپلیکیشن ساده و دقیق است. پزشکان با این 
اپلیکیشن میزان زردی بیش از 100 نوزاد را بررسی و اظهار 
کردند: این دستگاه از بسیاری دستگاه های حاضر برای این 

منظور بهتر است.

 همیاران سلامت روان اجتماعی 
برگزار می کند؛

سرطان، پایان و آغاز من
امروزه س��رطان به عنوان یک عارضه جسمی و روحی 
شناخته شده اس��ت، ضمن اینکه تغییر الگوی زندگی 
مردم  از جمله اس��ترس، تغذیه نامناسب و کم تحرکی 
منجر به  افزایش این بیماری در س��طح جامعه به ویژه 

استان اصفهان شده است. 
در این بین، پزشکان متخصص و آنکولوژیست ها برآنند 
که بیماران خود را از نظر جسمی درمان کنند و در این 
راستا روانشناسان نیز در تلاش هستند تا با درمان روحی 
بیماران و افزایش کیفیت زندگی، آنان را در جهت درمان 

کامل تر و سریع تر سوق دهند. 
روانشناسان معتقدند که در میان بیماران بهبودیافته از 
سرطان بدون شک حفظ روحیه، مثبت اندیشی، کنترل 
افکار، احساسات و رفتارها نقش بسزایی در روند درمان 
آنها داشته است، به طوری که وقتی پژوهشگران مرکز 
س��رطان اینش��تین آمریکا تعدادی از بیماران مبتلا به 
س��رطان را در کلاس های خنده درمانی شرکت دادند، 
متوجه ش��دند بعد از مدت کوتاهی از میزان پیش��رفت 
بیماری آنها کاسته ش��د و به آنها احساس بهبود دست 
داد. در واقع پژوهشگران خنده و شادی  را باعث کاهش 

فشارخون و در پی آن افزایش آرامش می دانند. 
از همین رو، جمعیت همیاران س��لامت روان اجتماعی 
اصفهان با همکاری سازمان بهزیستی استان اصفهان به 
تشکیل همایش رایگانی با عنوان» سرطان، پایان و آغاز 

من« اقدام کرده است.
این همایش که با هدف ارتقای سلامت و حفظ نشاط و 
شادابی افراد مبتلا به سرطان و خانواده های آنها برگزار 
می شود، ش��امل برنامه های مختلفی از جمله سخنرانی 
دکتر ش��یرین تبعه امامی اس��ت که وی تجربیات خود 
را به عنوان یک بیمار سرطانی بهبود یافته ارایه خواهد 
داد. ضمنا ش��رکت کنندگان در این همایش می توانند 
شاهد اجرای موسیقی زنده با هنرمندی گروه موسیقی 

شورانگیز باشند.
علاقه من��دان ب��رای حض��ور در این همای��ش رایگان 
می توانند امروز از س��اعت 9 صبح الی 12/30 به محل 
سالن اجتماعات بهزیس��تی واقع در پل خواجو مراجعه 

کنند.

روزنامه خبری
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وقتی صحبت از س��رطان به میان می آید، مس��لما هیچ کس 
دوست ندارد علائم اولیه این بیماری را در خود شناسایی کند.

متاس��فانه بس��یاری از افراد وقتی می ش��نوند علائ��م ابتلا به 
سرطان های خاص در آنها وجود دارد به شدت جا می خورند، اما 
بعدها متوجه می شوند که این علائم مدت هاست در آنها نمایان 
شده است. از آنجا که تشخیص اولیه سرطان در درمان آن نقش 
حیاتی ایفا می کند، لذا بهتر اس��ت همه با علائم هشداردهنده 
اولیه سرطان آشنا باش��ند که در این گزارش به نقل از »نچرال 

نیوز« به آنها اشاره شده است:

   خستگی مفرط
اگرچه برخی خس��تگی ها به دلیل داشتن مشغله های روزمره 
زندگی طبیعی به نظر می رسند، اما اگر ناگهان احساس کردید 
برای انجام وظایف عادی و روزم��ره خود نیاز به خواب طولانی 
دارید، کم کم باید نسبت به این مساله نگران شوید. بنا بر اعلام 
یکی از انجمن های سرطان در آمریکا این خستگی زیاد از حد 
معمول می تواند نشانه برخی س��رطان ها نظیر سرطان خون 
)لوسمی(، روده یا معده باشد. س��ایر سرطان هایی که سبب از 
دست دادن خون زیاد می شوند نیز می توانند در این خستگی 

نقش داشته باشند.

   تب خفیف اما ماندگار
تب خفیف ک��ه ب��ه دم��ای ح��دود 37/6 ال��ی 38/2 درجه 
سانتیگرادی بدن اطلاق می شود، می تواند یکی از علائم ابتلا به 
برخی عفونت ها باشد. این تب می تواند از علائم برخی سرطان ها 
نظیر بیماری  لنفوم هوچکین )بزرگ ش��دن بیش از حد غدد 
لنفاوی و کبد(، سرطان خون، لنفوم غیرهوچکین باشد. از آنجا 

که تب خفیف از علائم اصلی ابتلا به این سرطان هاست، پس باید 
در صورت تکرار، آن را جدی گرفت.

   مشکل در بلع
علاوه بر مشکل در بلع غذا، س��ایر اختلالات نظیر زخم شدن 
لب ها که در مدت زمان طبیعی التی��ام نمی یابد، گلودردهای 
مکرر یا مداوم، س��رماخوردگی های مزمن یا مکرر، خونریزی 
غیرطبیعی یا درده��ای بدون دلیل مش��خص در دهان را نیز 
نباید نادیده انگاشت. بنابر اعلام انستیتو ملی سلامت آمریکا، 
علائم بالا می توانند از نش��انه های س��رطان های دهانی نظیر 
س��رطان های حنجره، مری و زبان باش��ند. علاوه بر این، سایر 
دلایل غیرسرطانی نیز می توانند منجر به بروز این علائم شوند.

   کاهش وزن غیرطبیعی و بی دلیل
در حالی که این روزها شاهد همه گیر ش��دن چاقی مفرط در 
سراسر جهان هستیم، لذا اگر فردی ناگهان دچار کاهش وزن 
غیرطبیعی و بدون دلیل شد، نگران کننده  است. اگرچه کاهش 
وزن به صورت طبیعی نشانه خوبی است، اما اگر فردی مشاهده 
کرد بدون رژیم گرفتن، ورزش یا تغییر در س��ایر ش��یوه های 
زندگی دچار کاهش وزن می ش��ود،  این کاهش وزن می تواند 
نشانه  سرطان باش��د. بنابر اعلام انجمن س��رطان آمریکا، این 
کاهش وزن ناگهانی می تواند از علائم سرطان معده، ریه، مری و 
پانکراس باشد. همچنین کاهش وزن ناگهانی و جدی می تواند 
ناش��ی از برخی مشکلات جدی در سلامتی باش��د. اگر فردی 
یکی از علائم فوق را مشاهده کرد، بهتر است هرچه سریع تر به 
پزشک متخصص مراجعه کند. در واقع هر گونه تغییر محسوس 

و غیرعادی را باید جدی گرفت.

دانستنی

علائم اولیه سرطان را بشناسید

ایمنا:  ؟؟؟؟/

 نشس��ت خبری مدیران س��ازمان فرهنگی 
 و تفریحی ب��ا حضور مدیر ام��ور کتابخانه ها

و س��الن های مطالعه در این سازمان برگزار 
ش��د. مدیر ام��ور کتابخانه ها و س��الن های 
مطالعه گفت: شش سالن مطالعه غیر واگذاری 
داریم و اکثر س��الن های مطالعه واگذار شده 
است. امیرحس��ین ماه آورپور افزود: امسال بودجه ای برای 
تاسیسات سازمان در نظر گرفته ش��ده است که این بخش 
فعالیتش��ان را به نحو مطلوب انجام دهند. مدیر امور هنری 
سازمان فرهنگی تفریحی ش��هرداری اصفهان از ایجاد یک 
مرکز هنری جدید خبر داد و گفت: موزه حمام رهنان به یک 
مرکز فرهنگی تبدیل می شود. محمد مهدی مغروری با بیان 
اینکه مدیریت شهری اصفهان جلودار لشکر هنری است، بیان 
داشت: فرهنگسراها و مراکز فرهنگی و هنری که زیر نظر این 
سازمان هستند، نمونه بارزی از فعالیت های انجام گرفته از 
سوی این سازمان است. وی به مراکز هنری شهر اشاره کرد و 
ادامه داد: مرکز هنرهای نمایشی، هنرسرای خورشید مرکز 
موسیقی، فرهنگسرای قلمستان مرکز ادبیات، موزه هنرهای 
معاصر مرکز تخصصی هنرهای تجسمی و موزه حمام علی 
قلی آقا مرکز هنر معماری از دیگر مراکزی است که فعالیت 
های هنری ش��هر در این مراک��ز انجام می ش��ود. مغروری 
با بیان اینکه ش��هر اصفهان با هنرمندان معرفی می ش��ود، 
تصریح کرد: بخشی در مراکز هنری ایجاد شده مانند شورای 
هنری که وظیفه رسیدگی به امور رفاهی، خرید آثار هنری 
و گالری و نمایشگاه ها را به عهده دارد. در ادامه این نشست، 
مرضیه اربابان مرکز آموزش س��ازمان فرهنگی تفریحی را 
شامل بخش مجزایی دانس��ت و تصریح کرد: آموزش هنری 

شامل س��رفصل های فرهنگی و هنری اس��ت که با نظارت 
س��ازمان آموزش ها به ص��ورت تخصص��ی و در حوزه های 
هنری، ادبیات و تئاتر انجام می گیرد. رییس آموزش سازمان 
فرهنگی تفریحی ش��هرداری اصفهان ادام��ه داد: ارتباط با 
مربیان آموزش از طرق مختلفی اس��ت که ب��ا توجه به آمار 
 در ترم نخست تابستان یک هزار و 700 کلاس آموزشی در

زمینه های مختلف انجام گرف��ت. وی تاکید کرد: 31 مرکز 
آموزشی در فرهنگسراها و خانه های فرهنگ مستقر هستند 

که آموزش های خود را با نظارت سازمان انجام می دهند.

  چاپ 10 عنوان کتاب در سال گذشته
حسن همتیان نیز با تش��ریح فعالیت های بخش انتشارات 
س��ازمان فرهنگی تفریحی ش��هرداری اصفه��ان گفت: از 
س��ال70 تا کنون، 260 عنوان کتاب در حوزه های مختلف 
به چاپ رسیده، به انضمام اینکه 150 عنوان تولیدات نیز در 
بخش دیجیتال نیز بوده است. وی بیشتر تولیدات را مربوط 
 به مراکز تخصصی عنوان کرد و یادآور شد: مانند اینکه مرکز

اصفهان شناس��ی کتاب های مربوط به حوزه فعالیتی خود 
را دارند. اسد جلالی، مدیر هماهنگی فرهنگسراها به کانون 
مادران در تمامی فرهنگسراهای اصفهان اشاره کرد و اذعان 
داشت: طرح رو به دریا ویژه دختران 12 ساله است که در 25 
مرکز و با بیش از یکهزار و 300 نفر از نوجوانان و با 75 مربی 
انجام شده است. وی اضافه کرد: کانون مادران در 29 مرکز 
و با عضوگیری هشت ماه یک بار برای مادرانی که علاقه مند 
به مسایل پزشکی، علمی، دینی هستند، به مباحث مهارت 
های ش��ادمانی و آموزش فرزندپ��روری از مقطع کودکی تا 

نوجوانی می پردازد.

سلامتگزارش

موزه حمام رهنان به یک مرکز فرهنگی تبدیل می شود

مهر: ساخت پارچه قلمکار در اصفهان

جشن های کودکانه در محلات شهر اصفهان همزمان 
با برگزاری بیست و هشتمین جشنواره بین المللی 
فیل��م ک��ودکان و نوجوان��ان برگزار می ش��ود. این 
جشن ها همراه با برنامه های شاد و مهیج در محلات 
خوراس��گان، رهنان و زینبیه ش��هر اصفهان برگزار 
می شوند. این جشن ها توس��ط کمیته برنامه های 

جنبی جش��نواره بین المللی فیلم ه��ای کودکان و 
نوجوانان از 11 تا 1۴ مهرماه امسال همه روزه در نوبت 
عصر در این محلات اجرا خواهد شد. گروه های هنری 
در این برنامه ها به اجرا می پردازند. یادآور می شود؛ 
بیست و هشتمین جشنواره بین المللی فیلم کودکان 

و نوجوانان از 11 لغایت 1۴ مهر ماه برگزار می شود.

به همت ب��اغ بانوان پردی��س در طرح بان��وی آگاه 
 طی سه جلسه علل پرخاش��گری در بانوان بررسی 
 می ش��ود.  ش��اطری گفت: این طرح جه��ت ارایه 
راه  های کنترل خش��م و مبارزه با پرخاشگری برای 
عموم بانوان و اعضای کانون مادران به صورت رایگان 
برگزار می شود.  رییس باغ بانوان پردیس عنوان کرد: 

این برنامه در روزهای11 ، 18 و 28 ش��هریورماه از 
س��اعت 9 تا 10:30 صبح با حضور خانم   صالحی به 
عنوان مدرس برگزار می شود.  وی ادامه داد: بانوان 
علاقه مند جهت شرکت در این برنامه می توانند به 
محل باغ پردیس واقع در خیابان س��ه راه سیمین، 

بزرگراه  شهید حبیب الهی مراجعه کنند. 

نمایش »رود زنده می زاید« به کارگردانی احس��ان 
جانمی به بخش نهایی جش��نواره سراس��ری سوره 
ماه که از 22 تا 28 مهر ماه در تهران برگزار می شود 
راه یافت. این نمایش همچنین در بخش جشنواره 
منطقه ای س��وره ماه که در ش��هر س��منان برگزار 
شد، موفق به کس��ب پنج عنوان ) بازیگری اول زن، 
نویسندگی و کارگردانی، بازیگری تقدیر و کاندیدای 
بازیگری اول مرد( شد.کارگردان این نمایش ضمن 
اعلام این خبر گفت: نمایش»رود زنده می زاید« در 
رابطه با زندگی در اصفهان در کنار زاینده رود است 
و در واقع زاینده رود تمثیلی از زندگی آدم های این 
قصه است که روایت 20 سال زندگی خانواده ای را از 

سال 67 تا سال 87 در خود جای داده است.

احسان جانمی خاطرنشان کرد: این نمایش جاری 
بودن رودخانه زاینده رود در سال های جنگ تا زمانی 
که این رودخانه خشک شده است را روایت می کند.

وی با اش��اره به حضور خود در 9 دوره از جش��نواره 
تئاتر ماه و همکاری 15 س��اله خ��ود با حوزه هنری 
افزود: عوام��ل نمایش»رود زنده م��ی زاید« در این 
جشنواره موفق به کسب مقام بازیگری اول زن برای 
الهام رضایی، نویسندگی و کارگردانی برای احسان 

جانمی، بازیگری تقدیری برای مائده وحید شدند.
گفتنی اس��ت؛ این نمایش از5 تا 7 ش��هریورماه در 
س��منان به روی صحنه رفت و از میان 11 نمایشی 
که از شش استان در این جشنواره حضور داشتند، به 

جشنواره سراسری سوره ماه راه یافت. 

نمایش کمدی »پیر - آهن« نوشته کاوه مهدوی 
و با کارگردانی پویان عطایی در اصفهان بر صحنه 
می رود.کارگردان »پیر - آه��ن« درباره متن این 
نمایش افزود: م��راد، پیراهن یک��ی از خادم های 
حرم را به اش��تباه بر تن می کند و همین موضوع 
باعث می شود که دیگران او را اشتباه بگیرند و در 
پی آن حوادثی کمیک اتفاق بیفتد.پویان عطایی 
ادامه داد: نمایش ما یک اثر رئال فانتزی است که 
با داش��تن تک لحظه های فانتزی، برای تماشاگر 
جذابیت ایج��اد می کند و در حیط��ه آثار کمدی 
موقعیت می گنجد. او اضافه کرد: یک تئاتر نیازمند 
طراحی اجرایی و فضای مناسب و ایجاد قصه ای 
دراماتیک و جذاب اس��ت تا بتواند مخاطب را به 

سالن تئاتر بکشاند و در داستان پیراهن نیز به نظر 
می رسد که این آدم به واسطه پوشیدن لباسی که 
مال خودش نیست دیگران را بازی می دهد، اما در 
واقع این دیگران هستند که وی را بازی می دهند.

ش��ایان ذکر اس��ت؛ عوامل نمایش» پیر - آهن« 
عبارتند از: نویس��نده: کاوه مه��دوی، کارگردان: 
پویان عطای��ی، بازیگران: مریم دوس��تی، بهروز 
شمس��ایی، عل��ی عطایی پ��ور، رویا س��عیدی، 
امیرسروری، رحیم ملکی و زهرا خدادادی، منشی 
صحنه: آرزو رضا کرمی، دستیار کارگردان: سعید 
مصلحی. عموم علاقه مندان می توانند هرشب از 
ساعت20:30، تا 12ش��هریورماه برای دیدن این 

نمایش به تالار فرشچیان مراجعه کنند.  

همزمان با جشنواره فیلم کودک و نوجوان؛

»جشن های کودکانه« در محلات شهر اصفهان برگزار می شود

به کارگردانی احسان جانمی؛

راهیابی نمایش »رود زنده می زاید« به جشنواره سوره ماه

باغ بانوان پردیس برگزار می کند؛

 بررسی »علل پرخاشگری بانوان«  در طرح بانوی آگاه

اوقات شرعیتلویزیــونســـــینما

آب و هوای اصفهان

صاحب امتیاز :  شهرداری اصفهان
مدیر مسئول : دکتر سید مرتضی سقائیان نژاد

سردبیر :  مهندس رضوان اصغری 
نشانی : اصفهان، میدان امام حسین )ع(، 

خیابان طالقانی،مقابل ارگ جهان نما
 تلفن :32218182               

فکس : 32219070
امورجذب آگهی در تهران : 021-88546630

امور آگهی ها : 9512040

خبر  ویژهجالب

همایشی با عنوان » رسانه، تربیت، زندگی« با محوریت 
تاثیر رسانه های مدرن بر سبک زندگی امروز  در روز 
پنجشنبه 20  شهریورماه از سوی فرهنگسرای رسانه 

برگزار می شود.
  رییس فرهنگس��رای رس��انه با اعلام این خبر گفت: 
این  همایش روز پنجشنبه  20 ش��هریورماه با حضور 
مدی��ران دبیرس��تان های ش��هر اصفهان، روس��ای 
ادارات آم��وزش و پ��رورش  شهرس��تان  های اس��تان 

 اصفه��ان، مدیران فرهنگی ش��هرداری، مس��وولان 
مجموعه  های فرهنگی فعال شهر اصفهان، خبرنگاران 
و روزنامه  نگاران  برگزار می شود.  شریفی فر عنوان کرد: 
علاوه بر فرهنگسرای رس��انه، در برگزاری این برنامه 
صدا و سیمای مرکز اصفهان، معاونت اجتماعی  نیروی 
انتظامی، ستاد  بسیج س��لامت دانش آموز، اداره کل 

آموزش و پرورش و بسیج رسانه نیز مشارکت دارند. 
 وی در ادامه افزود: دکتر سید بشیر حسینی عضو هیات

علمی دانشکده خبر صدا و س��یما،  کامران نجف زاده 
خبرنگار  و دکتر احمد مهرش��اد مدرس دانش��گاه و 
کارش��ناس س��واد رس��انه ای  از مدعوین این برنامه 

هستند. 
این مسوول تصریح کرد: همایش رسانه از سوی صدا 
و سیمای مرکز اصفهان به صورت تهیه خبر و گزارش، 
رسانه های  مکتوب  استان اصفهان و تبلیغات شهری 
پوشش داده می شود.  شریفی فر در ادامه گفت: تعداد 

شرکت کنندگان در این همایش370 نفر بوده که در 
آن به شرکت کنندگان گواهینامه نیز اعطا می شود. 

 وی در پایان خاطرنش��ان کرد: این همایش از ساعت
8 صبح تا 18 بعدازظهر در تالار ادب اصفهان واقع در 
بلوار هشت بهشت،  روبه روی اداره آموزش و پرورش 
برگزار خواهد شد.  گفتنی است؛ علاقه مندان به شرکت 
در این برنامه می توانند جهت ثبت نام در ساعات اداری 

با شماره 32607529  تماس حاصل کنند. 

فرهنگسرای رسانه برگزار می کند؛ 

 همایش » رسانه، تربیت، زندگی« در تالار ادب اصفهان

صالحی، معاون فرهنگی وزیر ارشاد: در بحث مجوز به 
کتاب تلاش شد زمان بررسی کتاب کمتر شود و بروکراسی 
مربوط به طولانی شدن مس��یر و همچنین میزان مراجعه 
ناشران به دفتر توس��عه کتاب و کتابخوانی از بین برود. در 
همین خصوص در بحث آیین نامه ها هم پیش بینی کردیم 
که کتاب ها حداکثر در یک ماه بررسی شوند و حداکثر با 
مجوز خاص در دوماه تعیین تکلیف ش��وند و هیچ کتابی 
نباشد که بعد از گذشت دوماه وضعیتش نامشخص باشد. 
من خوشحال خواهم ش��د که بعدا من را در خصوص این 

موارد بازخواست کنید.

نوبخت، س�خنگوی دولت: در این مدت 71 هزار و 821 
میلیارد تومان منابع بودجه عمومی شامل درآمدها، واگذاری 
دارایی های س��رمایه ای و دارایی های مالی حاصل ش��د و به 
این ترتیب با وجود ش��رایط تحریم وضعیت منابع نسبت به 
سال گذش��ته در همین مدت 1/5 برابر ش��د که این مساله 
نش��ان می دهد حتی ش��رایط تحریم نیز نمی تواند در این 
مورد تاثیرگذار باشد.از ۴/2میلیارد دلار منابع مالی آزاد شده 
 ایران هیچ رقمی وارد بودجه نشده است. امسال تا 6 شهریور

 56 هزار میلیارد تومان اعتبارات هزینه ای اختصاص یافت که 
نسبت به مدت مشابه سال قبل 1/3 برابر شده است.

طیب نیا، وزیر اقتصاد: باید شرایط موجود در ایران را به 
سرمایه گذاران خارجی و ایرانیان مقیم خارج بشناسانیم 
 و اگر ای��ن فرصت ها به درس��تی معرفی ش��وند، مطمئنا 
م��ی توانی��م منابع خوب��ی را برای کش��ور ج��ذب کنیم. 
زیرساخت مناس��ب، نیروی کار تحصیلکرده و نرخ بالای 
سود از جذابیت هایی است که سرمایه گذاران را به سمت 
خود می کش��اند. جذب س��رمایه گذاری خارجی با ثبات 
در عرصه اقتصاد کش��ور ممکن می ش��ود که دولت تدبیر 
 و امید ایجاد ثبات و آرام��ش را وجهه همت خود قرار داده

است.

تلاش برای جذب سرمایه  گذار  خارجی رقمی از دلارهای آزاد شده وارد بودجه نشدمن را بازخواست  کنید! 
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